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IN THE SUPREME COURT OF THE
STATE OF NEVADA

DILLARD R. MORTON, APPELLANT, v. THE STATE
OF NEVADA, RESPONDENT.

No. 5091
[Filed June 2, 1966]

Appeal from order denying petition for a writ of
habeas corpus, Fifth Judicial District Court, Nye
County; Peter Breen, Judge.

Affirmed.
John P. Foley, of Las Vegas, for Appellant.

Harvey Dickerson, Attorney General, William P.
Beko, District Attorney, and Chadwick E. Lemon,
Deputy District Attorney, Nye County, for Respondent.

OPINION

By the Court, ZENOFF, D. J.:

After a preliminary hearing, Dillard R. Morton,
together with Robert G. Peoples, was held to answer to
the charge of murder. Morton thereafter petitioned the
District Court for a writ of habeas corpus contending
that there was insufficient evidence to establish that
probable cause existed that he committed the offense.
Morton appeals from the denial of the writ by the lower
court.

We affirm. From an examination of the transcript of

the preliminary hearing this court finds that there was
sufficient cause to believe the defendant was guilty of
the offense charged! or that he aided in its commission.2

'NRS 171.455 {(relating to commitment following preliminary
examination):

“1f, however, it appears from the examination that a public
offense has been committed, and there is cause to believe the
defendant guilty thereof, the magistrate must make or endorse
on the depositions and statement an order signed by him to the
following effect: * * **

*NRS 195.020. “Who are prncipals. Every person concerned
in the commissgion of a felony, gross misdemeanor or misdemeanor,
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Appellant, the victim Sharon Wilson, and her two
small children, drove to Beatty in appellant’s automo-
hile. The victim rented a room at the EI Portal Motel,
registering under the name of Sharon Peoples. Defend-
ant Peoples arrived in Beatty, via bus, on the afternoon
of the day the alleged offense was committed. Peoples
was met at the bus by appellant and the two children.
Appellant drove Peoples to the Oasis Bar where the
victim was employed. Appellant and Peoples spoke with
the vietim and after an altercation between Sharon and
Peoples, at which time he threatened to kill her and shot
at her, they all left for the motel with the appellant
driving the automobile.

Morton was alone with Peoples and the vietim in the
"motel room when she was shot and killed. An inference

was created by the fact that the victim sustained a
broken neck along with the gunshot wound which might
suggest-that there was physical assistance given to the
killer by holding the deceased. Further, the angle of the
entrance of the bullet could lead to the same inference
that the victim was held when she was shot. |

Morton helped remove the body from the motel room
to the back seat of the automobile, directed the children
to get into the car, and drove the vehicle to the Oasis
Bar with Peoples and the deceased’s children and the
victim. | _ .

Appellant’s acta were voluntary and he was under no
apparent duress from Peoples, who, the evidence estab-
lished, posseased the gun.

The record does not show that Morton was a reluctant
participant at any time.

These facts were sufficient to establish probable cauge

whether he directly commits the act constituting the offense, or
aids or abets in its commission, and whether present or absent;
and every person who, directly or indirectly, conunsels, encourages,
hires, commands, induces or otherwise procures another to commit
a felony, gross misdemeanor or misdemeanor is a principal, and
shall be proceeded against end punished as such. The fact that the
person aided, abetted, counseled, encouraged, hired, ecommanded,
induced or procured, could not or did not entertain a criminal
intent shall not be a defense to any person aiding, abetting, eoun-
seling, encouraging, hiring, commanding, indneing or procuring
him.”

within Beasley v. Lamb, 79 Nev. 78, 378 P.2d 524
(1963), and a host of other Nevada authorities,
Affirmed.

THOMPSON and COLLINS, JJ., concur.

NorE—These priuted advanee opinions are mailed out imnme-
diately as 4 service to miembers of the bench and bar.

They are subject to modification or withdrawal pos-

sibly resulting from petitions for reliearing. Any such

action taken by the court will be noted on subsequent
advance sheets.

- L C. R. Davenreort, Clerk.

SPO, Carson Crry, NEVADA, 1965 e
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Crtminal Case No. 654 L L
IN THE DISTRICT COURT OF THE FIFI'H JUDICIAL DISTRICT OF THE .
STATE or-' NEVADA, IN AND FOR THE COUNTY or-' NYE

TﬁE_gTITE_ﬁF_HEVKﬁA
Plaintiff
25 IBBB

ﬂﬂyﬁhﬁ .
t:g Iﬂ;_l_: ) ;

ve.

ROBERT G. PEOPLES and
DILLARD R, MORTON, ~

kauneunuﬁﬂamaund

. Defendants.

ORDER RELEASING 'EVIDENCE

Upon the request of Justice David Zenuff of the .
Supreme Court of Nevada, and good cause appearing therefnr |
IT IS ORDERED that the pistol ‘and clip, admitted in

evidence as plaintiff's exhibit ''DD" 1irn the abnve-entitlad

matter, be released to Justice Zenoff, to be returned tn the

Clerk of this Court at the convenience of Juatice Zennff

Dated this g§ day of Nm.rember 1968,

4&%{%

r -
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- _.-admitted in earlier festimony ~and. po ég%h. _or— o —————fense lawyers qwiamﬂﬂ_auﬁs.:._aa ey

li¢ EEPE@E.%
_=W§~ was. heard.

S m...un her confidence? " "7 prosecution not being mzm to.use that - - ¢

i m aa e ——— = oa m b s

~,  The encounter with the. :EER&: . “Would you wmu_dﬁm :E " vEER evidence. - o
éma& which lasted m__ day-May 3l an chm_& . st .. Peoples said hie 5..__8@ mmaﬁ :. jal, -
m@lfﬂﬁ%lr—.ﬂd :ﬂT 1-Hn.l ..U—Q Tﬁﬁgﬁmgggg i Hh- &mﬁmﬂm_mtrﬁwﬂ.mmﬂnl.ggm-H1||M1||.u|.l

.___” - resulted _ mzmﬂlcaw.bﬁor?ﬁ;ig%.] -Leaviit-asked. - =~ o ) Garner and once when hefound hiswife = =, .~ o 3
&Hﬁ.ﬁsm Peoples oul the Blue Digmond: . - Y 5 Eu.ﬁ_a Em dﬁuvwaw in the _..E::n room talking to Hanley, = - 5-0% 070 O
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Iruwo expect (o Inherit the wstaln

“Mr. Lummis abandoned any pos
uﬁw.‘ _.___m ._.i._-.;.-—.__.l_ and l..!_.rulf_t_— LY

By WALLY TURNER = -

- New York Times. —~
. SAN FRANCISCO — #uﬁﬁna

fight. between Williars R Lunmis and
Chester C. Davis ‘over contrgl of the—|

‘Howard Hugbes estate has broken out
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mez:mm .

in. rhancery court In Witmihigton, Del.

fa] papers fled last week, includ-

.._. «0 3ffidavit by Davis, a EHE time
.. Hughes executive, clidrged that Lum.
. mis, -m:ﬁﬁﬂﬂ?aﬁﬂnﬁﬁg

" positicn as the cowrt’ appointed sole
stockholder of the Summa Cofp., the
" Hughes holding COmpary nﬂhﬂﬂ in
. Delawgare ¥
EEEEE%HEEEE_.? .
moved fram that post or at least be .

EEEEEEEEEEEQ

Cn May 26 Lummts used that author-
.My to dizniss Davis apd twe other long

© . time Hughes employes trom the Summa

gﬁs%ﬁﬂﬂEEgE

___ ot his own cholee. Davis was allowed to

2 remain-as-chief counsel-of ‘Summa-
- The courl” papers contended that

.- Lummh’ HEEE&EEEE» .

By
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mm._.mam. Tern. (UPD — --Blax
bounds ran down James Eart Ray
2 dark ‘mountlainside Moodsy 2

8= - | Gov.' Ray Blanton promptly as

Eﬂﬂurnﬁﬂﬁunuula

"I he's golng {0 be 3 [ed
E.[Enmruﬁ‘:ﬂﬁﬁﬁ
a federa] prisoner.”-

i —Ray, the __EE.E self

T , }_".&E.n davn. Si uards found |

feehly” gﬂ?ugﬁuﬁ.ﬁ.ﬂ

e e o Tt eaves.

gg&wﬂ#qﬂ
ture, Bianion called & oews
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thite comselrs discorered the bl it s il BE 1Y had -+ DR et ek bat T easan " Bosks nﬁﬁ?ﬁﬁ irned “hé,
Shemdthemumehnma@gcd.o.;-;m,mnmﬁmlchmumﬂ mdtentmdlhtchseﬂmtmﬁntu ﬂmﬂ'ﬂ'ltﬂﬂiﬂrmﬁm :
:ﬂjﬁﬂﬁ!{:ﬂ:&;ﬁﬂ g’g;ﬂ‘glfrﬂthﬂ: © beaten i, ket __ .; ﬁ f‘ut m‘ﬂ" ", - - PR, - ‘-I ukm nto: mt}hmp# :? _h.;:,-. !
4o ! SN A i eSS CETLATI- ML IR L B ST | | L - T hF LT il
o I Dises, oot a4 o el saici thekief. stk withont' _F—r i’ mntul]? are mwleau——.%mj_;ﬂnhﬂﬁwﬁfufm
“eamp offictals hiad decidad to allow the .. , ArOusig anjine else In the party of 100.";< €3ch ted, only fhree were wistmed 10 X L o the whek until we cag tavertizate i
" parents to el their chlldren sbaut the " - iacouts”and. 40 staff-mémbers. Weaver - -Fthis’ particular-tent. | - ' e cifcumanto™ i G iy Voung it
~Kllings. ‘ .- sald he thought there “was only one . - - Raln: had fallen en eﬂmpgmmgg pﬂblit relations diredorfu M_ig;‘
= Mayes Cointy Sherif] Pets Weaver ... dller, but would ot sy ?’"m"hﬂh‘d mmmuumuhmmm_&npwu-mmnmmu il
-said the three girls were found ilpped . 2 Sumect I mind, ., tfacks (6 Indicate a~vehicle had driven . .. The camp s 1.7 mjles soirth of LoSget
in thelr“sleeping bags but had been - ._'..,:.I]u:tdan L think we have lhatman'y " into, the gompound, he tald; HE aid the vae "at. the -hinclion of ‘Spring . Crée

carried put of their large frame tent and _
. placed TnEar. a r:russm:ds lnside thn

" gimp %nds '
Yy Eaver s 13 examlnedoneuf*

" the bodies and “there was evidence the
had bcf:n :exually mulested " He' smd,

Ray May
GoBack -

o of the gl,rls e l.ald “I thlnk he-was - Ihe bodie.-, at abnut 6 anm.

ety

“Tesuil!

. nulyin this arpa;*!the sheriff sald. “Tt ..
makemrm‘ﬁrettf bltter, very bilter. I -
feel” like the inve:tigaum ‘wili bring _

. Rlrls ‘were slaln betweén 2 sm.-and-4 ~gqnd Srizke: Credk, tribitaries vof -the X
o Grand | RIVET. which Iurlhl-‘l*‘llittg-‘_
Al ufﬂmgirls were zccounted forin- w—“hkerﬂtwhﬁeﬁtctum&redﬂ

. and carried’ amy from the tent. .

“Iden't thlnk ‘he.was belnk select.ive "

a bed check at 11 pm., Weaver mid.’

“'Mrs. Day sald -three mwmh:jllruund :

m Markham. Ferry Dam spiis’
" Hodsen, a popielar: boating and Iiﬂ'llh&

resenrolr, abuut five mﬂu f.u the mrﬂi : ‘= 1,

.4....,*4 -.,.......| .

...-u....,...._,.,.. "‘L Lk

ToFeds

=% {Continued -From Page 1)’

from the White-House--Blanton said -
e -had talked to Atty. Gen. Gdfﬂn
Bell; who refused to make any cmn
nﬁh'nent on_Ray's custody, - .

" The wity Ray'was lttle the worse
" for his 5¢-hour taste of freedom. He
ate. a light -breakfast and .a hearty

" linch centered arnund ba.rbecue nork .-

n o m——

- and mustard -greens. -

- * “He vwis exhatisted,” :El'ﬂ'ardr.'n ]
-+ Slonney Lane when- gua:ds hrﬂu:ht,-
. him back 10 Brushy-Moyntain Drlmn__‘. s

" Monday. *They rifi him hard.”

Lane said Ray. was -placed in

"administrative segregation” —- the

situation .from- which the. fedml‘r

court orderad him removed In 1973,

- Lane said Ray will be confined toa

ohe-man cell in Block D except for
one daily J0-minute exerclse period,
o bé carried out in a cellblock

© walkway. He must take hls meals in

the cell and he loses his $22a -week

-.job .la-the-laundry ——
__ Later this week he will :u before

"2 heating ta delermine :whether ‘to

prosecute him for esgape. I con-

victed, he could be kept in dmnints- -
- lrative’segregation and his chances of .--
~being considerad for parole from bis -
be. delayed”

80.year sentence wou
_until earl}r in the 2]
“I “feel that the great national

cenhiry.
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‘¢luding the " investipation by. the-

T

" |-lght on how pelice Jocated Bramlet's . .

—ewelry i’ thepoxsession of Hanley's= == \fatehied - byzpolice ~ — =
. - - He testified Wendy direcled. hu11

__House Assassinatlons_Commiitee. .“"..

~“should cause yeu to give this request
- éarnest and serious r:unslderah-:)n
- Blantun vwrole Ganer

.v"

—— -

Judge To Bule Monda

..7n Bramlet

{Conﬂnutd i"rnm Flr,t 1]

_-.ranu were being struck by the Cul-.

inary Union, although' &t that time

* Bramlet denied his unlon was respot- -

‘gible for planting the bombs,

' Peoples, however, ‘quoted Hanley -
as_saying thai Bramlet was "shakey
-over the bombing sltuatlons™ sand. .

~{hat hé may ga_to,police-and “give -

some eviderice (o the siate" regard- -
Eru the bombn, -

+ The wilnets sald sumeUme after
“Bramiet disappeared “and . before
. Hanley became a suspect Ln the case,

Hanley met with Peoples In a boiler * - ik

room af Binlon's "Horseshoe..Clob. | -
Hanley, Peoples said, Indlcated thal
the problem of Bramlel's refusal to
“Support-@n-organized -dealer's- unimr

""had been taken cafe of.” ..o - ¢

* "He Indicated he took care of the
‘problem  and  would purve the
" {dealers) union sltvation as 1oon 35
~the heat was- off,” Penples quuled

Hanle? asg saying. B
- During the boiler rbom mert.ing

| Peoples asked Hanley -1f he was

responsible for Bramlet's disap-- .
- pearance, He sall Hanley smlled at
him and sald, "Yuu ve gut a Ial to
learn kid.” - :
The witness also shed additiunal .

-21-yearold wife Wendy.

= Ateording._th . Peoples, .. b~ and-.
“Wendy emerged from a mofe! room
“+June | and drove o the Hanley home”

where Pauples ‘ﬁm told tu plck up . B
. -some digging fools. - N

Peaples by this time I.'u:d :muii

working as a-private- investmtor-iurw—ﬂf—ﬂmm all of th‘—h “‘-ﬂ’ :
-Hanley..and had. become—a—po :'

informant. When he leirned thathe -
- and *Wendy - were going o dig mp

Bramlet's miumg jmlr?. be al‘.erted

e
14
i
A

. AL BRAMLET :
S Bllln_L_lbor Lndlr

'authoﬁties ind he was-

-=10 drive her towird Pahreonp and at
one paint during the trip she jold him

. fostop the car, polnted ta z spot on

-'j.T'. i.'-\. L

lice ™' -

_ “-‘“-':“the car,"hepild;

Ei”"

-+ - -claiming-.he had hrear:he& in
constantly
*-&-‘:-':!L P TwasT E‘i’]ﬂ\"f*ﬂhﬂﬂ
'he first, joiried the defénse €x
= 218 when he teased wrki:lg for: Ihb"v
defense and began to wurk s :l:-tkfl
agtnl -

wrw

ﬂu deurt nour mtﬁ:mma h[mio
*.bodts, a cream colored 'sock and 2

 identified_last - week bl!e

- widow “as the clothes”ber '
- way wearing when he disappea

... Péoples and ‘Wendy returned

Hanley's trailer in Pahrump "a'al]er
He testified -he was again instructed '

< .to dig In 3 spot near the trafler and’ |-
- be upearthed :mﬂ:trmt.thi:m.

" containing jewelry, also ldmtiﬁed PN
- Bramlet's, : . . ity
, Pollce, who-had- ﬂbkmd
llre trp, stopped Peoples and
Hanky as theyprépared Yo retorhiio
Las Vegas, Paoples then tumed the -
eriminating jeweliy over to.police,
Wendy whs chnammd ,0n murder,'

r-"--

= -IIle

dnaping ¢

Feoplu ks Jon- parole from Hle
Nevads: State Prison afiér. sétving
seven years for murder, Up until a - $
~. month ago he was employed by the ~{
Cllﬂ: County Public. Defender’s of- .
" “fice as an investigator and law clerk. .
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- Whlle defense . law- liminary’ hearmz ;

i "tihually‘;interﬁ:ﬁféa-far
| 'f*legal ergumente on' its; -
- relevance to Gremb}re k
Teetlmeny Pwae ex-.._
peeted to' eonclude.

-*Thm'sday Penplee,. gtill -
“has not been crosg-ex-*
emmed and -he will be -
“on_theé ‘witness® stand, °
Swhen': 1t.he heanng re-
) ‘_':MEE.""'\ _ .“ . . ',:'r
) m’llemen rembyare'~‘
'. -- held m lleu ef

'“)’EI‘S : UbJECtEd . _being held for . Gramb\-
greunde his testlmeny """ ‘Harley;-38, ~“one-of two:\
had nothing to do with ‘men charged with mirs
their ¢lient, Robert Pee— _der for the Feb: 24=Jde-"'__

#l ples told of acting as.-a  gert exeeutlen of Bram-,:

—‘deuble‘egem'ferpehee—l—f* e e el
'§ investigating  ‘the Al Alse\eharged w1th the R,
Bramlet - murder WEd- 5]ﬂ}r1ng 18 GI‘HI’[’Ih}’S fﬂ.
nesday. .- . ther, Torm, 60, who has - :
M~ The -teslimony "éhrhe ‘been ordered. to trial m
§ in the courtroom of Jus-~ District Court Oct. 11.,

' o Tom's. 2Y-Yéar- er
,'mfe Wendy, has been
-.-'eharged asan’ eeeeeeery

“‘Defense * lawyers %’5 2 "--‘:f
,,_Loule Wisner and- Herb \@f;’“ ANY
j. - Waldman - Jr. ﬂb]e{:ted SN

to.' Peoples' ” testimony | . \
| becauseit involved only - ROBERT PEOPLES

aee" GRS ._,Tom and. W’endy - ...police informant
“Mlustr 3“51 &7 “'What has this got to . 8o he could unionize the

g e e.de "with’ Gremby"” deﬂlerSOfIﬂBVEEfiﬂ
nnnequwn e Pi:- Wierior demanded.: - . Aftérthe mufﬂer,
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Wednesday in District Court —. . K

'..'._:.:-a......'......_.....-...".u;..-n
-Wendy Colleen- Watson, the
former common-law wife of -
“convieted murderer Tom
= "I thought the divorce had
+ come”down;-Pegples Tald e — K
‘W SUN: I thought it was flna] §
& . .._Thursday. Jo Anne told me it "
i went through™ -7 - — %
“-: o Peoples- and - Watzon were——
4 issuéd a marriage license Sun-
T daymight—at—the—county— I8
- courthouse and were married
by a deputy marriage com-
1 missioner one hour and 39
a7 Minutes later, "
? . Peoples filed the divorce ac-
; bon Tuesday against the wom-
j——4an be married in 1975, om the — [Nk
' grounds of incompatibility, and  F3SE r

LI

& Tequesied-~that _her —maiden— o R
; name of Jo Anne Blankenship . [
: be restored, . L
4 . The divorce was grunted by 3
4} District Court Judge Joe. &
‘, . Pavlixowski, Peoples was rep-
i * T NeYy—1 oM

§_ Pitaro. A friend eryle
T -,'-"mwn,;’ appeared as tis resi- a ; : o
> S dence” Witness. K The Dunes Hotel and Country Club_began a ma)
N -—Peop?es‘mhﬁnd—-w—- y - ’
: T, ednesday with groundbreaking cerpmonios st
Watson expect to po thro a . . -

3 church cerernony Ethis murﬁ]ng hotel president Major Riddle; board chalrman Mor
" weekend, T e ~‘pras.ldenllmcha:ga of corporate axpansion;_ fiilm ac
k:  "Both Peoples, 37, and Cherles Rich. For added fiourtsh, §2 miflion In oul
3 “TEL?"_“_-EJ_WE_’E instrumental up into grevel-sized hunks and strewn over the .

—— o —
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Mﬁgﬁ;mmfﬂ“?g%waitw-sye hiatric-Exam—-
1.7 %, 1977, of Culinary Union

= s EX=R-J.Edlitor. P,

~— b 3 sepanaie THraoon 1n the The Disthict Court arraign- - the charges, and per
__?,__ﬁe_cbu:lfduflg_ﬁ*edqe:;hy,._ o ment of the ex-news editor-of- charges witl not be {ie
—>2accersfully seeklng to the Review-Journa] was post: him.- .
wilhdaw his guilty plea and 0 0g Wednesday f6r one week™  The former pewsp
4 ;‘f"f his mﬂ"_"f““ﬂ;tn‘_-“dﬁm'}’ 50 his lawyer can fumnish the tor was arrested De
& ——Feoples_was obtaining his ’

10
-1

X . tount with d report from the ~wnrk an ahaive 1 -
g verceto—egaily ATy~ e psvehtmrist who traz beertr

Bat—
oman. wha bate  Hanle

: -~ A ndix 65
H _ , David ngle Verbon, 33, of 001173
e L7 8 6385 Stone Drive. had been



ROLIE Durisig- the first *ux'
*1'“ months of 1977, ihe number ';
‘j -of conventions Luuﬂcd 178 ]

= PDivoree .
- granted-.to __
“Peoples !

The man who acled ds |
a police double ngent in Ny
the cracking of the Al |
-Bramlet murder case and !

. who got marricd to the |
woman who was reported |
to be the wife of one of
the execcutioners, took n
step backward Wednes-

ous wife:

Diatrict Judgc. Joseph
Pavlikowski granted -the
uncontested divoree Lo
Robert Gino Peoples, 37, |

.who mnarried Wendy |
Watson, 22, Sunday'

Wendy, who reported- |
1y was the wife of Tom

Hanley, GZ, listed her

marringe to Peoples as

number one.
“Pegples, a. convictedl

murderer, listed Wendy
.on the marriage license,
- a8 wife: number three:

Robert divorced Wed- |
nesdny. The couple was |
marricd Dee. 26, 1975,
Pcoples took a job in
the library of Public Dew-

|(tk

" when he was paroled af-|

day.and.divorced a. prm.u_ .

night. . . | . _

‘Wife number two was | o
Jo Ann Peeples- whom -

_ fender Morgan’ Harrlbl_

ter serving seven years :

for murder. While in pris- i
" on he miet Tom Hanley' s+
son, Gramby. _ : i
After Tom was arrest- -
ed for the Bramlet mur- |
‘der, he hired Peoples as |
g mveshgatur ~Peoples ..
qmt the defense and:
joined the law and ordet’
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to go with Wendy on én .
ewdence destroying mLs-
'sion.
Acting as a - -double *
agent, Peoples then fed :
" “Werndy into a polico trﬂ]il
Wendy nppnrent Y|
never held a grudpe.
It was- believed the

. recite ‘their vows rnt:m.w.r1

that Pcoples is divorced.,
: —Penples was still. married

Sunday night when; t,hey

o .;_wq'ﬂiﬂﬁ Hftcr Tﬂm ‘t:ﬂld hhu { ] I

couple would have to re- |-
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) bR : The mnod is relaxed sophisticatiy
F VAT i - Sikken fies. Luxe dress shirls.
Yok . Easy cardigan vests and
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Office of the Coroner-Medical Examiner

1704 PINTO LANE
LAS VEGAS, MNEVADIL B9105
1702 302-8703

Q. BHELDON OREEN, M.D.
CHIEF MEDICAL EXAMINER

O7TTO H. RAVENHOLT, M.D. ' CORRIE L. MAY, M.D.
CORONER DEPLITY MEDICAL EXAMINER

AUTGPSY REPORT

November 7, 1984 ' Case No. 1596-84

PATHOLOGICAL DIAGNOSES ON THE BODY
QF -
COLLEEN GORDON

DIAGNCSES

Gunshot wounds (2) of head.

Gunshot wound of left ear and shnu?derr
(superficial).

Chronic mitral valvulitis, with mitral stenosis.
Left ventricular dilatation.

Coronary artery sclerosis, severe,

Surgical absence of gallbladder,

Benign nephrosclerosis,

Cbesity.

My —

M~ h N I LD

CPINICN

It is my opinion that the decedent, Colleen Gordon, came to her death
as the result of twoc gunshot wnunds of the head. Homicide.

G. Sheldon Green, M,g. - Chie% Medical Examiner

/pim
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Ctiice of the Coroner-Medical Examiner

1704 PINTO LANE
LAS VEGAS, NEVADA ES106
702} 3e2-a7a23

n- .H.m” ml". Miu'
CHIEF MEDICAL EXANMINER

OTTO H. RAVENHOLT, M.O.
CORONER

Case No. 1596-84

POSTMORTEM EXAMINATION ON THE BODY OF
COLLEEN GORDON

RISTORY: The body of this 57-year 0ld white female was found sprawled
across the bed in her bedroom of her residence at approximately 16065
hours, & November, 1884, She had apparently been shot in the head.
Her husband's body was found nearby, lying in the doorway to the bed-
rocm. He also had been shot. -

AUTOPSY: Autopsy performed by G. Sheldon Green, M.D. - Chief Medical
Examiner, at 1345 hours, 7 November, 1984, at the Clark County Morgue.
0fficers present: O0fficer Groover, Criminalistics Bureau, LVMPD, -
Detective Geary, Homicide Detail, LVYMPD aiso present.

ESTIMATE OF POSTMORTEM INTERVAL: I examined the undisturbed body

of this middle-aged white femele on the scene at approximately 1930
hours, & November, 1984. At that time the body surfaces were cool,
approximating ambient temperature. There was fixed rigor mortis in

the jaw anrd arms, and apparently fixed rigor in the legs, with only -
minimal flexion possible in the knees. Later, when the body was moved,
a faint but definite odor of early decomposition was detectable.

Repeat examination at approximately 1030 hours, 7 November, 1984 shows
that rigor is beginning to pass off in all areas, and rigor of the

upper and lower extremities is broken quite easily. This suggests

the time of death as being in the afternoon or evening of 5 November,
1984,

EXTERNAL DESCRIPTION: The body is that of a normally developed, obese,
middie-aged white female, 68% inches long and weighing 203 pounds.
There is moderate residual rigor mortis remaining in the jaw at this
time. The head is symmetrical. The scalp is covered by 1ight gray
hair up to 6 inches long. The eyes are blue. The pupils are round
.and equal. The sclerae are clear. The nasal and facial bones are
intact. The ltips are intact. The mouth is edentulous. The neck

is symmetrical. and appears to be intact. The configuration of the
chest 1is normal. The breasts are large, pendulous and atrophic. The
nipples are everted. There are no unusual palpable masses. The
abdomen is moderately obese and protuberant. There is an old, well-
healted, 6% inch midline epigastric scar.. The genitalia are those

of a normal adult female. - The hair pattern is fematle and normal.

The lower extremities are, symmetrical and intact. There is a name _
tag attached to the left great toe; it bears the name Colleen Gordon.
There jis a trace to. 1+ pitting edema of the pretibial tissues bi-
laterally. The upper extremities are symmetrical and intact. No
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COLLEEN GORDON Page 2 Case No. 1596-84

scars are identified. There is a small area of early skin slippage
on the left forearm. The back is symmetrical. There is prominent
dependent livor mortis.

EVIDENCE OF RECENT INJURY: There is a smal caliber gunshot wound
of entry high in the right parietal area, at a point 5 inches above
the level of the suprasternal notch and 1% inches posterior to that
point. The wound is approximately 3716 inch in diameter, and has
inverted, abraded and slightly blackened margins.

There is a small caliber gunshot wound of entry in the right temporal
area, at a point 2 inches above the right external ear canal and 24
inches anterior to that point. This wound s5s¢ approximately 3/16 inch
in diameter, again with inverted, abraded and blackened margins. It
is surrounded by a zone of ecchymosis approximately 3/4 dinch in
diameter, and there is some swelling in the area.

There is a through and through gunshot wound of the left ear. It
enters the lower portion of the ear slightly on the inside, approxi-
mately at the level of the antihelix and exits posteriorly just above
the ear lobe. The wound of entry is round, approximately 3/16 dinch
in diameter, with inverted, abraded and blackened margins. The wound
of exit is a linear tear, approximately 3/8 inch long. There is a
secondary gunshot wound of entry in the superior aspect of the lTeft
shoulder, approximately 1 inch to the 1eft of the base of the neck.

A subcutaneous wound tract continues posterioriy, and there is a fina)
exit in the posterior aspect of the left shoulder area, approximately
24 inches to the-left of the midline of the base of the neck.

There is a fresh appearing contusion with very stight swelling on

the inner aspect of the rioht side of the upper lip. This is associated
with a very tiny ltaceration of the mucosa. The entire lesion is approxi-
mately 3/8 inch in maximum dimension. "

X-RAYS: An antero-posterior view of the head shows two small caliber

projectiles in the Teft side of the calvarium. A single fragment

is projected over the right orbit.

In the left temporal area, 14 inches anterior to the left ear, there
1s a sharpiy defined, superficial, rectangular abrasion, 3/8 x 1/8
inch. This is associated with a very minimal degree of surrounding
ecchymosis. -

INTERNAL DESCRIPTION: The body is opened with a conventional Y-shaped
incision. The abdominal panniculus and subcutaneous tissues are approxi-
mately 2 inches thick at the level of the umbilicus. The pectoral
muscles and ribcage are intact and normal. The viscera are in normal
anatomic distribution. The pleural and peritoneal surfaces are smooth
and giistening. There is no unusual fluid in any body cavity. The
diaphragm and pericardium are intact. There are mulitiple adhesions

in the upper abdomen involving the transverse colon, liver and adjacent
connective ‘tissues. The gallbladder is surgically absent.

HEART: The heart is stightly enlarged, weighing 430 grams. The epi-

. Appendix 69
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COLLEEN GORDON | | Page 3 | - Case No. 1596-84

cardium is intact, smooth and glistening. The tricuspid, pulmonic

and aortic valves are intact and normal. The mitral valve is stenotic.
[ts edges are rolled, thickened and markedly fibrotic. It has a cir-
cumference of only 6 ¢cm. There are several small, granular, tan
apparent vegetations on the occlusal surface. The chorda tendineae

are markedly shortened, although not dramatically thickened. The

aorta 15 tough and elastic. Its intimal surface shows a large number
of small, bright yellow, arteriosclerotic plagues and streaks. The
coronary ostia are widely patent. " The coronary arteries are in normal
anatomic- distribution. The right artery shows diffuse, concentric,
arteriosclerotic thickening. At one point there is an estimated 80%
occlusion, The left anterior descending artery, &t its origin, also
shows an estimated 80% occlusion. More distally this vessel shows
Patchy sclerosis alternating with areas of normal vessel. There are
focal zones of occlusion up to 70% and 80%. The left circumflex artery
shows only a few focal plaques, with no more than 50% occlusion. The
myccardium is soft, flabby, brown, speckled with red due to early
autolytic change. The left ventricle shows evidence of moderately .
severe chronic dilatation. The endocardium is intact, smooth and
glistening. '

LUNGS: The lungs are of similar size and confiquration, together
weighing B840 grams. The pleural surfaces are intact. There is minimal
anthracosis of the subpleural Tymphatics. The tracheobronchial tree
1s intact. It contains & small amount of bloody fluid. The mucous
membrane appears very slightly avutolyzed. Cut surfaces of both lungs
show a very minimally congested, but otherwise normal, light red
parenchyma. There are no mass lesions. There is no evidence of in-
flammatory disease. :

LIVER: The liver is of normal size and configuration, weighing 1450
grams. The galibiadder is surgically absent. The liver capsule is
intact. Cut Surfaces chow a normal appearing, homogeneous brown
parenchyma.

SPLEEN: The spleen is of normal size and‘configuratinn, weighing
30 grams. The capsule is intact. Cut surfaces show a very soft,
mushy, semi-liquid, diffluent, dark red parenchyma.

KIDNEYS: The kidneys are of similar size and configuration, together
weighing 230 grams. The capsules strip easily. The cortical sur-
faces are.finely and diffusely granular, and also show numerous small
- sharply indented, V-shaped scars. Cut surfaces chow moderate narrow-
ing of the cortices but the internal renal architecture otherwise
appears normal. The collecting systems, ureters and bladder are intact.
The bladder contains approximately 40 cc. of urine. The uterus,
fallopian tubes and ovaries are present in normal anatomic distri-
bution. The fallopian tubes are thin and pliable. There are no
adhesions. The ovaries are small and atrophic. The uterus is Sym-
metrical, measuring 8 x 4 x 2 cm. The myometrium appears normal.
The endometrium is thin and shiny.

GASTRO-INTESTINAL TRACT: The esophagus is intact and Tined by a.
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slightly autolyzed, but otherwise normal appearing, gray mucosa. The
stomach is intact. It contains 3 to 4 ounces of partially digested
food materijal consisting mostly of pasta, but with a few bits of
vegetable material also present. The gastric mucosa is slightly
autolyzed but otherwise intact and normal. There are no ulcers.

The small and 1arge intestine are intact and appear normal. The
appendix is present and normal.

PANCREAS: Thejpancreas is of normal size and configuration. Cut
surfaces show markedly autolyzed pancreatic tissve, with only a few
remnants of normal appearing architecture still visible. -

HEAD: The scalp is reflected in the usual coronal fashion. There
is a moderate amount of hemorrhage in the scalp around the gunshot
wound of the rjght parietal area. The skull at this point shows a
small caliber wound of entry, approximately a % inch in maximum
dimension. The edges are bevelled sharply inward to create a defect
0of the inner table, approximately 5/8 inch in diameter. The wound
of the right temporal area enters the calvarium through the anterior
wall of the right middle fossa, having apparently passed through the
posterior portion of the right orbit. There is no significant epi-
dural hemorrhage. There is a modest subdural hemorrhage amounting
to no more than 1% ounces of blood. The general configuration of
the brain is normal. There is a gunshot wound entering the right
posterior parietal region, passing from riocht to left and slightly
downward to exit the left parieto-occipital junction laterally. A

-badly distorted .22 caliber rimfire-type projectile is recovered at
.this point. The wound entering through the right middle fossa passes

—

across the base of the brain creating a gouged grooved defect of the
right frontal lobe. It crosses the midline at the optic chiasm, and
it continues through the Teft temporal lobe. There is considerable
subarachnoid hemorrhage over the inferior surface of the richt frontal
tTobe and also some over the inferior aspect of the left. There ig
quite prominent subarachnoid hemorrhage over the brain stem and inferior
surface of the|cerebellum. A secondary wound tract extends slightly
anteriorly and imedially from the point of exit in the left temporal
lobe. A considerably distorted .22 caliber projectile is recovered

just anterior to the wound of exit. Serial cut surfaces of the

cerebrum in the coronal piane show a gouged grooved tunnelling defect
through the right parietal and left parietal lobes to the left parieto-
occcipital junction. This is up to a % inch in diameter. The margins
are extremely ragged, granular and hemorrhagic. A similar defect

1s present through the left temporal lobe from the gouged defect of

the right frontal lTobe. There is extensive damage to the brain through-
out both areas. Numerous bone fragments are driven inward into the
brain from.the sites of entry as secondary missiles. The internal:
cerebral architecture in all areas away from the gunshot injuries

1s normal. The brain tissue is soft and shows early postmortem
autolytic change. External and cut surfaces of the brain stem and
cerebellum are intact and normal, except for the subarachnoid hemor-
rhage and early autolytic change.

PATHS OF THE MISSILES: The bullet which struck the right parietal
area of the head at a point 5§ inches above the right external ear
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"COLLEEN GORDON - Page 5 Case No. 1596-84

canal, and 14 inches posterior to that point. It passed from right
toward 1eft and downward in head toward toe direction at an estimated
angle of approximately 10 degrees with no significant front to back
or back to front component. A distorted .22 caliber rimfire-type
lead projectile was recovered from the left parijetal occipital ares.

The bullet which struck the right temporal area at a point 2 inches
above the right external ear canal! and 2} inches anterijor to that
point, passed from right toward left and front toward back, at an
estimated angle of approximately 3D degrees. This passed through

the posterior aspect of the right orbit, across the floor of the brasin
and was recovered in the posterior aspect of the right frontal lobe.
This was a markedly distorted .22 caliber rimfire-type projectile.

The bullet which struck the left ear passed downward in head toward

toe direction and probably slightly from front toward back, passing
through the lower portion of the ear, then striking the superior aspect
of the left shoulder approximately 1 inch to -the left of the base

of the neck, and exiting the back 2 inches more distally and siightly
more medially. '

The two recovered projectiles were cleaned and delivered to the hand
of Officer Groover at the time of recovery.
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- REPORT OF INVESTIGATION S |

OFFICE OF THE COHONEH MEDICAL EXAMINER, COUNTY. OF CLARK STATE OF NEVADA
. | 170-4 Pinto Lana Las Vegas, Nevada 89105

DECEDENT. COLLEEN K. GORDON : "MSwo,pop__4-4-27

Age 57 Sox _ Female Race ___White . Tel. No.

Residence address 5851 Washburn Road, Las Vegas, Nevada

Height___68%" Waeight_203 _ Halr Grey . Eyes_Brown Scare._

Tattoos | "

Other Identifying teatures _

Rigor Mortis o Livor Mortis

Clothing. Pink nightqown. |

Trauma Gunshot wound-head. ‘ aggea :

Drugs & Medications MED

Occupation__ _ . Employed by S.S. % _179~20~-19
-Reported by LVMPD — Address & Tel., o . ‘

Date & Time reported_,_11-6-84 5:45 P.M, Locationofbody __5851 Washburpn Rd., Las Vega
- TYPE OF DEATH: Apparent Natural_____ Violent__XX At work Not at work___XX

CIRCUMSTANCES | DATE | TIME | NAME & ADDRESS

Death Qccurred-Pres. of

Found Dead by 11-6 4:05P Lisa Licate, 2851 Scuth Decatur
Last Seen by |
Pronounced Dead by 11-6 6 :00PM Ron Flud, Coroner's Office
Body Viewed by 11-6 _ﬁ_;_Q_Qkaf Ron Flud
\dentitied by i ' |
Witness #4 Dr. Sheldon Green, Coroner's Office
Witness #2 __.. N .
Law Enforcemérnit igﬁncy __LVMPD Officers _Conner, Levos, Jergovic, Geary.
Property Receipt #- 13352 tn Custody of _ | .
CUSTODY OF BODY: Flamuvad by____Mortuary Vehicle To CCCME
Driver___Powell ' Assisted by Thomas |
‘ Requested by Rntat ion - Spa 1d1ng Mortuary

DEATH NOTIFICATION: = NextofKin _____ColJeen Flanagan
Address 5600 South Gateway, Las Vegas, Nevada _ Tol. No. 454-0916

Person notified If other than N.O.K. ..Collie Flanaqgan _
Addross 5600 South Gateway, Las Vegas, Nevada Tel, No. 454-0916
Means of Notification ___Verbal ' _ _ '

Notification made by_____Ron Flud_ _ Date 11=6=84 _ Time
VEHICULAR DEATHS:  Driver Passenger Seat location

Pedestrian, Vehicle _ Lic. No. State
Accident _Milles frdm rasidence {or hotal or motel)
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p
NARRATIVE SUMMARY: Include medical history, names and addresses and telephone numbers of all doctors
known to have attended decedent. All pertinerit details found at the Io;ptlnn of the body.

.
e

COLLEEN K. GORDON  Case No. 1596-84 11-6-84 Age: 57

This deputy arrived on scene of double homicide at 5851 Washburn
Road. Chief Deputy Ron Flud and Dr. Sheldcn Green cn the .8cene,

Body viewed 1y1ng on back on bed cf downstalrs bedrcum of residence. -
Clad in plnk nlghtgnwn

There are gunshﬂt wounds to the head; it appears that one is an entry
and the other an exit. Dr. Green to establish or determine which is
the entry and exit at the time of his laboratory examination. The
wounds are to the temporal areas on each side of the head.

Decedent was apparently shot by unknown assaliant(s} who forced their
way into residence via breaking window in living room during the dark
hours of November 5 and 6.

Decedent's husband Carl Gordon, is also deceased apparently shot
by same assailant(s). See our Case 1597-84. :

Body removed to Clark County Coroner/Medical Examiner's facility by
Spalding Mortuary vehicle. .

No processing at CCCME per Dr. Green.

| hereby centily that this Is & full,
true, and corract copy of the original
hard copy on file with the Las Yegas
“Jutropotitan Police Department.

Lodine ¢ otbrod,

Diracler of Palica Heocords Data
Racordy Cuslodian

ACTION TAKEN:

., - .
E T et T - R
RTINSl B e .

' o 0

. L g | T L CASE NOT
EXAMINING PHYSICIAN___DX. Green— -~ AUTOPSY_ XX 'VIEW___ ACCEPTED

TOXICOLOGY TAKEN___ e ____ TEST(S) REQUESTED

Appéndix 14

Loren Ogle %i
=i e 001182




Head, surface and skeletal anatomy, laterai view.

:F;','uq““«‘b Name_ Co {1 een " Goardap . Autupsy No, /5 9¢- 24
!-.l' Ef -
'?'ﬁ,q Eh Age._—?._.?_ Race ....._.“‘J_.___ Sex ~ ‘ = Date ¢ { '? { T4

It‘*‘-tr.ff

Cat. No. 44-1-015-00
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| Office of the Coroner-Medical Examiner

1704 PANTD LARE
LAS VEGAS, NEVADA o108

702 3B2-8783

Q. B4ELDDN DREEN, M.D.
CHIEF MEDICAL EXANMINER

OTTO H. AAVENHDLT, M.D.
CORONER

CORRIE L. MAY, M.D.
DERPUTY MEDICAL EXAMNER

AUTOPSY REPORT

November 7, 1984 Case No., 1597-84

PATHOLOGICAL DIAGNOSES ON THE BODY
OF |
CARL RICHARD GORDON

DIAGNOSES

Gunshot wound of chest (fatal). ,

Gunshot wound of left lower chest (non-fatal}. -
Gunshot wound of abdomen {(non-fatal).

Two gunshot wounds of right upper arm.

Two tangential superficial wounds of back,

one with fragments striking scalp.: '

Status post operative double coronary bypass, remote.
Coronary artery sclerosis, severe.

Massive healed myocardial infarct, with left

ventricular aneurysm,

P L) B

o ~t1 h

OPINION

It is my opinion that the decedent, Carl Richard Gordon, came to his
death as the result of a gunshot wound of the chest. Homicide,

G. Sheldon Green, M.0. - Chief Medical Examiner

L

/pjm -
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Office of the Coroner-Medical Examiner

1704 P10 LAaNE
LAS VEGAS, NEvaDa 89106

{702) 382-8783

@, HELOON OREEN, M.D.
CRIEF MEDICAL £XANMINER

OTTO H, RAVENMHDLT, M.D. . ' ) CDRRAIE L. MAY, M.D,
COROMNER , DEPUTY MEDICAL EXANMINER

Case No. 1597-84

»

POSTMORTEM EXAMINATION ON THE BODY OF
CARL RICHARD GORDON

" HISTORY: This 58-year old white male was found dead in his residence,
lying in the doorway at the foot of the stairs, at approximately 1605
hours, 6 November, 1984. He had sustained multiple gunshot wounds.
His wife's body was found in the downstairs bedroom of the residence.
a few feet from his own. The pattern of blood spattering on the walls
indicated that he had been on the stairway when he received one or
more of his wounds.

AUTOPSY: Autopsy performed by G. Sheldon Green, M.D. - Chief Medical

Examiner, at 1545 hours, 7 November, 1984, at the Clark County Morgue.
Officers present: Detective Geary, Homicide Detail; Officer Groover,
Criminalistics Bureau, LVMPD,

ESTIMATE OF TIME OF DEATH: I first observed the body of this 58-
year o1d white malé, undisturbed, on the scene, at approximately 1930 _
hours, & November, 1984, At that time he was in full «and rigid rigor
mortis., He was lying face down with his arms under his chest. Examin-
ation again at approximateiy 1030 hours, 7 November, 1984, shows that
he retains essentially full rigidity. The 1ividity at the time of
initial examination was fixed. The time of death is estimated to

be the afternoon or evening of 5 November, 1984.

EXTERNAL DESCRIPTION: The body is that of a normally developed, well
nourished, middle-2ged appearing white male, 73 inches long and weigh-
ing 193 pounds. There is considerable rigor mortis remaining in the

jaw at this time. Rigor in the legs now can be broken, but with some
difficulty. The head is symmetrical. The hairline is receding. The
scalp is covered by gray hair approximately 2 inches long. The eyes

are hazel. The pupils are round and equal. The sclerae show post-
mortem lividity. There is marked 1ividity of the right side of the
face. The left side has an area of pale sparing due to pressure ggainst
the floor. The nasal and facial bones are intact. The J1ips are intact
and cyanotic. The teeth are natural., They appear to be in fairly

good condition. The neck is symmetrical, with prominent anterior
dependent 1ividity. The configuration of the chest is normal. There

is an o0ld, well-healed, 9 inch median sternotomy scar. The abdomen

is flat. There are two very small drain scars in the epigastrium,

No other scars are identified. The genitalia are those of an apparently
circumcised adult male. Both testicles are present in the scrotum,.

The hair-pattern is male and normal. The Jower extremities are sym-
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~ CARL RICHARD GORDON Page 2 Case No. 1597-84

metrical and intact. There is a name tag attached to the left great

toe. It bears the name Carl R. Gordon. There is an old well-healed

154 inch surgical scar over the course of the saphenous vein on the
medial aspect of the right lower leg. The upper extremities are Svm-
metrical. No scars or tattoos are identified. The right humerus

is fractured, incident to a gunshot wound to be described later, The
back is symmetrical. There is virtually no secondary dependent Tividity.

EVIDENCE OF RECENT INJURY: There are multiple qunshot wounds in various
portions of the body. These will be numbered arbitrarily.

#l1. There is a gunshot wound of entry in the midline of the upper
chest, a 3 inch below the level of the suprasternal notch. This wound
1s approximately 3/16 inch in diameter, with inverted, abraded and
blackened margins. No powder burns are visible around it.

#2. There is & gunshot wound of entry just above the left lower costal
margin, at a point 11 inches below the Tevel of the suprasternal notch
and 43 dinches to the left of the midline. The wound also is approxi-
mately 3/16 inch in diameter, and has inverted, abraded and heavily
blackened margins.

#3. There is a gunshot wound of entry in the left mid-abdomen, at

the level of the umbilicus, or 17 inches below the level of the supra-
sternal notch and 2 inches to the left of the midline. This wound
likewise is approximately 3/16 inch in diameter, with inverted, abraded
and only minimally blackened margins. -

EE

£4. There is a gunshot wound of entry in the anterc-lateral aspect =
of the right upper arm, 3% inches below the pcint of the right shoulder.
This wound is approximately 3/16 inch in diameter, with inverted,
abraded and moderately blackened margins. The underlying humerus

is shattered.

~#5. There is a gunshot wound of entry in the lateral aspect of the
right upper arm, 8 inches below the point ¢f the right shoulder. This
wound also is approximately 3/16 inch in diameter, with inverted,
abraded and slightly blackened margins.

£6. There is a grazing gouging tangential gunshot wound of the right

scapular area of the back, centered 4% inches below the level of the

base of the skull and 43 inches to the left of the midline. It is

. nearly vertical, but inclines slightly medially as it passes upward.
The zone of grazing and gouging is 24 inches long and gapes up to

2 + inch wide., It terminates in a subcutaneous gunshot wound tract

which is 1 inch long and then has a2 smail drregular stellate exit

wound, approximately a % inch in diameter.

The above described wound #6 aligns readily with an area of multiple
abrasion of the Teft side of the scalp behind the left ear. In this
area there are eight zones of abrasion, and there are two small pene-
trating wounds, These are consistent only with 2 fragmenting bullet.
The plane of abrasion, as indicated by the small elevated epithelial
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CARL RICHARD GORDON Page 3 Case No. 1597-84

tags, is from below upward.

#7. There is a grazing gunshot wound of the mid back, 9 inches below
the level of the base of the skull. This wound involves the skin
only. It is 1% inches long. It passes from right toward left and
very slightly downward, but is essentially horizontal. The pattern
of the epithelial lacerations at its wound margins confirm the right
to left direction.,

X-RAYS: An antero-posterior film of the head shows two bullet frag-
ments in the scalp in the left side of the head. These correspond

to the level of the small abraded and penetrating wounds of the scalp.
An antero-posterior film of the chest shows a linear series of bullet
fragments to the right of the spinal column. Five such fragments

can be visualized in a line which passes downward and laterally to

the right.

Also on the antero-posterior film of the chest, at the extreme left
margin of the film and approximately at the level of the seventh through
tenth ribs, there is a linear serfes of bullet fragments. There are
four on this film and there are four additional fragments from the

same projectile on the film of the abdomen.

The antero-posterior view of the abdomen shows a small projectite
over the left lateral margin of the third lTumbar vertebra. A small
fragment also is visualized in the left mid-abdomen.

Films of the right.arm show a badly comminuted fracture of the proximal
humerus. There is an extremely distorted mass of metal apparently T
within the fracture site. An apparently intact projectile is visualized
below the elbow, approximately 14 inches below the head of the radijus.

INTERNAL DESCRIPTION: The body is .opened with a conventional Y-shaped
incision. The abdominal panniculus and subcutaneous tissues are approxi-
mately 1 inch thick at the level of the umbilicus. The pectoral muscles
in general appear normal., There is a gunshot wound of the manubrium
Just to the left of the midline. There is extensive shattering of

the bone, and the wound is approximately a i inch in maximum diameter.
The sternotomy has been closed by stainless steel wires and small
ctips, and is well-healed. There is a gunshot wound involving the
left common costal cartilage. This is shattered between the seventh
and eighth rib ends. A small fragment of a projectile is recovered
near the point of entry. The viscera are in generally normal anatomic
distribution. The pleural and peritoneal surfaces are smooth and
glistening. Each of the hemithoraces contains approximately a quart
of fluid blood. There is massive mediastinal hemorrhage. Explor-
ation of the mediastinum shows extensive destruction of the ascending
aorta. The heart has been subjected to at least a double coronary
bypass. The pericardial space is obliterated by fibrous adhesions
which are relatively easily broken. There are only a few cc's of
blood in the abdominal cavity. There is, however, a gunshot wound
through the greater omentum and through the jejunum. It continues
into the peritoneum Jjust to the 1eft of the lumbar spine.

]
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CARL RICHARD GORDON Page 4 ~ Case No., 1597-84

HEART: The ‘heart is moderately enlarged, weighing 54D grams. The
ascending aorta s aimost totally destroyed by the gunshot wound.
There are two coronary bypasses from the ascending aorta. Both ostia
are identifiable. Both bypasses are widely patent. Examination of
the ascending aorta indicates that the projectile passed through it

in a front toward back direction, leaving only a few shreds of aortic
wall intact. The epicardial surface of the heart is intact. It is
granular and fibroti¢ due to the numerous adhesions. The aortic root
shows only modest sclerosis. The coronary ostia are patent. The
coronary arteries are in normal anatomic distribution. The right
shows severe concentric arteriosclerotic change, with no visible lumen
at one point. The right artery has been bypassed distal to the erigin
of the marginal branch. The right artery distal to the anastomosis
~appears widely patent. The left main coronary artery has an eccentric
plaque with approximately 5D% occlusion. The left anterior descending
artery shows irregular, patchy, arteriosclerotic plaque formation,
with approximately 90% occlusion 4 cm. from the ostium. This vessel
has been bypassed. Distal to the site of anastomosis it is quite
small, but widely patent. The left circumflex artery shows up to

50% occlusion, however its largest descending muscular branch appears
almost totally occluded by a massive eccentric plaque. The left
ventricle displays an enormous healed posterior lateral and posterior
septal infarct, which extends from base to apex over a height of at
least 9.7 cm. The zone of infarction in the left ventricular wall

s 7 cm. wide. It extends into the posterior septum by an additional
3.5 cm. The wajl of the left ventricle in the mid-portion of this
-scar 1s extremely thin, and has formed a ventricular aneurysm. In

the center of the aneurysm the wall isvapproximately 2 mm. thick,

and composed primarily of scar tissue. Cut surfaces of the myoccardiun
in all areas away from the old infarct are firm, red-brown and beefy.
They show no eyidence of recent injury.

LUNGS: The Tungs are of similar size and configuration, together
weighing 1070 grams. The pleural surfaces are intact, except for
two small fragment wounds at the base of the right lower lobe. There
is marked contusion and intrapulmonary hemorrhage in the superior
aspect of the right lTower lobe, apparently incident to bullet fragment
damage. The tracheobronchial tree is intact so far as it can be
dissected. It does contain a large amount of blood. Cut surfaces

of the lung show considerable intrapulmonary hemorrhage in the right
lTobe. This is focal and in cross section one bullet fragment wound
can be seen. The remainder of the pulmonary tissue shows a modest
degree of edema, but otherwise appears normal. There are no mass
lesions. There is no evidence of inflammatory disease.

LIVER: The Tiver is of normal size and configuration, weighing 1770
grams. The gatlbladder is intact but empty. The mucous membrane

is normal. There are no stones. The liver capsule is intact. Cut
surfaces show a normal appearing, homogeneous brown parenchyma.

SPLEEN: The spleen is of normal sizé and configuration, weighing
¢90 grams. The capsule is intact. Cut surfaces show a soft, mushy,
dark red parenchyma.
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CARL RICHARD GOCRDON Page 5 | Case No. 1597-84

KIDNEYS: The kidneys are of similar size and configuration, together

weighing 32D grams. The capsules strip easily. The cortical surfaces

are smooth. The cut surfaces show normal internal renal architecture,

although they are very pale. The collecting systems, ureters and

- bladder are intact. The bladder is empty. The testicles are grossiy.
normal. - - |

ADRENALS: The adrenals are of normal size and configuration. Cut
surfaces show norma! yellow cortices and gray medullae.

GASTRO-INTESTINAL TRACT: The esophagus is intact and lined by a normal
gray mucosa. The stomach is intact. It contains approximately a

pint of partially digested food material. This consists in large

part of some form of pasta. There also is some zuccini, bits of what
appears to be peaches, beans and numerous bits of onion. The gastric
mucosa shows mild avtolysis, but otherwise is normal. There are no
ulcers. The small and targe intestine are intact and normal. The
appendix is present and normal.

FPANCREAS: The pancreas is of normal size and configuration. Cut
surfaces show some remnants of normal lobular architecture, but with
moderately advanced postmortem autolytic change.

HEAD: The scalp is reflected in the usual coronal fashien. There

is moderate hemorrhage in the scalp in the left side, behind the left
ear, in the area of the abrasions and small penetrating wounds. Two
small lead bullet fragments are recovered from the subcutaneous tissues
at this points .The calvarium is intact. There is no epiduralg.sub-
dural or subarachnoid hemorrhage. The configuration of the brain -
is normal. It weighs 1420 grams. Serial cut surfaces of the cerebrum
in the coronal plane show normal internal cerebral architecture. The
brain tissue is slightly scft and shows some postmortem autolysis.

The external and cut surfaces of the brain stem and cerebellum are
intact and normal, except for mild autolysis. The neck is intact.

- PATHS OF THE MISSILES:

#1. The bullet which struck the upper mid-chest a 4+ inch below the
level of the suprasternal notch and in the midline of the chest,

passed from front toward back, downward in head toward toe direction

at an estimated angle of approximately 45 degrees, and very slightly
from left toward right. This bullet struck the mediastinum, completely
disrupted the ascending aorta and fragments of it continued into the
left Tung. This bullet shattered badly, as shown on x-ray. None

-of these fragments could be found.

#2. The buliet which struck the Teft Tower costal margin, at a point
11 inches below the level of the suprasternal notch and 4% inches

te the l1eft of the midline, passed from front toward back, slightly
from right toward left anhd upward in head toward toe direction. This
bullet shattered the common costal cartilage, approximately at the
level of the eighth rib. The bullet then shattered with numerous
fragments continuing upward and posteriorly in the musculature of
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CARL RICHARD GORDON Page 6 Case No. 1597-84

the chest walll. The largest fragment visible on x-ray was recovered.

#3. This bullet struck the left mid-abdomen at the level of the
umbilicus, at a point 17 inches below the level of the suprasternal

notch and 2 dnches to the left of the midline. It passed directly

from front toward back, without right to left or left to right component,
and neither upward ner downward. This bullet passed through the
abdominal wall, the greater omentum, the mid-jejunum, penetrated the.
posterior mediastinum just missing the aorta. Two major fragments

were recovered adjacent to the Tleft lateral aspect of the third lumbar
vertebra, .

4. The bullet which struck the lateral aspect of the right upper

arm 3% inches below the point of the shoulder, passed from right to-
ward jeft, struck the humerus, creating a massive comminuted fracture.
This bullet shattered into numerous fragments which could not be
recovered.

£5. The butlet which struck the lateral aspect of the right upper

arm 8 jnches below the point of the shoulder ranged downward through

the upper arm, the soft tissues of the elbow, and was recovered approxi-
mately 13 inches below the head of the radius. This projectile had
struck bone without fracturing it. It had flattened considerably.

This was a markedly distorted, .22 caliber rimfire-type projectile

with yellow gilding metal present,

£6. This bullet struck the left scapular area, creating a gouged
grazing tangential gunshot wound of the skin and subcutaneous tissue,
~passing upward in toe toward head direction and very slightly from ~
left toward right. This bullet apparently fragmented badly, with

many of the fragments striking the scalp behind the lTeft ear. Two

of these fragments penetrated the scalp and were recovered at that
point.

#7. This bullet created a grazing wound of the back. It is centered
8 inches below the Tevel of the base of the skull and approximately

in the midline of the back. This bullet passed from left toward right
and very slightly downward, without front to back or back to front
component. No portion of this bullet remained in the body.

A1l of the recovered projectiles and fragments were cleaned and delivered
to the hand of Officer Groover at the time of recovery,
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f?/.-— fj_.p?/ 7 l Case No 1597-84
REPORT OF INVESTIGATION

OFFICE OF THE CORONER MEDICAL EXAMINER, COUNTY OF CLARK, STATE OF NEVADA
1704 Pinto Laneg, Las Vegas, Nevada 89106

DECEDENT CARL RICHARD GORDON M S WD, DOB 2=16+~26
Age a8 Sex __ Male Race White Tel. No.

Residence address 5851 Washburn Road, Tas Vegas, Nevada
Height__ 73" _ weight__193 HairGr/Brn Eyes__ BrowrScars
Tattoos '

Qther igentifylng faatures

Rigor Mortis : ' Livor Mortis
Clothing _Green pajama ajama bottoms.
Trauma |

Drugs & Medications

Occupation___Traffic controller Empioyed by _ McCarran Int. Alrpary 205-18-7
Reportad by LVMPD — __Address & Tel.

Date & Time reported.. 11-6=84 5:45 P.M. |ocationofbody 5831 Washburn Rd., Las Veq;
TYPE OF DEATH: Apparent Natural Violent_XX At work________ Not at work___ XX
CIRCUMSTANGCES DATE TIME NAME & ADDRESS _

Death Qccurred-Pres. of

Found Dead -by _[11-6 4:05PM _ Lisa Licata, 285]1 So, Decatur

Last Seen by

Pronounced Dead by 11~6 6:00PM Ron Flﬂ:, Coroner's Office

Body Viewed by 11-6 6; . Ron_Flud '

identified by

Witness #1 __Dr. Sheldon Green, Coroner's Office

VWitness #2 :

Law Enforcerment Agency L‘-?T-"IPD Officers _Conner. Jergovic, Geary, levos.
Property Raceipt # 18863 |nCustodyof ____Coroner

CUSTODY OF BODY:  Removed by__ Mortuary Vehicle To' CCCME

Driver Powell _ Assisted by Thomas

Requested by Rotation - Spalding Mortuary

DEATH NOTIFICATION:  Next of Kin Colleen Flanagan

Address 5600 Gateway, Las Vegas, MNevada Tel. No.___454-0916
Person notifled If other than N,O.X. callig_m;.mg_an | _
Address 5600 Gateway, Las Vegas, Nevada Tel. No.____454-0916 _
Means of Notlfication Verbal. ‘ '

Notiflcation made by Ron Fllud ' Date__11-6-84 Time
VEHICULAR DEATHS:  Driver __Passenger________Seat location’

Pedestrian_______ Vehicla _Lic. No. State

Arasinant Milae fram rasidance fnr hntal Ar motall
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HAHHATIUE SUMMARY: Include medical history, namas and addresses and telephone numbaers of ali doctora
known to hava attended decedent, All pertinent detalls found al the location of the body.

=" CARL GORDON Case No. 1597-B4 11-6-84 Age: 58

This deputy arrived on scene of double homicide at 5851 Washburn:
Road. Chief Deputy Ron Flud and Dr. Sheldon Green on scene.

Body viewed lying face down on floor in doorway of downstairs
bedroom. Livor iz dark purple ‘on dependent areas.

There is a gunshot wound to the sternum, a gunshot wound to the
abdomen approximately 3 inches to the left of the naval, a gunshot
wound to the left rib cage and an apparent gunshot grazing wound

to the left shoulder and possibly to the back of the head. Dr. Green
consulted and will further check the last two mentioned wounds at the
time of his lab examination.

Decedent was apparently shot by unknown intruder{s} during the
dark hours of NHovember 5 and November 6.

Decedent's wife, Colleen Gordon, our Case 153%6-84, is also deceased
apparently shot by the same assailant(s).

Body removed to Clark County Coroner Medical Examiner's facility by
Spaldlng Mortuary vehicle.

u)hc processing dene on arrival at central facility per Dr. Green.

ACTION TAKEN:

CASE NOT
“XAMINING PHYSICIAN_DX . Green AUTOPSY_ XX VIEW___ ACCEPTED

OXICOLOGY TAKEN TEST(S) REQUESTED

r//;
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DECEDENT _<%24Z M.Mﬁé&id) N

REPORT OF INVESTIGATION
OFFICE OF THE CORONER MEDICAL EXAMINER, COUNTY OF CLARK, STATE OF NEVADA

‘ase No,__ /"D 7/~ 7

1704 Pinto Lane, Las Vegaa. Nevada 89106 °

Age 5—}7 Sex

Tattoos

Race

Resldence adgress SLS/ MMégagz P
HeiuhLWelghLm_HalrmEyeaMS:am

Loraer - - Tel. No.

(Wsw o, pop_& =/ b

Other identifylng teatures

Rigor Mortis

- Ciothing
Trauma

Livor Morlis

Drugs & Medications -

‘Oceupation

Reporied by A V2 PO

Date & Time reported__ 2/ ~&

loyad nym&é_ S.8. 8 205-/E- 7073

— Address & Tal,

.5"_5!5’,9 Locatlon of body _ S ¥/ Ldikadlctrar!

TYPE OF DEATH: Apparent Natural___. Violent

&~ . At work - Not at work f-""/

CIRCUMSTANCES - DATE TIM_E_ NAME & ADDRESS ]
Death Occurred-Pres. of .
*« Found Dead by //'é %"’5'/[, ’j’fa-z..r /m aE_ff/ J/. M&Zﬂ'&.@
") Last Seen by '
/&

Pronounced Dead by

Body Viewed by

o

Goer P ,@z.-_/ Rtoed - & &

identitied by

Witness #1 _/in« Mﬂ dﬁugﬂt) mg

Wilness #2

Law Enforcement Agancy Ay 7P Otflcers

Property Receipt #Mln Custody of
CUSTODY OF BODY:  Removed nyﬁm
_Asslstod by Thrrnao

Driver ﬂM

Requested by
DEATH NOTIFICATION:

Next of KIn _&&éﬁ/ -,7/%9%-5»

e

Coene sy

To T E

Address S %Mq

Peraon notifled if other than N.Q.K.

Address _ W e

/‘:;d&a -;Z-&,z L e,

Tel. No.fﬁ-‘/’tp?/é

Means of Notlfication _W

Tel. No.

Notlfication made by__é:’/ M

_Date__ ol — &

Timn
JIEHICULAR DEATHS: - -Driver Paesenger Seat locatlon
Pedestrian________ Vehicla____ Lic. No. State
Accident________ MHes trom raéldnce (or hotel or motel)
SAFETY EQUIPMENT USED: " Seal Belt, 2point_____ 3point_______Air bag Other

Appendix 85

001193



NARRATIVE SUMMARY: include medical history, names and addresses andg telephone numbers of all doctors
known to have atiended decedent | putlinent delails found at the Iucallf >f the body.
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ACTION TAKEN: -

hzg ZEE H' ,_’ CASE NOT
XAMINING PHYSICIAN . AUTOPSY VIEW_ _____ = ACCEPTED

[OXICOLOGY TAKEN _ : TEST(S) REQUESTED
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CLARK CLJNTY CORONER-MEDICAL XAMINER

Name_ Carf{ R Gnodinm | Autopsy No._/ 597 ~J&

Race_ i2J Age M1 Sex £ Date___ /= 7-F <
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Fuli body, male, lateral view. .
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NDEX @ LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
STATS oo OFFICER'S REPORT

LR RN LI IR P Y P PR Y Y oL T Y

DOUBLE HOMICIDE

Division Reporting.................. I°S‘D' ............... tosarasernressracanasssaans Division of Occurrence................ . U-'FSD'IM eeemrsssess
Date and Time OccurredBET'u/ 5/ 84,1900Hr3 ...... Location of Occurrence......... 2 851WASI-IBURNRD,LV. NV'
BRD 1176784, 70760 Hrs. ™ et e —
DETAILS:
VICTIM #1: | " GORDON, CARL RICHARD
WMA, DOB: 2/16/26
S.S.#: 205-18-7073
Residence address:
5851 Washburn Rd.
Las Vegas, Nv,
VICTIM #2: - GORDON, COLLEEN KATHRINE
WFA, DOB: 4/4/27
S.S.#: 179-20-1981
Residence address:
5851 Washburn Rd.
Las Vegas,  Nv.
I. SYNOPSIS:
On 11/6/84 at approx1mate1y 1600 hrs. CARL RICHARD GORDON, WMA, 58 years,
DOB: 2/16/26 ‘alid’ Nis’ ‘wife, «QQLLEEN KATHRINE GORDON, WFA, DOB: 4/4/27, who
reside ‘Ht’ 5851 Washburn,Bd.guLas Vegas, Nv. were found deceased at their
re51dedce.1 Both decedents. had apparent gunshot wounds to their person
and were pronounced deceased by Chief Coroner Investigator RON FLUD at
1800 hrs. . The .victims were ‘later transported to Clark County Morgue by
Spalding’ BretherrMortuary attendants POWELL and THOMAS pending autopsy
pursuant to a homic¢ide” investigatlon
II. PERSONS AT SCENE:
A. Patrol Officers
1. S. Winne, P#1908 - arrival 1622 hrs.
2. R. Cox, P#645 - arrival 1626 hrs.
3. SGT. G. Gillins, P#61 - arrival 1657 hrfEN'TERED
| T.T.
Date and Time
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LPAGE__2 _ OF__l0_

INCIDENT

—~—DOUBLE' HOMICIDE _ 84-85217

VICTIM'S NAME: {LAST, FIRST, MIDDLE) FIRM NAME iy BUSINKESS RES. : OFFICER(S) " P.NO.
GORDON, CARL & COLLEEN THONE:  sus. - , DET. M. GEARY 312

LOCATION OF OCCURRENCE DATE AND TIME OF OCCURRENCE | "' 7' rreeeisesevecec Bt

53851 WASHBURN RD. REFER BELOW

YReLIVUNR/BDEAT

B. Detectives at Scene ™.

1. A. KNUDSEN, P#329 - arrival 1642 hrs.
2. R. CHILDERS, P#414 - arrival 1643 hrs.

@]

Homicide Detectives at Scene

L. SGT. F. JERGOVIC, P#10 - arrival 1700 hrs.
. 2. BURT LEVOS, P#l44 - arrival 1700 hrs.

: 3. MIKE GEARY, P#312 - arrival 1707 hrs.

D. Criminalistics Officers

l. R. Roderick, P#211 - arrival 1717 hrs.

2. D. Connell, P#298 ~ arrival 1705 hrs.

3. D. Horn, P#1928 - arrival 0037 hrs.

4. R. Corse, P#1880 - arrival 0037 hrs.

5. Lt. Eugene Smith, Supervisor - arrival 1700 hrs.
R T TOE AR T JUTC T UL SN ) .

E. Coroner at“Séene """ «uis oo

Bt

l. Chief Invééfigétbthﬁthlhd_4féfrival 1800 hrs.
~ 2. Coroner Investigatox_Loren Ogle_ - arrival 1800 hrs.

e dn < i o e s -
5

TN i

F. Pathologfg}:?t&Scéﬂgl ngimﬁﬂff;:iﬁgg

lfuéDr. Shei&on Gfeen — arrival 1830 hrs.
é{;fd;ﬁ;r ageng%$

l. Deputy ﬁ:A.'Dan Seton - arrival 1800 hrs.
H. Mortuary at Scene - Spalding Brothers

l. Agent Powell ~ arrival 2030 Hrs.
2. Agent Thomas - arrival 2030 Hrs.

IITI. PERSONS INTERVIEWED AT SCENE:

A. Lisa Licata, WFJ, DOB: 2/9/68 — 2851 S. Decatur, #208, Lv., Nv.
Phone: 367-6207 (person finding victim) ER G

-

IV. DETAILS:

That on 11/6/84 at approximately 1610 hrs. LVMPD Dispatch received a phone
call from a young female juvenile who related that she was at the residence
of 5851 Washburn Rd. and upon entering the residence, discovered the bodies

Appendix 90
001198




Cabuk okl SR st = o L S e s e g, AT e e A ot e (A i Bl oSS it AR e L A R ki h A e L NeTSRR e : . FRRC

oF___10

DR-

INCIDENT
DOUBLE HOMICIDE . | 84-85217
VICTIM'S NAME:! [LAST, FIRST, MIODLE) FIRM NAME IF SUSINESS RES. ' QFFICER(S) } P.NO.
GORDON ' | ' FHOnE: _Sus DET. M. GEARY. . 312
;f. TR AT LT LT SATE AR TRESFesonntaee - et e BEARLLLLL A%
s. 5851 WASHBURN RD., LV., NV, ' REFER BELOW
x :
| o _ ‘ .
&i ‘l!qn‘:uqhtth?
@ victims and some abandoned vehicles, immobilized. | ’LMED

. CONTINHATION/FOLLOW-UP REPORT

To the east sector of the residence is another area used for parking of the
victims' motorhome and some trees and there is a fencing with a gate to enter
this general area. There is a chain link gate on the north side of the drive-
way which enters directly into the front of the residence in a north/south
direction. As you enter to this driveway you come to the garage which is in
the center portion of the residence. There is a walkway to the left and to
the east of the garage which is covered and enters into the front door of the
residence.

There was also a side garage door located on the east side of the garage which
was opened and it was also noticed that the front door was also opened.

To the rear of the residence is a corral area which is also fenced and partitioned

-off from the residence. There is a gate which enters into the .back patio which

enters into:the:kitchen area,of..the residence. Note: this door was locked and
the screenwderﬁwaSaalsonluckeduuﬁ '

..=;"~-"-s.f O A PO ST
Upon entering: 1nt0‘the residence travelllng in a2 southerly direction, .you enter
into the diming room: _area,’ There is a wrought iron railing which separated the
dining room. ‘from the. 11v1ngmroom.wh1ch was located on the west side of the resi-
dence. " The’ 1nsi&e of thé ne51denge 1s that of what is called a cathedral type
room with a very'high ce111ng and a staircase which travels in an upward direction
from west to east which leads to a sitting room located on the top southeast

section of the residence. ..

It should be noted at this time-that there was a lamp which was on the "on"
position and this was the only light 1lit in the residence as related by Officers.

Adjacent to the sitting room in the upstairs southwest section is the master
bedroom. The kitchen area is located in the southeast lower section of the
residence and is visible from the front entrance. Travelling through the kitchen
in a southerly direction is located the back door to the residence which was in

a locked position and that the screen door was also in a locked position.

There is a bathroom adjacent to the back door and in a westerly direction which
also enters into another bedroom located on the southwest lower section of the
residence. That in travelling through the bedroom in a northerly direction you
come to another door which leads into the living room area and the staircase
which travels to the upstairs rooms as stated earlier.

This is the overall picture of the description of the inside of the residence as
to where the rooms were located. Items visible to the naked eye in entering the
residence was that there was a dining room table directly to the south of the
main entry which contained papers described as check ledgers, checks and letters
that were ready to be mailed. There was a closet on the south wall of the living
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INCIDENTY
DOUBLE HOMICIDE 84-85217
VICTIM'S NAME: |I..A8‘l'. FIRST, MIODLE)] FIRM NAME IF BUSINKSS RES. OFFICER(S) P.NO.
GO | - FHONE: Bus. DET. M. GEARY . 312

T N itneewnll ¢ o ¢ & 88 8 ¢ o 6 0 8 6 ¢ 8 ¢ ot e n e s o s s o e e

€ LOCATION OF OCCURRENCE

5851 WASHBURN RD.

DATE AND TIME OF OCCURRENCE

RE BELOW

SECTOR/BE

-~
.

room which was ajar and that there were garments, clothing which were pulled
from the closet area and discarded on the floor in front of the door. Other
items visible in the living room area was a black ladies purse which was lying
on the floor in front of the couch and coffee table. Also visible was a blue
key case containing keys lying on the south west corner of the couch. There
was a fireplace in the center portion of the west wall which had a window on
either side of the fireplace.

It was noticed that there were two easy chairs on either side of the fireplace

and an ottoman in front of. these sofa chairs. The sofa chair on the south side
of the fireplace was observed to have the curtains from the window laying over

top of the back portion of the chair. It was also noted that the lower portion

of the window was broken and that glass was laying on the floor at the base of

the window as well as on the windows111 and on the outside area.

On the south wall, as you travel in a easterly direction on the staircase was
noticed a consi&erﬁbleﬂamount of red bloodlike splatters on .the wall and in the
area where the, bloo&like.Splatters begin, there was a small hole. The splatters
appear to be- fa111ng in a dobnward and northerly direction to the doorway which
enters into the lower: bedroom of the.residence. It was also noted that the door
was in an_open;: cond1tion and that' there was red, bloodlike splatters on the door
and door Jam and contlnued on the north wall of the living room.
Cr1m1na11st1cs Officersd" R RODERICK and D. CONNELL photographed the condition of
the residence depicting the condition and location of physical evidence. In this
immediate area, being the lower bedroom located on the southwest section of the

" residence was where victims were located, victim #1 being CARL RICHARD GORDON who
~was found lying face-down in the doorway and bedroom entryway. The feet were
pointing in a northerly direction and the head was pointing in a southwesterly
direction. The victim was clad in yellow bottom pajamas which were pulled down
over the buttocks and in a green pajama top with yellow cuffs and yellow center
lapels. The victim was observed to have both hands underneath his torso and
appeared to be clutching his chest area. There was a very noticeable red bloodlike
substance spewing from the victim's mouth and head area and also beneath the victim.

. CONTINIATION/FOLLOW-UP REPORT

Victim #2, later identified as COLLEEN KATHRINE GORDON was found lying on her back
.across the side of the bed. The feet were dangling off the bed and her right arm
was covering her face. The victim had a red bloodlike substance on her forehead
which spewed down both sides of the forehead to the side of her head. The victim
was clad in a beige nightgown with a pink lace design on the shoulder area. The
victim appeared to have what appeared to be gunshot wounds to the right side of
the face and also the scalp area and another wound to the left ear lobe and

there was also noticed to be a black smudging on the left side of the victim's
nightgown below her left ear. :

It was noticed that there was a white substance on the bedding and also on the
victim's arm, facial area which apparently had dropped from the ceiling above
the victim where it was noticed that there was also another hole which was
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difectly above the victim's head. There was also a considerable amount of a
red bloodlike substance beneath the victim's head area and on the blankets and
bedding beneath the victim. |

Chief Coroner Investigator RON FLUD arrived at approximately 1800 hrs. and
pronounced both victims deceased, along with Deputy Coroner Investigator LOREN
OGLE. That.in closer observation of the victims, it was noticed that there
were numerous what appeared to be gunshot wounds on both victims. However, it
was necessay to remove the victims from the crime scene to the Clark County
Morgue for further observation and to avoid any contamination of evidence.

Spalding Mortuary attendants THOMAS and POWELL were requested to respond and
remove the victims at approximately 2030 hrs. to the Clark County Morgue. There
were numerous photographs taken of the victims in their present condition and
location along with. evidenqe v;slble to the naked eye prior to the removal of
the victims:; _.4wh?gﬁv?¢{e """ -

L :nﬁwm 3.0

The crime scene: was processed for 1atent prints by Criminalistics Officers

CONNELL and. RODERICK whp also requested assistance from Criminalistics Officers

DAVE HORN and,BOB CORSE._ A diagram of the crime scene was made depicting the

location OF the. victlms ang the- locatlon of evidence found by Investigators.
Fohita I B

Investigation revealed also that the window located to the south of the chimney

on the north wall, the lower portion was broken and that the screen had been

- cut with a cutting device and that entry was made into the residence from this

'“"*location. That in checking the outside area of the broken window it was dis-

. covered a double edged knife with approximately 4" blade and a reddish brown
-handle. This item was laying on the ground just to the south of the window
near the wall, It was also noticeable in the grass area, an expended .22 shell
casing and that the screem had been visibly cut and rolled down to the lower
portion of the window, apparently cut with the knife left behind on the ground.
These two items were retrieved by Criminalistics Officer RODERICK and impounded
as evidence. -

o= SANFE N ETGEISA ¥ ILNGIN LI LSRN LT LT WL B .

The window frame itself did not appear to have any pry marks; however, there was
damage to the lower base portion of the window as if it had been kicked. There
was glass breakage observed on the screen and also ground area outside the window
‘and also located on the floor inside and below the window. These items were
processed for prints and recovered by Officer RODERICK, along with footwear which
was also visible on broken glass and in the soil area below the window. The
screen was also removed from the screen- frame and impounded as evidence.

There was also four other .22 caliber expended casings found in the area of the
window and carpet area. Number one was found between the window and screen space.
Number two was located on the window sill; numbers three and four were located on
the carpet area inside and to the south of the broken window. There was also |
located a projectile which was recovered between the leg of victim CARL GORDON and
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depicted in the centermost portion floor of the ‘door jam entering into the
lower southwest bedroom. The small hole located on the stairwell south wall
was also photographed and a line was attached to the hole to indicate the
trajectory which was in an angle from the direction of the broken window to
its contact with the wall, exiting in the southwest bedroom, also entering a
carpet which was hung on the wall on the north side of the bedroom and then
striking the ceiling above where victim #2 was lying, causing a puncture in
the ceiling. This trajectory was photographed by Criminalistics in various
positions from the outside of the residence and also the inside of the resi-
dence.

The red bloodlike spatters on the south wall of the living room were also
photographed to indicate the trajectory of the spatters. For further refer

to photographs, schematics and reports of Criminalistics Officers. Blood
samples were taken from various locations for further processing. The bedding
was removed which consisted of a blue cotton electric blanket, a light blue
flowered bottom sheet and another dark blue top sheet which contained red
bloodlike substances and white powdery substance which was packaged by
Criminalistics Officers for further examination at the LVMPD crime 1lab.

For further information regarding the collection of evidence, refer to Crimin-
alistics Officers' reports, schematics and photographs depicting the location
of where the evidence was collected.

That DET. LEVOS was assigned to contact witnesses and to interview other
individuals who may have knowledge and/or information to assist in the investi-
gation. DET.VIEVOS-eoontacted LISA: LICATA who discovered the victims in the
re31denceéhn&‘wﬁo, “inifacty . notlfied LVMPD as to her findings. For further
refer to the" tprwritten statement “obtained from LISA LICATA by DET. LEVOS.
The second 1néxv1dual pontacted by DET 'LEVOS was DALE FLANNIGAN who is the
grandsonﬂd@*fHE“vipt 4ms CARL & COELEEN GORDON and who, in fact, resided in

1slF ‘5‘

the trailer located oq,ghe grOundS“on the west side of the residence. Prior
to obtaining a statement from DALE' FLANNIGAN, he was asked if he would consent

to a search of the trailer described as an Aristocrat classic, serial #A184693,
negative license plates. That he, in fact, agreed to a consent to search of his
trailer which he was residing in and signed a consent to search which was witnessed

by DET. BERT LEVOS.

. CONTINIIATION/FOLLOW-UP REPORT .

That Detectives MIKE GEARY and Criminalistics Officer RODERICK proceeded to the
trailer with the consent to search and upon entering, discovered leaning against
a wall next to the refrigerator was a .22 caliber Marlin firearms Glenfield
Model 25 rifle, semi-automatic, serial #24642285. The rifle contained a Weaver
Marksman scope. The rifle contained no ¢lip; however, did, in fact, contain one
live round. of .22 caliber with a headstamp of 'C".

Next item found was a knife box with the name of KIRSCHALﬁ CUTLERY COMPANY,
Blackhorse Model 1060. The box was empty; however, contained a brochure of
different models of knives made by KIRSCHALL CUTLERY COMPANY. This item was
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located in a closet directly to the west as you enter the doorway to the ,LME
trailer. These two items were impounded by Criminalistics Officer RODERICK

as evidence. No other items were removed from the trailer and after a

statement was obtained from DALE FLANNIGAN the trailer was released back to

him to reside in.

That due to the late hour and lighting conditions, it was virtually impossi-
ble to further process the crime scene by the Criminalistics Officers. That
it was necessary for Criminalistics Officers to return the following morning
for further processing for latent prints and also collection of further
evidence. It was also necessary to place a guard of a police officer at the
residence until the return of Criminalistics Officers the following morning.
The residence was secured to the best of ability of these officers; however,
due to the fact of the broken window and damage to the window frame itself,
this was the reason that a patrol officer be manned at the crime scene of
5851 Washburn for the duration of the evening and morning hours until the
return of Criminalistics.

On 11/7/84, approximately 9:30 AM, Criminalistics Officer DAN CONNELL and
KATHY ADKINS returned to 5851 Washburn for further processing of the crime
scene and collection of evidence. For further refer to their written:reports,
photographs and collection of evidence.

That on 11/7/84..approximate1y 0900 hrs. DET. LEVOS and DET. GEARY had an
occasion to talk to COLLEEANN FLANNIGAN, WFA, 37 years, DOB: 11/15/46, address
of 5600 S, cateway;"tas Vegas, Nv., phone: 454-0916. MISS FLANNIGAN indicated
GORDON. She indlcated that she had spoken to her mother. she believed Saturday
or Sunday prior_ to the death of her parents. She indicated further that they
had no enemies-other -than -feuds ‘with some of the neighbors in the general area.
That the§ nh:ma& rskept:to: themselves and were not outgoing people. That her
stepfather, CARL GORDONj: ‘was:'employed as an air traffic controller at Mc Carran
International Airport. That he worked different shifts and that caused a
problem with his wife and their sleeping habits.

. CONTINHATION/FOLLOW-UP REPORT

That her father normally slept in the upstairs bedroom and her mother slept in
the lower bedroom on the southwest sector of the residence. She further
indicated that she had not been to the residence for quite some time; did not
have a key to the residence, and that her son, DALE FLANNIGAN also did not have
‘a key to the residence. She further indicated that her brother, KARL had been
staying at the folks' residence and left either Friday night or Saturday morning,
approximately 3:00 AM; that he is a truck driver for an independent trucking
company whom she does not know the name and is believed to be on theroad.

That she has no way of contacting him or where to contact him. For further
information regarding this statement, refer to the typewritten content of
COLLEEANN FLANNIGAN's statement dated 11/7/84.
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That on 11/7/84 an autopsy was performed on the Qictims COLLEEN KATHRINE GORDON

and CARL R. GORDON. COLLEEN's autopsy number was 159684 which began at 1345
hrs. Persons present: DR. GREEN, Patholigist; CY IRWIN, Assistant; DET. M.
GEARY, Homicide; KIM GROOVER, Criminalistics Officer.

Prior to the autopsy photos were taken depicting the location and trauma to

the victim. Trace evidence was obtained from nail scrapings of the victim, with
negative results. Fingerprints and palm prints were obtained for identification
purposes. Blood with and without preservatives was obtained from DR. GREEN for
further processing. The victim was clad in a beige nightgown with a pink lace

trim on the shoulder area. The nightgown contained red bloodlike stains and
also contained a black smudge which appeared to be powder burns on the left

shoulder area. Trauma to victim: the victim sustained three gunshot wounds as

related by DR. GREEN, to the right side of the face and to rear of the right
Number two was located to the right side of the head above the right ear and

eye.

#3

was located to the left ear lobe which was a through and through shot which was
superficial and struck the lower portion of the neck. and exiting out the back.

That during the course of the aﬁtopéy DR. GREEN recovered two each lead projectiles

from the brain of the victim which were given to KIM GROOVER, Criminalistics

Officer, as evidence. DR. GREEN indicated at the conclusion of the autopsy that
the cause of death was two gunshot wounds to the head, striking the brain/homicide.

At the .conclusion ofathe -autopsy of COLLEEN GORDON, an autopsy was performed
CARL: RIGHARD" GORDON, au60psy #1597. Persons present: DR. SHELDON GREEN,
Pathologist'- JOHN: MC KINNON, Assistant; DET. M. GEARY, P#312, Homicide; and
KIM GROOVER, P#904, Criminalistics. Prior to the autopsy of CARL GORDON,

on

photographs wegg‘taken prior,. and during the autopsy to depict the location of
trauma sustained';Q'thE'victim. That during the course of the autopsy DR. GREEN

indicated thaé tﬁé v1c;im,su$talned (5) entry wounds from gunshots, located

to

the center chest area just below the neck. Number two to the left ribcage area;

#3 to the stomach area just to the left of the naval; #4 to the upper right
shoulder area; #5 to the rlght upper arm area.

He further indicated that there was to the left side of the head and to the rear

of the left ear, multiple abrasions of fragment wounds and to the left back

shoulder area was a graze gouge and also another grazing wound located in the

area of the mid back which passed to a left to right direction. During the

course of the autopsy, DR. GREEN recovered two projectiles; one from the wound

#3 in the abdomen area and #2 in the right upper arm area. He also removed

fragments from the left chest area and also from the area of the rear of the
left ear area. These projectiles were given to KIM GROOVER to retain as evidence
along with blood samples with and without preservatives obtained by DR. GREEN.
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Criminalistics Officer KIM GROOVER obtained prints and palms of the victim
for identification purposes and also traced evidence of the fingernail
scrapings which appeared to be negative and also retained the clothing from
the victim for further process1ng.

‘At the conclusion of the autopsy, DR. GREEN indicated that the cause of death
was gunshot wounds to the heart and other vital organs, causing the death:
homicide. This concluded the autopsies of both individuals. All items of
evidence collected by Criminalistics Officer KIM GROOVER were impounded under
DR# 84-85217.

That on 11/7/84 at approximately 1732 hrs. DET. M. GEARY proceeded to the
Criminalistics I.D. Lab and met with Criminalistics Officers DAN CONNELL and

R. RODERICK who were completing further processing of evidence obtained from
the crime scene of 5851 Washburn. .The:items of evidence were the bedding,
conssiting of the blie’ electrlc cotton ‘blanket; the two bed sheets; one fitted
bottom sheet,blue with ‘flower. de51gn'znd a dark blue top sheet, all containing
red bloodlike® substance as ‘a_result® of the stains located underneath victim
COLLEEN GORDON whlle she: ‘was lylng on- the bed in the residence.

.f,.&,du‘._ .t =, "““

That DET. GEA ¥"w§s p;esentﬁwhen C:lmlna11st1cs Officers RODERICK and CONNELL
checked the electric blanke#"™aid ‘observed a lead projectile found in the area
of the red bloodlike substance. This was found at 1732 hrs. and recovered and
placed into evidence. DET. GEARY was also present at 1729 hrs. when a lead
projectile was recovered from the bottom sheet described as blue with flower
design. That this projectile had a white substance on the surface and had
fallen to the ground in a controlled area in order to collect evidence. This
item: ‘'was.also packaged and placed into ev1dence. This concluded investigation
‘up to date. i

For further information regarding any further persons contacted, refer to DET.
BURT LEVOS' report of his investigation. Also refer to any and all reports
filed under DR# 84-85217 concerning the double murder/homicide of victims
COLLEEN KATHRINE GORDON and CARL RICHARD GORDON of 5851 Washburn Rd., Las Vegas,
Nv.

Investigation continuing.

MG/gc .
Trans: 11/8/84, 11:15 AM
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

PROPERTY REPORT

Evidence kX  Found Property O Lost Property O Safe Keeping O DR No._84-85217
Incident  DOUBLE HOMICiDE i Location 5857 Washhurn Date 11-6-84
Victim  Coleen & Carl Gordon Address Phone

Suspect No. 1 ' | Arrested Charge ID No.

Suspect No. 2 | Arrested | Charge _ D No.

Recoveredby R. Rodreick #211 _| Address _1ympp 1p 1an | Phone 386-347]
Hold for Prosecution  yeg Proof of ownership Registration check

Safe Custody Release to Owner

Owner notified By | Date Via

List connecting Reports

Detaiis or circumstances - itemize, describe & give value of each item.

The following items were recovered as evidence: Ilz:g?
‘ﬁ?a

&

L

PACKAGE #1

- Item #1 - One Marlin Firearms
Glenfield Mod. 25 Cal. 22 S-L-LR
Rifle Serial #24642285 with a weaver
marksman scope.

PACKAGE #2

Item #2 - One .22 cal. cartridge
head stamp ''C".

- . ...a)' s
TR Tl SR PR ¢ AR R TR LI

PACKA Phw&h&wu&my

; P £ ..“.-i.-&a lﬂ ’¢
v&.?\a\-' PR+ A ¥ f'] : vy t‘\”
Itemdﬁﬁ*m(fne MR HERER Cutlery

Co. Black Horse ﬁQ§e1~JQ§Q} bbx

*wr\-

.w”-h~--~» s STE T venae il

g c“v4;9“5‘
CKTZ* #Z‘\‘, pEl w. Ty aus f“r*'r
PA GE .

Item #4 - One cartridge case
head stamp "C".

Item #5 - One cartridge case
head stamp "C".

LOCATION RECOVERED

Lotg

From the Aristocrat Classis trailer
West of the above location. Item
leaning against kitchen counter near
refrigerator.

ENTERED
From Item #l. CLH

From same trailer as Item #1 on the
top shelf of the cupboard inside and
West of the front door.

From living room floor near the male
victims right foot.

From living room floor near the broken
window.

SENT

n o 4 (CONT.)
W w @%
DATE AND TIME TYPED - DIVISION - CLERK o
“rime Lab
/ Criminalistics Bureau
Approved By icer(s) F EJ“L_ Div. ISD __ Date 11-6-84

R. RODREICK #211

LVMPD 67 (REV. 2-73)
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LVMPD TSD 15 (7-83}

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT

Page___g_____h

Ttem #6 - One cartridge case
head stamp 'C'".

Item #7 - One bullet.
Item #8 - One cartridge case
head stamp ''C'".

PACKAGE #5

Item #9 - One "Western U.S.A.
W77" double edge knife.

PACKAGE #6

Item #10 - One cut and torn
solar screen.

PACKAGE #7

Item #11 - One cartridge case
head stamp "C".

' PACKAGE {8

Item #12' - One. 1ight swltch plate

with b}}‘ciod:—}“l{k‘e Stﬁl,‘ns e \-1,5, & Lru
TR

Itemr# \, Df;ileerlzke #substance.

“-\'f ¥ \ . "*._ '\‘E
. ‘-:"- A B ALY
(. NPRA LI W Dol Pt -

l} .4.3

-..Mu-

Iﬁpw‘%?& = Bry blood—llke substance.

0o "x. 1.‘?. - "*‘. .r}"

Item #15 - Dry blood-like substance.

Jtem #16 - One chip with blood-
like stains.

PACKAGE #9

Item #17 -~ One black purse.

SENT

NOV 09 1991

Crime _
(ﬁﬁnhmudk;ﬁgn"u

From the living room window sill
inside broken window.

From living room - bedroom doorway
floor between male victims legs.

From the ground outside the West side
of the residence near the broken window.

From the ground outside the West side
of the residence near the broken window.

From the window screen frame outside the
broken living room window.

From the area between the broken window
frame and frame of the screen.

From South wall bottom area of stairs.

From the West down stairs bedroom wall
near the door jamb. |

From the West door jamb between the
living room and down stairs bedroom.

From the West living room wall West
of the stairs.

From the down stairs bedroom floor
behind the Notth door.

From the living room floor in the area
of the closet.

(CONT.)
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
DR 84-85217

CONTIN UATION | REPORT
Page 3 . ’b/o
90@

Item #18 - Contents of Purse: - From Item #17.
6 $2.00 bills - 1 $1.00 bill o
2 silver dollars - 3 half dollars °’€:;~:_;_=:-_x.,)
7 nickles - 4 sticks of Freedent gum SEH
-in a package - 2 film receipts -
1l cloth measuring tape.
Item #19 - 1 6' steel tape - From the living room floor near Item #17.
1 mirror - 1 pill box = 1 nail file -
1 piece of gum w/foil wrapper -
1 Freedent empty wrapper - 1 piece of cloth.
PACKAGE #10
Item #20 - One Lady Lee 1 gallon From the living room floor near
plastic jug with holes in the container. Items #17 - 18 & 19.
PACKAGE #11 ' ' -
Item #21 - One dark blue blanket . From the down stairs bedroom bed.
with blood-like stains.
Item #22 .5y Qne ¢&rk{b1ue’blanket From the down stairs bedroom bed.
with . blon lu.ge«-stmhﬁ"““ i
I I e AR OE 4!
oy \ hﬁ”' R ARRY i, 1‘ .
PACKAGE #12- et a1a A
Y (M . R
o o ", - --h}.. -, .
Item*#Z3. “'Dne blge and whlte . From the down stairs bedroom bed.
blanket w1th’b1bod l}ke s;a;ns
PACKAGE“#13
Item #24 - One door with a hole near From the doorway between the down
the bottom and with blood-like stains stairs bedroom and the living room.
on both sides and the back edge.
PACKAGE #14
Item #25 - One piece of glass with From the ground outside (West) of the
a portion of a footwear impression on broken living room window.
one side.
PACKAGE #15
Item #26 - One bullet. ' Recovered while removing Item #23
SENT} the blue and white sheet from the
evidence bag to hang up for the
Nrnl()a dr blood-like substance to dry.
Gime Lab :
Criminalistics Bureau (CONT.)

LVMPD TSD 15 (7-83)
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

- DR  84-85217
CONTINUATION REPORT | |

ID
Page__lL_____

o . | | M’Cﬁ{‘m.,_,
PACKAGE #16 .

e iy o

Lizp
Item #27 - One bullet. :

Recovered while removing Items #21 & 22
the dark blue blanket and sheet from the

- evidence bag to hang up for the blood-
like substance to dry.

NOTE: Item numbers #26 & 27 were recovered 11-7-84 at the LVMPD Crime Lab
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R. RODREICK #211
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- VOLUNTARY STATEMENT

ID/DR_____ 84-85217
DATE  11/6/84 TiME 2000 HRS. p Acp LVMPD DETECTIVE BUREAU
DALE EDWARD FLANAGAN - Ay 19 hs oF AGE

AND MY ADDRESss is _ 5851 WASHBURN ROAD, LAS VEGAS, NEV

VA
\, 4
WARNING: BEFORE YOU ARE ASKED ANY QUESTIONS, YOU MUST UNDERSTAND YOUR RIGHTS. Q‘_
lam DET. B. LEVQS ___of the Las Vegas Metropolitan Police Department and inform you that o

(1) YOU HAVE THE RIGHT TO REMAIN SILENT.

{2) IF YOUGIVE UP THAT RIGHT TO REMAIN SILENT ANYTHING YOU SAY CAN AND WIiLL BE USED
AGAINST YOU IN A COURT OF LAW. |

(3) YOU HAVE THE RIGHT TO SPEAK TO AN ATTORNEY BEFORE ANSWERING ANY QUESTIONS, AND
TO HAVE AN ATTORNEY PRESENT WITH YOU WHILE YOU ANSWER ANY QUESTIONS.

(4) IF YOU CANNOT AFFORD AN ATTORNEY, AN ATTORNEY WILL BE APPOINTED FOR YOU BY THE
COURT AT NO COST TO YOU, AND YOU NEED NOT ANSWER ANY QUESTIONS UNTIL THAT ATTOR-
NEY HAS BEEN APPOINTED FOR YOU,

{5) IF YOU DECIDE TO ANSWER QUESTIONS NOW, YOU MAY STOP AT ANY TIME AND ASK TO TALK
TO AN ATTORNEY BEFORE ANY QUESTIONING CONTINUES. |

(6) IF YOU DECIDE TO STOP ANSWERING QUESTIONS ONCE YOU HAVE BEGUN, ALL QUESTIONING
WILL STOP.

WAIVER: | HAVE READ THIS STATEMENT OF MY RIGHTS AND | UNDERSTAND WHAT MY RIGHTS ARE. | AM
WILLING TO MAKE A STATEMENT AND WAIVE THESE RIGHTS. | DO NOT WANT A LAWYER PRESENT
WITH ME DURING THE MAKING OF THIS STATEMENT. | KNOW THAT | MAY REVOKE THIS WAIVER
AT ANY TIME DURING THE QUESTIONING AND ASK THAT AN ATTORNEY BE PRESENT. NO PROMISES
OR THREATS HAVE BEEN MADE TO ME, AND NO PRESSURE OR COERCION OF ANY KIND HAS BEEN
USED AGAINST ME.

L ,
O T J [
oyt S o .

1. Q: DALE, were: you® ad'v:l.sed of : your Constitutional Rights under the Miranda decision

s --hl 17

KN ‘a

2. foew:Lous Lo, »ph:Ls sﬁatempnt?
3. g V_e,o o f:l‘:--"\, “#‘l\l{‘.qﬂ ,.;:. ‘T "1
" g on o
a Q: After \rr.eadlng -th«e rlghts ca;i‘d d:|.d vou adv:l.se DETECTIVE LEVOS that i ,
youi‘ rlgtlﬁs? wtu 4 ")4 W Pt ' .o

5. -

6. A Yes I did.

. " Q: Did you sign and date the card?
A: Yes.
8.
9. Q: Do you understand you do not have to give EhL§_5LaLﬁmﬁnL_m1Lhnn:.an.A;Laxney_p;esaaﬁ-
1o. unless you request that an Attorney be present?

A: Yes I do.

12.___Q: Who lives-at-that address on Washburn besidessrou,—DRALE?
13. A: My grandparents, '
Q: What are their names?

14.

FOUR
| HAVE READ THIS STATEMENT CONSISTING OF PAGE(S) AND | AFFIRM TO THE TRUTH AND ACCURACY OF
THE FACTS CONTAINED THEREIN. _
8:k7 PM ‘ 6TH NOVEMBER 84
.HIS STATEMENT WAS COMPLETED AT M. ON THE DAY OF .19

!

- ) / .
"ITNESS:. O 2 / :vﬁ la 5/

SIGNATURE OF PERSON GLYING VOLUNTARY STATEMENT.

WITNESS; (.

LVMPD 93 (REV.1-78) ' Appendix 102
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PAGE -—2- - DR #

A:

A

A:

WITNESS Zp , zgﬁ _ ﬁ,{

84-85217
VOLUNTA RY STATEMENT OF:

COLLIE K. GORDON and CARL R. GORDON.
Do you live in the trailer next to the Washburn address? ‘b
Yes. _ ' | '\\. /OQQ
How long have you'liﬁed in that trailer? H f€?°_ N
About four months now. . . '21;TE;
Previous to living in the trailer, did you liﬁé with your grandparents for several
years?
Not with them but on the other half of the property with my mother and father.
Does that trailer belong to your grandparents?
Yes it does'i.,ﬁn of 3% ve s vE il b !
N i 20 b s Fe I IC TO8 :
When is the Last tlme;ydd ‘Saw.: yéur grandparents?
TN T L ts L RV TR "“:f
Saturday, llA%fgfr,;i%hh.?ﬁ °’“i;5;f
Would youzng;EEérdé;all of;%thupﬁcurred when you went over there on Saturday,
11/3/84?
Nothing unusual. I took the electricity check over to them and gave them the check
and they made mention of something about that thought they were going to go out of
town Thursday and then I went back over to the trailer, changed my clothes, and left.
'Thié,date, 11/6/84, did you call your grandparents at any time?
No slr.zﬂgﬁ;ﬁ uﬁ.
| wf B
Who are you llVlng W1th at the present time?
Alone - myself in the tfailer.
Was there a white female living with you for a week or s0?
Yes there was. Her name is LISA. I don't know her last name.
Why was she living with you?
She had some problems with her mother and needed a place to stay and now I believe
she's back with her mother because my grandparents threw her out. -~
WITNESS : | _ SIGNED: ,@&Z Z o o

e

LVYMPD INV SD 31 (1-80)
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PAGE _ -3- o DR #

84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
DALE. EDWARD FLANAGAN

' J . D
WITNESS: o2 5 e

.LVMPD INV SD 31 (1-80)

Appendix 104
001212

=
.J, / B

Q: When did you find out about the death of your grandparents?
A: 1 donft know what time we showed up but when I showed up there this evening - I
thinklit was somewhere near 7.
Q: Where do you work? M,c
A: McDonald's in the Meadows Mall. ' ibi:;??",vmh
Q: When is the last day you worked at McDonald's?
A:v Friday, 11/2/84. |
Q: What days off do you have?
A: Normally Saturday and Sunday.
Q: Did you work yesterday, 11/5/847
A: No. o .
Q: What is the reason you didn't work?
A: T had court.
*;dgg_ls thnEche renson you didn't go to work?
A: That's the reason I didn't go back to work. I had to talk to the District Attorney
- and I didn't even‘gb"in:n%;Lﬁswr;?hffiiiffii
aepiM st g it Ny, et L
Q: Normally, when you leaVe youT tr&iler,*do s3¥ou lock the tra11er7
e L,
A: Not normally. Thepe'éﬁnoﬁgéikf??;ghfrﬁ.ﬁﬁavalue
. Q: When you signed a Consent to §§2}§h“§or DETECTIVE LEVOS on this date and we went
into the trailer to get a pack of cigarettes for you, DETECIVE LEVOS observed a’
.22 rifle. 1s that your rifle?
A: Yes, my father gave it to me on a birthday.
Q: Do you own any type of a buck knife?
A: 1 was given a buck knife.
Q: Can you describe it to me?
WITNESS: | - SIGNED: _ < pif ST



Sy . 84-85217
PAGE | - . DR # -
— - VOLUNTARY STATEMENT OF:

A: It's got goldish bronze ends and it's a folding lock blade and it's quite

scratched like somebody tried to sharpen it wrong w1th a rock or something.

It should be in the trailer on my bed or the cabinet. % {:ﬁ};m
| : & E.;.Ec.. ?o P
Q: To your knowledge, DALE, is your grandma and grandpa quite wealthy? - j??}

A: They don't complain about money. They héve money to do with what they want.

Q: 1If anything happened to your grandma and grandpa, would you come into anj type
of inheritance?

A: I'm sure I would.

Q: Did they tell you you would come into an inheritance?

A: They told me I would come into some portion of the house.

Q: Have you had any type of an argument with your grandparents in the last several

weeks?
. Cutgweid d
A: None b ‘ G' ’4 ‘.. .:‘ iﬁ-v‘z »\"ﬁ u &"f
: r--!~r~o n"!‘ﬂ‘*” S !
{ ANF Gtu i '0 g S o

Q: Did you have anfﬁﬂﬁhg?tp gejwithtthéﬁﬁbath of your grandma and grandpa?

A: No.

'..

Nurtﬁ

Q: Do you know if anybod§3w0uld'85”any %odlly harm to your grandma and grandpa?

A; No I don't,

Q: After this statement is in a typewritten form and you have proofread the statement,
would you be williﬁg tb.ﬁéke.alpolygraph examination as to the truthfuln?ss of

your statement?

bt S
-t - -
- o

A: Sure.

O

Do you know a male subject by thé“name of GLEN SALAZAR?

>

No, I've never heard of him.
Q: 1Is there anything else you would like to add to this statement?
A: Nothing I can think of.

STATEMENT CONCLUDED AT 2017 HOURS, 11/6/84—~=— e e

: / 5 ) .
WITNESS: - ~ SIGNED: .. .4 ¢ S
WITNESS: ﬁ \ﬂé ;2 .
LYMPD m»v SD 31 (1-80} ' Appendix '1 05
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

VOLUNTARY STATEMENT DR NO. 84-85217
TVPE CRIME DOUBLE HOMICIDE M/C;Q
- | O
| ’"ﬁz,zy
DATE OCCURRED __11/6/84 LOCATION OF 5851 WASHBURN ROAD EY
TIME OCCURRED 1622 HOURS OCCURRENCE LAS VEGAS, NEVADA
| LISA LICATA ' , am 16 years of age,

H

home phone 367-6209

and my address is 2851 ATII

bus. phone

This is a statement in reference to a homicide located at 5851 Washburn Road, Las Vegas,

Nevada; unknown true names of the possible two victims of the homicide. Today's date is

11/6/84. The time is 1622 hours. This statement is from LISA LICATA, WFJ 16 years of

age, 2851 South Decatur, Apt. 228, Las Vegas, Nevada, Phone: 367-6209.

Q: LISA, did you have an occasion to go to 5851 Washburn on 11/6/84, today's date?

A: Yes, I lived there.

Q: LISA, why did ybu go to the address of 5851 Washburn?

A: To pick up some of my clothes and my belongings.

Q: Were you living

A: For three days.

Q: Were you living

A: No, the trailer.

”ﬁﬁuﬁ;qb'
Q: When you say the trailer, is that the trétfgf that's parked on the west side of the

house on Washburn?

A: Yes.

| have read this statement consisting of %ége (s) and | affirm to the truth and accuracy of the facts
contained herein. .

This statement was completed at (location)

on the _6TH  day of __ DECEMBER at__5:55 PM__ (A /PM) 1%.
WITNESS . o o KildaZlo

M Signature of person giving voluntary statement
WITNES ; — | |
' Appendix 106
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PAGE  —2- S .. ' | | DR # . 84-85217

WITNESS:,

VOLUNTARY STATEMENT OF:
LISA LICATA

Q: Who also lived in that trailér? |

A: DALE FLANAGAN. - S »[&Zﬂcz

Q: And were you lﬂVlng with DALE FLANAGAN in that traller? : }gﬁ::§§ﬂ£j5?
Aj Yes. . R | '£5E>
Q: When did you move in wiih DALE FLANAGAN?

A: The 23rd I'd say of October.

Q: 23rd of‘chober?
 A: Yes. -

Q: And when did you move out?

A: The 28th.

Q: 28th? While you were living there with'him,Adid.he have a job? | .
A: Yes.

Q: Where did he wOrk_ét?

A: McDonald's in the Mail - Meadows Mall.

Q: What did he do there at McDonald's?

A He's a Manager.. _“j‘rﬂ "t}?t«ft:f:ﬁﬁl';ag beﬂc{lﬁores.

Q: The General MaéZégiaaé‘HUSt é;ﬁgg;;;}d.ﬁ

A: A Manager. M*hSEMQJﬁhgggvméiw“i éﬁ%

RN e

Q: LISA, when did you Yirst meqpngéggnfaﬁyAGAN?

A: About three weeks ago. |

Q: Were you eﬁer into the house at 5851 Washburn?

A:. Yes, to talk to his grandparents.’ |
Q: And do you know his grandparents by their‘firstAnames? 

A: No.

Q: LISA, how did you meet DALE FLANAGAN?

S . K- . / v | c | |
WITNESS: _ d . SIGNED: \*%<;¢1( (e ATE

Appendix 107
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Q:

3 S | . DR # __ 84-85217 |
—_— S S VOLUNTARY STATEMENT OF:

LISA LICATA

Through my friends, DEBBIE and MICHELLE.

DEBBIE and MICHELLE - what is their last names?

DEBBIE SAMPLES and MICHELLE GRAY. They’re sisters.

Ay |
_ - C‘i?gﬁ.&d
l!it,

: * DEBBIE SAMPLES and MICHELLE GRAY?

Yes.

Where do they live at? .

In the same apartments I do. Mission Hills Apartments.
Mission Hills Apartments on Decatur?

86.

Apartment numberl86?.'Did they know DALE FLANAGAN?

Yes, they did aﬁd-they are-ﬁow moving. They're moving now.

Tonight they're moving?

: They are in the process of moving. They're'still there but they're moving.

Who do they live .with, their parents? N /-

No, with BLAKE. He works at McDonald's too.
Hut a ¥

With a MR. BLKKEﬂth&t.wggg; ET*HCB&&B!& s with DALE FLANAGAN°
_ A?“g }“&‘tfﬂrfdag 14 h ‘ ‘-"?:
Um hmm. (yes) ﬁﬂ T o 4~,} e Ta
) \i W Lo
5 ~-:-';,.-,Q':*;:; TR SN
Why are thqy"movang - Liguiﬁﬁ¢bﬁkzﬁﬁ
I don't know. Eotiuly ’Uma-sﬁ

LISA, while you were living in the-trailer with DALE, did he ever mention anything
about his gfandparents?

Yes.

What did he say?

He mentioned that he haa some plan about getting rid of them so he could inherit
their mdney.

Are they quite wealthy?

WITNESS: _ | L - SIGNED: W Zﬁmﬁz_

WITNESS:

LVMPD INV SD 3t (1-80)
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DR #°

84-85217

M’ CHOF[L VOLUNTARY STATEMENT OF:
| ] M D LISA LICATA

A: I'm not sure but they got money put away.

Q: Did he indicate to you'that.possibly if.they were Both deceased that he would
inherit their-monéy? |

A: Yes he did.

Q: Is he the only grandchil&.to your knowledge?

A: Yes, .

Q: How long has he lived out here in the trailer with his grandparents?

A; Um - I think about a year and then he had a visitor before and moved out. So,
off and on.

Q: To your knowledge, has DALE been in any type of trouble?

A: Yes he hés. .

Q: What tyﬁe of trouble?

A:  Just recently he had to go to court fdr Contributing to the Delinquency.

Q: 0f a minor?

& b Gee) 'W;*::m‘e;?fﬂ‘jpm T |

Q: Was it a minorxfemale?, gf%fhihf;ﬁ:;;;:;

A? Um hmm (yes), . ané;;‘;;$;£é¥”ééff.fn;fiﬁ

Q: Were they 11v1~1‘1; ;nwt{angf&%‘l?ﬁ voutk,];;'e;'e with him?

' Eovinicle s vrian

A: No. '

Q: LISA,'wﬁiie you ‘were in-the.;fgiler and living with DALE, did DALE have any type
of weapons in that trailer? B

A: Yes, he had a gun and some chucks and that's about it.

Q: What kind of gun?

A: A rifle, I think. I'm.not sure.

Q: A rifle?

A: Yes. ~

WITNESS: | | ' SIGNED: ;

wimvesss L5

LAV MeD Ny &0 37 f1-80)

Vol
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PAGE -5- | - | | DR # 84-85217
—— . VOLUNTARY STATEMENT OF:

M'CROF"_MEU LISA LICATA

Q: LISA, when you came today to 5851 Washburn, what did you observe when you came
to the front of the house?

A: Well the front gate was open and I knew something was wrong right then.

Qﬁ Why did you know something was wrong?

A: Because they always keep it shut for the dogs to stay in.
Q: When you say dogs, how many dogs d1d they have?
A: They had two big dogs and three little dogs that stay in the house.
Q: When you - did you go into the front door?
A: Yes,
Q: When you came to the front door,.ﬁaé the front door shut?
_A: No, it was opened. )
Q: The screen door or the main door was open?
A: The whole door was just wide open - wide open.
Q: What did you:;?se;:r:f:ﬁ'\ig‘ ' ?
: 4v{ffw ggﬂ1rfqﬁp¥p,the front door..

f LS .

A: Well,; I obserqu - i“%ﬁougpt 1t was Paint but it was blood on the wall,
..... AR 4
splattered all‘ovg ggﬁe*WaIl heﬁglass was broke; the window was broken,
- ?“-’\
R '}‘JG

T e

.

and I seen a body laylﬁﬁbin\;hgﬁgﬂgrway
Q: Is that in; the living room area?
A: Yes. |
Q: Who else went into the house with you?
A: Um - this young‘guy JOHN and -
Q: When you say JOHN. is that JOHN DELEON?
A: Uh huh. (yes)

Q: Did he go in the front door with you?

A: Yes.

WITNESS: | SIGNED: Md@f @Z A
WITNESS: M | Appendix 110
001218
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PAGE

—6- . | DR # 84-85217 |
- VOLUNTARY STATEMENT OF:

LISA LICATA

Q: What did you touch in the house?
A: We both touched the black iron gate. | > . )
- N,
Q: Going into the front door? | K JQ:%;\\\‘. .
A: Um hmm. (yes) | | | | Q‘a_}f[? Sl |
. . 4. .

Q: Did you touch the door as you went in? Jﬂ§52>_
A: No, not the doorknob.

Q: Did you touch anything inside the house?

A: No.

Q: Why was JdHN at the house with you?

A: We had seen - well, when we went back to Sunland to call the police and we seen

him at 7-Eleven and he came back with us - to see if eVerything was OK. -

'Q: When you say we, who else came out here with you?

A: My friend THERESA brought me out here with some of her friends.

d: Is.that THERESA HUDSON5 |

filt

A: Yes. :;-15??:’*!*;';,;;‘%; ?.:”TH" vra, ﬁ;

Q: Did they just®come . out @ere so you could plck up your clothes?

. \ - a\( "“ngg:.gmhi
ﬁgf“ Is the trailer lockeduaﬁ,cqgggizeg go into the trailer and get ygur clothes?

éf' Locked.

‘Q;: Do you have a k;y?

A: No. That's why I was going up to the'grandparents.

Q: And to see -

A: To get the key.

Q: To get the kef to‘the trailer so you could remoﬁe your clothing?

A: Um hmm. (yes)

Q:

WITNESS: Z é @ . Appendix 111

How well do you know the grandparenté?

' b Hovals
WITNESS: . | SIGNED: AL — (

”

001219
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PAGE I~ | ‘DR # 84-85217
— VOLUNTARY STATEMENT OF:
LISA LICATA

A: Not very well at all. I just met them. , M'CROFl .
Q: When you were 11v1ng here with DALE in the trailer, did the grandparenJLﬂgzsifz
get along with DALE? ’
A; Yes.
Q: Did they object to you living in the trailer with DALE?
A: No.
Q: LISA, you stated previously in this statement that - LISA - that DALE had mentioned
to you that if the grandparents would die, that he would inherit quite a b;t of money?
A: Yes.
Q: Did he ever mention to you that he possibly would try and cause their death?

A: Well, he men - he kinda hinted at it but he didn't say anything for sure.

Q: When you say hinted at it, what did heé say to you?
ﬂ'!!‘ Ll IR

v 1 i) "hl,.; l o
A: He just - h&‘_fws.t said, . nI, tn gonna ‘dve something done about it", that's all he said.
“D"'fr ‘n . :? ii .QK ;n;-: o W r'l 1"
Q: And when he saldmthatﬁvdgd.you hﬁHE reason to believe that he thought maybe he'd have
AY Oy a T
5»\ e A
. somebody myrdﬁs-them N h%,;um@nrég
_ o as cny IhT T
A: Yes. : ' AR b g

LISA, when you left DALE FLANAGAN's trailer on the 28th, where did you move to?

: ,Back home with my mother.

> O

-—

o

And you've come oo£ Hefé today with the iotention of just getting your clothing?
A: Right. |
Q: Do you have any knowledge where DALE FLANAGAN is now?
A;. No.
Q: When is tha last time you seen DALE FLANAGAN?
A: "About a week ago.

Q: Where at?

A: Um - last time I seen him was at the trailer. \{¥f£? ) i;féi} .
WITNESS: | SIGNED: - N L&Z&/

001220
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bagE 8" - o DR # 84-85217
—_— - | ~ VOLUNTARY STATEMENT OF:
LISA LICATA

Q: Before you moved out?
A: Um hmm. (yes)

Q: Is there anything else you can add to this statement? izzat?

STATEMENT CONCLUDED 1755 HOURS, 11/ 6/84---~-———-—-—-f-——----—-—-—--——-—-—--—-fil% -----

ar

. . il
PO A L TN
W ‘¥ L
e Wong VLT .
: S LRy ¥ora
Lo ' ¢ :’n Fa -
B s Ay Sie ¥,
SR -3 rJ L
) B Yy = y
’ - " i L Ll
o . Wi A N PR
U o Py s 'l‘ 3
i - S 2 e Yo +& ¢
S PR R ¥ e -#’;n!
A B RTINS
S tirs
. N . ~ P
fa Can R4
L] ' M
- .u‘-—’_ .
L

WITNESS: __ | - ____ SIGNED: Lfédi 776@@[71_,
“ITNESS‘ﬁ ‘,/ > |  Appendix 113
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

PROPERTY REPORT

Evidence X®X Found Property (3 Lost Property OO Safe Keeping O DR No, 84-85217
lnddﬂﬁ DOUBLE HOMICIDE//AUTOPSY'S Location CLARK COUNTY MORGUE Date 11-7-84
Victim COLLEEN AND CARL GORDON Address Phone

Suspect No. 1 | Arrested Charge ID No.

Suspect No. 2 | Arrested Charge ID No.

Recovered by K- GROOVER #904 | Address LVMPD ID LAB Phone 386-3471
Hold for Prosecu{ion XX XXX Proof of ownefship Registration check

Safe Custody Release to Owner %

Owner notified By Date Via Q‘f"ﬁ}?v N

List connecting Reports AUTOPSY EVIDENCE FORM _ : el 7'-"*-.--;.131
Details or circumstances - itemize, describe & give value of each item. o

ON NOVEMBER 7,1984 AT APPROXIMATELY 1100 HOURS THE FOLLOWING ITEMS WERE RECOVERED
DURING THE ATTENDANCE OF AN AUTOPSY AND WERE SUBSEQUENTLY PLACED INTO EVIDENCE

IMPQOUND.
PACKAGE #1 _ LOCATION RECOVERED
ITEM # .1. Vial containing blood with Taken from the body of Colleen
preservative ‘ Gordon/given to me by Dr. Green
ITEM # 2. Vial containing blood without Taken from the body of Colleen
preservative Gordon/given to me by Dr. Green
 PACKAGE #2,9m,nd,u4..hﬂk 2t d
‘ e o et b e e -‘ b ' _
ITEM # 3. V%a% pontalning-blood W1thk Taken from the body of Carl Gordon,
preservative UM 18 :%:‘*1«£.w-»iu¢ : given to me by Dr. Green
\ "'T\-l -‘h ‘.\; St :“'h'\“
Item # 4. Vlal ggntain' g bloodhwlthqut Taken from the body of Carl Gordon,
, preservatiwet "Q;F’“dﬁnlgih;:aﬂhﬁ‘; given to me by Dr. Green
o d."? o )
T e PACKAGE #3
o "UTPEM # 5*‘ Expended bullet bl1f Taken from the head of Colleen
E;ii ; Gordon/given to me by Dr. Green
ITEM # 6. Expended bullet . NOY D2 13/st Taken from the head of Colleen
' Gordon/given to me by Dr. Green.
(rune Lab

e 1T Criminaiistics Bureau
¥ i.-\-—n L)
L.JJ A

rgs rr.

L e

DATE AND TIME TYPED - DIVISION - CLERK

K- Hgove

_ 1
//37”;//u4?7 K. GROOVER  #904 __ TSD 11-7-84
Approved By A/ A, Lo 2 Y Officer(s) Div. Date
v 7 —

LVMPD 67 (REV. 2-75])
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT 84-85217
DR

CONTINUATION REPORT

Page T

PROPERTY REPORT CONTINUED MICI?OM

- &i" .-‘e.a? 2
il
| T
PACKAGE #4 LOCATION RECOVERED
ITEM # 7. Expended bullet o | Taken from the abdomen of Carl

Gordon/given to me by Dr. Green

ITEM # 8. Expended bullet ' Taken from the right forearm of Ca
Gordon/given to me by Dr. Green

ITEM # 9. Expended bullet fragments Taken from the head of Carl Gordon,
given to me by Dr. Green

ITEM #10. Expended bullet fragments Taken from the left chest of Carl
Gordon/given to me by Dr. Green

:
._{;{}._j 1 A ?

— b
FIREPRTE ML SEA ¢
PACKAGE #5:{5‘ & 8 T R Y L S
. ' £1 LTy ‘{‘J{:’:) e AR ETRCR hoe 0k
g HRE T R T s AT -

ITEM #11. Gremﬁ’n@-'gﬁfféﬁ%ﬁtﬂs;.l:pajatﬁér:“&op Taken off body of Carl Gordon
containing red bﬁﬁéﬁffﬁeﬁsybsgancemaQQQFpparent
bullet holes : -

St AT R SR,
N el N T
o < T L/ e -
! ERA L
Ia ;:_D';'.CL,I'UF‘

PACKAGE"“#’E A (B RrAd s

ITEM #12. Gold men's pajama bottoms containing | Taken off body of Carl Gordon
red bloodlike substance

PACKAGE #7

ITEM #13. Beige with pink lace trim women's Taken off body of Colleen Gordon
nightgown containing red bloodlike substance
with gpparent black powder burn on left shoulder

& Hivower_

e K. GROOVER  #904

SENT
NOY 08 1983

wrime Lab
Griminalistics Bureau

LVMPD TSD 15 (7-83) | Appendi)( 115
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
Criminalistics Laboratory .
Request for Laboratory Examination

Mw_mﬂ_.ycﬂ:ozﬁ:o: | Date \\ /3 -89

Yt Crrl ¢ Cotleen) (Bortyon)

; ..m:muonzmg mu m W |\§ .&\&h.u

"PLEASE DO NOT WRITE ON BACK OF FORM

Examination Requested

s PHYSICAL EXAMINATION N‘w&sm \ Aoty AT
j# Firearm Comparison ) hfn\ - N\Q u
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No latent fingerprints in file DR No(s)
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’ DR. NO.
LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT 8l -85017
CRIMINALISTICS BUREAU SATE
REPORT OF LABORATORY EXAMINATION
11-15-84

SUBJECTS:

Carl Gordon (Victim)
Calleen Gordon (Victim)

LVMPD

SUBMITTING AGENCY

N.A.

OTHER AGENCY DR.

SUBMITTING OFFICERL(S)
R. Rodreick -~ K. Groover

INCIDENT ‘
Homicide (2 Cts.)

REQUESTING OFFICERISI FNTERED

B. Levos - M. Geary .,
EXAMINATION REQUESTED CLH

See Below

Submitted- l. One rifle by Rodreick.

2. One sealed evidence envelope by Rodreick containing one
plastic bag containing one "CCI" (Omark Industries)
"Stinger" .22 Long Rifle copper plated, hyper-velocity,
hollow point cartridge.

3. One sealed evidence envelope by Rodreick containing one
plastic bag containing one expended cartridge case of
the same type and manufacture as (2) above.

L. One sealed evidence envelope by Rodreick containing one
plastic bag containing one spent bullet and four pldstic
bags each containing one expended cartridge case of the
‘same type and manufacture as (2) above.

i g fDedni 2 Ongwﬁg led ,evidence envelope by Rodreick contalnlng two
LA 28 o yeop i _ﬂgs, each containing one spent bullet.
“”*‘*546”“*0ne sealea evidence envelope by Groover containing four

"T“ﬁfarpbastiq vials, each
S menxs.z N
'1&-&" -q_\h b
M}f*ﬁww ‘ e. sealed evidence

i Tastieteials, each

vial containing bullets/bullet frag-

Ee” AT

hdﬁ
1)

Latent flngerprint processing of rifle,

Comparison of submitted bullets with test fired bullets
from rifle. -~

 Examination”&f* bullets/bullet fragments.

“Examination of cartridge cases.

gl
i

envelope by Groover containing two
vial containing one spent bullet.
DUELT s oot

Requested-

Latent processing of rifle - negative. No identifiable
latent prints were recovered from the firearm. The rifle
was a "Marlin" 'Mocdel 25, .22 caliber bolt action rifle.
Bullet comparison - Negative. No identification was
established between any of the submitted bullets and test
fired bullets from the "Marlin" rifle.

Bullet examinations - Rodreick Item #7 - one deformed,
.22 caliber copper-plated bullet weighing 20.4 grains.
Three fibers were removed from the body of the bullet

and were mounted on a slide by the E/O0. Rifling was
consistent with six lands and grooves. Rodreick Item
#06-one extremely deformed copper plated bullet weighing
29.9 grains and covered with a white, plaster-like sub-

Results-

stance. The bullet was of no value for identification.
ROUTE TO . .. EXAMINING OFFICER /M COMM. NO.
Dets. Levos & Geary... ,/f§7 :Z 806
33 R., G. Good Sr. 0
HcmlCIde Detail SUPERVISING OFFICER RANK N
Appendi)f 1 1/£QLV

bkdﬁ-NG&AﬂuU QLEI30

001226
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“AGE _2__ OF 2.

CONTINUATION/FOLLOW-UP REPORT DR - 84-85217

Rodreick Ttem #27 - One round nose copper=-plated .22

Short bullet bearing eight lands and grooves with a

right hand twist. A blood-like substance was noted on

the bullet's nose. Several dark colored fibers were

gathered from the nose of the bullet and were mounted

on a slide by the E/0. Groover Item #7- Two copper-

plated bullet fragments weighing 21.6 grains, consistent

iL@TT-ffaiih Rodreick Item #7. Groover Item #8- one extremely

flattened copper-plated round nose bullet weighing 29.4

grains, consistent with eight lands and grooves with a

right hand twist. Groover Item #9 - two very small

coprer-plated bullet fragments weighing 3.0 grains and

being of no value for identification purposes. Groover

Item #10 - one copper-plated bullet fragment weighing

8.2 grains of no value for identification purposes.

Groover Item #5 - one extremely deformed copper-plated

bullet weighing 25.3 grains consistent with Groover Item

#8. Groover Item #6 - one extremely deformed copper-

plated bullet weighing 23.8 grains consistent with

Groover Item #8.

4. Cartridge case examinations - All five of the submitted

.22 Long Rifle cartridge cases by Rodreick were "CCI"

. "Stinger" hyper-velocity, copper-plated, hollow point

cartridges and all were identified with each other, i.e.

all were fired from the same firearm.

Conclusions- -

L. .Two types of ammunition were noted: "CCI" "Stinger" .22

- Long-Rifle and .22 Short copper- plated ammunition, con-

sistent with "winchester-western' manufacture.

2. 1TwO separate flrearms were 1nvolved 1n the 1ncideric. -

Among the possible firearms used to discharge the .22

.H~wﬂwﬁbenghﬂifle Zmmunition are the "Liberty" and ‘unique"

zt sl

seml—automatlc pistols, and the 'savage" models © and

294 the‘"Winchester models 87, 87K and 288; and the

”;QR "Stevens" model 87H rifles. Among the firearms used to

f'"“m.w.dlSCha;gﬁ the .22 Short ammunition are revolvers mainly

L SR manufacﬁhred in West Germany Known as "Rohm", "Burgo,

Y

"Emge", 'Rosco", 'valor", "EIG", 'Omega’, "Liberty",

"Bison" and "Arminius" and the American "RG Industries”

Disposition-

I. All items to be returned to the Evidence vaulf.

2. Slides bearing the fibers obtained from the bullets

were booked into evidence by the E/O. P o

ZZ

11-15-84

R, G. Good &r.  B0Op

7

“I3

.%Q;°53 4%?'

1

;T‘r e

%ﬁa | 001227



LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

VOLUNTARY STATEMENT DR NO, _84-85217

DOUBLE HOMICIDE

 TYPE CRIME
DATE OCCURRED _ 1176°8%  ocaTionoF MICROF”
TIME OCCURRED OCCURRENCE | SRy
RONALD ANTHONY DAVIS 18 (DOB 4-5-66)

, ' ,am . = years of age,

453-1039

home phone

and my addressis ____2342 North Pecos, Las Vegas, Newvada-

bus. phone'

The following.is a voluntary statement being taken at the LAS VEGAS METRO-

POLITAN POLICE DEPARTMENT Detective Bureau on ll-24-84 at 0010 hours.

Statement is in reference above DR number, reference Homicide victims

CARLR. GORDON and COLEEN GORDON, occurring on 11-6-84. Persons present

during this statement are RONALD ANTHONY DAVIS, DETECTIVE NORMAN ZIOLA,

OFFICER R. CONBOY, and STENOGRAPHER IRENE HOTH.AM

Q. On today's date I had occasion to talk to your mother GWENDOLYN HINTON

A B ol wRd B T -

mation regarding the GORDON

and stepdad. Yauebray"!h‘aw E@iﬁé’ t’ﬁ

' it S taguebd
Homicides? - -T“““”“.”"f LR
. *u:“m‘:ﬁ__ oL ~~:- h\
A. .Yes. e U PR 'E
: TR T

Q. ‘She stated that you have been rece1v1ng phone calls from your stepbrother

MICHAEL_BRIAN WALSH, is that correct?

i

A. Yes.

Q. fCan'YOu tell me about these phone calls?

\

Yes.

| have read this statement consisting of _ page (s) and | affirm to the truth and accuracy of the facts
contained herein. |

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
DETECTIVE BUREAU
on the __%_LE_]-Z._day of . NOVEMBER .t 0050 HRS. (XM /PM), 19 84

WITNESS \(\ﬂ\l\&ﬁf&-’ :&S’Q,& N LFnalA A Danp: -

Signature of person giving volunfary statement

This statement was completed at (location)

WITNESS

LVMPD 85 (12-76) | | | Appendix 120
. 001228
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PAGE 2 DR # 84-85217

M/c VOLUNTARY STATEMENT OF:
| X RONALD ANTHONY DAVIS

éﬁ? 7 a
| ol
When was the first phone call? | ”‘é?

Like I said it was the same night that the GORDONS were killed. He
had called me wanting to know my uncle's birthday and then he hung up.
Did you give him your uncle's birthdate?

Yes.

Did he say why he wanted it?

"He said that they were having a party and if the police came he wanted
to give them that.

What he was doing, he wanted to use someone else's name and date of

birth?
Yes.

s o ‘id*-'k’:f%‘
Did he say where heﬁa,s‘ﬁlﬂ ' smwf
Uh, they were whe?’ﬁgheywﬁgfgtimvmﬁgﬁght RANDY's.

tq@ R - - L
And RANDY's address is 33/, N@nth L fias that correct?
‘ "’“"‘;—t»-it"‘p‘ e :

Yes. r,ﬁ RO e A5

L

Do you know RANDY's last name?

MOORE.

Did you subsequentiy receive any other phone calls?

Yes I did. |

When waé the next one?‘

It was the followihg Friday.

What'was'the basis of this phone call?

He started to tell me about the murders and that the police were after
them. That they had a APB on them. |

Did he say why the police were after them?

WITNESS : \(\/f\é)ﬁ/&/ﬁ:ﬁ SIGNED: @mﬁ&é‘_&p}

WITNESS:

LVMPD INV SD 31 (1-80] g Appendix 121
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WITNESS: _ ~(\../

WITNESS:

PAGE DR # 84-85217

Ml @ 2 5 oy’ VOLUNTARY STATEMENT OF:
CRGF LAED 'RONALD ANTHONY DAVIS

e

Yes, because he said they were trying to pin the murders on them,
as he put it. -

Did he say who he was referring to as ''them'?

. Him, RANDY MOORE, DALE FLANIGAN, and DALE's friend, TOM.

What was his state of mind when he called you that night?

He was scared.

How did you tell he was.sCared?

Well, he started crying over the phone.

Other than saying that the police wanted to talk to him and had a APB
on him, did he make any other statements?

Just that the police were watching DALE at hié trailer right beside
the house.

Did he saynwhy Lhe Poklce were looking at them?
oy ;__-’ opd i
P"_."; h,d‘"} {_‘u 1 S
Yes, because: of . the mprders
Hrarive e 2 e
Did he say‘why\the pollce suspected them?

H 3 ﬂ--._. 5, :.\.'-.

ot mmas .....-;“...,,,_

No he drﬂnft Hé sald bédaiise it was DALE's grandparents.

is'iq'“‘ﬂ l"\-lu.,l St DH‘.‘F«

Was there anything else in this phone conversation on that night?

No, that was about it.

Was there any other phone calls after that?

There were two or three more phone calls. The next time he called just
basically‘the-same, you know, saying that they were not, you know, that
they didn't do it. Each time he célled'me that was the first thing he
said, was that they weren't in on it. The next time he called me was
basically the same stuff, that the cops wanted to involve him on it.
How many phone calls.

Dld I receive? .

¢f=SC>g SIGNED: _&m&%\ 4 Lo

Appendix 122
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PAGE b | - DR # 84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
" RONALD ANTHONY DAVIS

Yes.
I received between 3 and 5 phone calls.

And in any of these phone calls did he admit that he had part in these
murders?

No he didn't.

.DidAhe‘indicate who’may have been involved?

No, just each time he called me he was just saying that they didn't do
it | |
Other than the phone calls from your stepbrother, you discussed these
murders with anyone else?

Just my parents and my girlfriend.

And your girlfriend is DEWANA MANNING, White Female, DOB 2-11-68,

O

residing at 4864 Tamalpais, Phone 456-2982 - that's correct?
. Yes.
Did you onﬂDEWANA“%Vé? fEBort any of these incidences to the pollce°
posinbig 67 U e aw

Yes, weutalle& Secret Wltness

-15 "'“-\‘_}'._

Do you kno}&ﬁyb.en t\‘hag"_ waso

 ——
e s S B A ; .,G

“——K chu‘ﬂf“ 3‘3(‘ L STV
It was‘“ﬁédne\sday neghityd ““I’*‘Elon t know the date.

And basically what information did she give Secret Witness?

n>on>pa>-on>

'She got ahold of the lady and she started telling his name. She started
to give the information. She got to the part about how he was making
threats and she said alright and that's all she wanted to know. She
said she would give it to Homicide.

What threats was she referring to?

The threats .he made against my stepdad.

. |
WITNESS: \[\/H@QN:H: ek - SIGNED: _Mf}\ﬂ ﬂm&

- _ ~ Appendix 123
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E DR # _84-85217
PAGE o MIC‘QOF! +s.. VOLUNTARY STATEMENT OF:
| LR5=n  RONALD ANTHONY DAVIS

Q. Can ydu telllus about those threats?

A. He called Mondéy_or Tuesday night and he asked.me if my stepdad was
spreading rumors around. I said no he's not. He said tell him if he
is it had better'stdp. And he said if it doesn't somebody's gonna get
sefiously hurt.
Did you tell your stepdad about this threat?

A. I just told him tonight. Because if I would have told him then he would
have gotten angry. I didn't want him going down thére. Bécause I know

for a fact they are capable of murder.

Q. You feel that your brother and friends are capable of murder?

A. Yes I do. | .

Q. Why?

A. Well for one thing the way my brother acts. He's cold blooded. The
way he talks. You know, he said he would kill somebody .and not think
twice. Andmgg%ygégmaggphgg one, JOHNNY LUCAS, and he's shot a couple

' ‘.'v_—m!;_—;h;—.:a iﬁ'ﬁ: “:5 \., . c. |
people ..tu'_;- ‘“e 4 _i i :,:'f

Q. Do you”know for a; fact he' s shot somebody?

o . :gﬂ“'i‘*&*-o-h i-...' o -’--&"‘ -
A, Yes. #1650 " -'--:_:“ LTI T’Hﬂ*’ W yor oy
A O asldvtse D b u:l}-*
Q. Do%yourknow who he shot7
¥ ;i' ﬁ' .

A. Yes. L

Q. Who is that? i

A. This one guy named TONY ALVARADO.

Q. Have the police ever been involved in that investigation?

A. No, they weren't, nothing ever happened on that.

Q. When did this  occur?

A. This happened last summer. And just the way he talks; he's always talking

WITNESS: W} . 562 SIGNED: M ,4 / ; zyﬂ,};

WITNESS: 0 e —————
. Appendix 124
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PAGE 6 | | DR # 84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
M!Cfgﬁ..,,, ] RONALD ANTHONY DAVIS

. F
- o]

about killing a spic - a Mexican. .

Earlier'you told-me of an occasion that you and DEWANA were at

CIRCUS CIRCUS and you ran into someone. Can you telllme about that
again?

We went up there on a Saturday night about two weeks ago. We went
upstairs and I seen one of the guys I used to hang around with.

His name is BOB - I don't know his last name, and we started talking.

- And he mentioned one of my friends grandparents got‘killed and he
started saying that whoever did it had planned it andthey planned it
because the grandparenté were worth a lot of money. That's why whoever
did it. And he started saying something and he mentioned ROY McDOWELL‘s
name. Angd. ;hen1hemstopped and he goes '"'mo, not that ROY, another ROY'".

LSRN0 £ Ly oy i iz

And h@uﬂﬁ&atellrng;ﬁe they were shot several times in the head and

o Y
("?'r' R .~‘4 " .!.‘

chest and uhat was about 1t

Bt S A R

/"

l'u

PR wu o N+ e B L TR

Whet® BOBxsEEﬁ'%ﬁém6:i3dﬁt'frlends grandparents were kllled did he

mention who ;he grandson was?
’li,ﬂ/ ,a‘f ﬁ'.

No he didn't'.
Do you know Whé‘ft 137

| i "',,‘f""d .“ ;
Yes I do. VERY

Ip et
e -
+

Who is it?’
DALE FLANIGAN, it was his grandparents.
Do you know DALE FLANIGAN? |

I've talked to him a few times.

v

o > oo 0P o > oo o

Do you feel that DALE FLANIGAN may have been involved in the deaths of
his grandparents?
If it was for as much money as they said it was, yes.

SIGNED: MM [/\w A

WITNESS:

WITNESS:
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PAGE 7 | DR # 84-85217

Mi o, 9 = VOLUNTARY STATEMENT OF:
7 g::Fg ~ RONALD ANTHONY DAVIS

.i w

iI-

-

Your stepdad may mention of ROY trying to sell him a gun?

No, that was JOHNNY LUCAS.

JOHNNY LUCAS attempted to sell a gun to your stepdad, it was not anything
about this?

He called me Wednesday night wanted to talk to my stepdad. I said he's
not here, he's at work. He goes ''alright, when he gets home ask him
does he want to buy my .22". I said alright and that was that. He
hasn't called béck or anything.

Do you think this weapon they tried to sell your stepdad may have been
involved in the Homicide? |

I think it might be. I know all the guns they had.

What kind of guns does JOHNNY LUCAS have?
'Hé's got that sawed off .22 and he was carrying a small .22 caliber
pistol and that was it. o

The .22, balxber plétol. 1i¢" that also JOHNNY LUCAS'?

No it was notll ) |

Who does thaﬁméeigqg E?: -

i e
ROY McDOWELL.
Do you know if ROY McDOWELL still has the .227

> 0 > 0 P> O

No I don't. The night that I went over to ROY's to talk to him, his

mom and stepdad told me hé had been arrested. And his stepdad started
mentioning about how he was picking up bits and pieces about the killing
and stuff. He mentioned somebody had come over. One of his friends.
And ROY had mentioned something about getting rid of the gun.

Q. Who did ROY tell to get rid of the gun?

. I think it was JOHNNY LUCAS.
' -
" WITNESS: . :-aese% T SIGNED: 52 Qm@& /) @m&

WITNESS:
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PAGE | DR # 84-85217
— VOLUNTARY STATEMENT OF:
| MIC@Q - RONALD ANTHONY DAVIS

‘a “ N -
""wa

\ ‘0
d‘..
£

oy

You don't know in fact if the gun has been dlsposed of or not?

No. -

‘What you're saying is that RdY McDOWELL has the .22 revoler and
JOHNNY LUCAS has the sawed off .22 rifle?

Yes.

And what you believe is that the revolver may have been disposed of
and do you know where the .22 sawed off is?

I think it might be either at Séﬁ@,ﬁ(ﬁ&ouse or at his mom and dad's

house.

Do you know where ﬁﬂiﬂ?ﬁébmother and father reside?
JohN
No I don't.
What kind of car does RANDY drive?
He aoesn t.
What klnd of car does JOHNNY LUCAS drive?
TR T slI _"."l‘“\-'-
He doesnhaaa" 'fwb'itj .
&ﬂv g3 onl '.‘.“.F e T R T
Do any of“bhe'members of thlS group drlve vehicles?
\.‘ *-u %- o ’ '---":,-.
Yes they d »'-.‘wéw.;s";: " HES :'w
\.‘t n&.r.,vq-vf,- I Taat s ST

Who?

>P_B>O>p>o>ao

TOl drives a yellow E1l Camino. One of his other.friends, JOHNNY RAY,
drives an orange colored Ford Courier. And that's about it.

Nobody elée'has any kind of cars? And the girls they hang around with?
One is a Chevy Blazer, a yellow Vega.

Anybody have a Volkswagon?

Yes, they do, it's a white Bahé Bug.

Whose is that?

3>J.OS>O>O

Some girl named DEBBIE

4

.WITNESS: ) R :H"\-SCPZ SIGNED: M?Z’ D@m@l
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PAGE __ 9 | | DR # _84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
RONALD ANTHONY DAVIS

Mo RCFILMED

who drives that?
She does.
Do all the members of this group have access to those vehicles?

If they don't drive them somebody does drive them around.

o o oo o » oo

You also made mention to me about some jewelry that your brother
mentioned. Do you want to tell me about that now?

He had called me and he had mentioned that ROY had been arrested and

he got the $200.00 he had been arrested with. And I asked him where he
got it and at first he said he had sold his stereo and then he said

"1 traded some Jewelry he got for the stereo'" and ROY had sold the
IV IPTRL NS I P ST SRS L et )

jewelry. e 5
"NV Sy

Did your brSther say where he got the jewelry at?

LA
. -q:"":-i-_'-‘ . e L e Yoaom oo
il S . ’ - d

No P . s e e
- P OIT B S

"‘J
S e t:-\ S L
o

L

SR SRR N A
Did he describe the jewelry?

> o0 o O

He said that one of them was kind of expensive and I think he said it
was a diamond ring.
Did he go into detail to describe rhe ring, to say what it was worth?
Ne, he justlsa{d it was an expensive ring.
" So he traded the jewelry he got some way to ROY for his stereo?
Yes.
And then ROY sold the jewelry?
ROY had a friend sell the jewelry.
. Who is this friend?
ROBIN MORRISON.

Do you know who ROBIN MORRISON sold the jewelry to?

O o O P O ?> o » O

No I don't.

WITNESS W&s@% SIGNED: /Q)z;&%\ ﬁ @/m@a
WITNESS : N .k:> |
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pAGE 1V - DR # 84-85217

Ml - VOLUNTARY STATEMENT OF:
CROFILM, “”5 RONALD ANTHONY DAVIS

h’

When ROY was arrested you said he had about $200.00 on him?

A. Yes.

QO

And did they say anything, if the $200.00 was in bills or coinage
or anything?

Bills.

Any denominations on the bills that you know of?

NOT

Have you had the occasion to talk to JOHNNY LUCAS?

Just that night he called me wanting to sell the .22 rifle.

Did he say‘why he wanted to sell the .22 rifle?

No he dxdn’ t,s ,33# <

n - ;';:"- »—1 Sk

Havé&yoﬂhhad further conversatlon with JOHNNY LUCAS?
—— LT D NREY L4 ‘

No I hévgg ;-n \.’g

3 e % .

" ._:f,? Rl SL P PN -"-‘

m——-—..)... --.. T VS P —— b
o — .y

L33 4 o B
Have you ﬁé ’i;bopversatlon with ROY McDOWELL?

I 2LY00¢H

Yes, he called me today.

What did he say?

D>{33>OD>O‘:’J>«.OD>OD>4OD>

He called me twice and the first time he called me he just wanted to
know what I had been up to. He told me he had to get off the phone

and he would call me back later. About 15 to 20 minutes later he calls
me back and he had mentioned that one of his friends had éalled him
and the péréon who called him told ROY that my stepdad had told the
police or somebody that ROY was the one that killed them both and he
did it because he got $25,000.00. And he mentioned that he didn't

like that - people talking like that.

Q. Have you had any other conversation with anybody else reference this?

A. No. | ‘. | | 3 | : _
WITNESS: W&S‘Gg SIGNED: @Ym&}\ 74 O@JLQ
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11 | "DR ¥ 84-85217

PAGE ______ : - - VOLUNTARY STATEMENT OF:
. Rimm o o | RONALD ANTHONY DAVIS
TS e

So all the information that your mdther, stepdad, and DEWANA has came

from you?
Yes, except for the night we were at CIRCUS.
RON, is there anything else that you can recall during this time period
that may be beneficial to us in this investigation?

. MIKE called me a couple night ago and he was telling me about the police
looking for RANDY because they thought he did it and they wanted him
to come down and take a lie detector test. That was about it.
Each time that he called me just about the first thing he said was
they didn't do.it. See, causé I hadn't talked to any of them for about
"a month and spdggiif

50w Ex )
telling me about thgt ANd then hlm and RANDY they started saying why

LS

they Started éalllng me. MIKE started calling me

don't you come ower and start v151t1ng us. Before that they didn't

dhmades o] LR P

G 1t"!;.\_ ah ;,_.Q,F P S
want to have anythlng t@“aouﬁﬂth e .

You mentioned that your brother is cold blooded, do you feel that he

is unstable?

Yes.

What makes you think that?

Just the way he acts. He acts like killing somebody doesn't even phase
him. . | |

I've received information that ih their apartment on 13th Street,
-where'yoﬁr brother has been staying, that there might be some indication
reference the devil, is there anything like that?

Yes, they are devil worshipers.

. Have they ever referred to you of made statements to you about this
| v oy -
WITNESS: W&) 4= S‘ég | SIGNED: @é&kﬁ Z 2@32
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PAGE __13 ' | DR # _84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:

o - 'RONALD ANTHONY DAVIS
?ﬁ? ROTILMED -

In your mind RON, who do you think would be the main people involved
in this with your brother?

. JOHNNY LUCAS, RANDY MOORE, and probably DALE FLANIGAN, and TOM.
That's another thing, when my brother called me one time he told me
ROY was saying I was talking to the police and I said no I wasn't.
He started naming off names I was telling. He said that I told the
police that MIKE was in on it, RANDY was in on'it, DALE and TOM.

At the time I didn't know whose grandparents it was and I hadn't talked
to ROY. And the only ones I had talked to was my mom and stepdad;

I didn't mention DALE and TOM's name and I got MIKE's name, JOHN
LUCKET's name.

But to the QFEtnpf”youxﬂgPowledge noone you have talked to has made any
R‘V&’- Vo __..1 ‘i

.......

e e
; "“Jr-: My F

No . -;»M“«...‘“‘“ ‘ 1\‘ :‘ \ i‘\ S .,-.'_.";_!, 'i _ ’ .
‘c‘\b Cb ‘-':“- '; e, '..,l - "
Is there nothing elsg“that can help us in this?

‘-‘ - -
. &y -
RRIE TN F5Y

Nothing.

o o »

All the answérs you have given are true and correct to the best of
your knowledge? . | |
Yes.

If you were asked these same questions in a court of law, would your
answers be fhe.same?

Yes.

This statements will be transcribed and éfter that you will have
occasion to review and make any correctsions, would you be willing
then to sign it?

atemeng conc%uded on this same date, 0050 hours,
persons present

. Yes. f ’
WITNESS: W&gé | SIGNED: M%{ Dm&
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

VOLUNTARY STATEMENT DR NO. ___84-85217
TYPE CRIME __DOUBLE MURDER M/C
PPN
- ‘\;J.;;.T .5?‘, .

DATE OCCURRED __11/6/84 _ LOCATION OF | ‘-"*--:‘-":*.{z?‘,gn.,}

. ‘ | : “tgé'
TIME OCCURRED ____ OCCURRENCE ____5851 Washburn Road
1, WAYNE ERIC ALAN WITTIG | ,am __18 years of age,

home phone_No Phone

and my address is 9324 Redberry #3
bus. phone

PERSONS PRESENT DURING THIS STATEMENT: WAYNE ERIC ALAN WITTIG

DETECTIVE B. LEVOS

LYNN DUNLOP, STENOGRAPHER

This is DETECTIVE B. LEVOS. This is a statement taken from WAYNE ERIC ALAN WITTIG,

white male, 18 years of age, 4325 Redberry #3. This is in reference to the homicide

under DR 84-85217, the homicide of MR. & MRS. CARL GORDON of 5851 Washburn Road, which

occurred on 11/6/84.

Q: Wayne, do youmnnderstandlwnhaxauph;.s statement that is being taken is also being

Ve W%
_ CENY me oo

m;w*f T
recorded with a. tape recofden in: front of us?

; L
: PR S AR SN
N Lot Mo i

A: Yes I do. “;_:w o N

o - TS FE
Moz iy e T e
. - . L » -
Y P : O

R0 BT T F - '
. Q: Wayne, are you familiar,with a white.-male adult by the name of DALE FLANAGAN?

5 W

A: Yes I am. !  i-

) L3 R Lo
. . ‘.:!' 'y

Q: How long have you,, known Dale Flanagan’

" ] '. J
S Y L

A: Between 2% and 3 years.

| have read this statement consisting of _______page (s) and I affirm to the truth and accuracy of the facts
contained herein.

This statement was completed at {location) __L.V.M.P.D. DETECTIVE BUREAU

onthe Zth  day of _December at_11:00 (AM/PM), 19 _84
™

WITNESS e

/ -
WITNESS ' '
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PAGE -2- | DR #  84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
WAYNE ERIC ALAN WITTIG

What is the address that Dale Flanagan lived at?

I know he lives on Washburn. I know the house,

Is that the residence of.Mr. and Mrs. Carl Gordon? J‘z?
(O
YeS . h » ';3?
- X “‘_~.»: _,P ~
. . . . e I
Does Dale live in a trailer on that premises? Lo Ty
: el

Yes he does.

Wayne, what was your relationship with Dale Flanagan in the last two and a half years?
We were very close friends. He knew some good friends of mine and we got together
and started putting up sheds together. Our friendship has been one of trust and

kind of like brothers.

Have you been out to the residence at 5851 Washburn Road, which is the residence
of Mr. and Mrs. Carl Gordon?

Yes I have.
Have you been inside of the residence?

Yes. Downstairs only.

Have you also Bgen®i ﬁ51&éfﬂ§T§’FIanagan s trailer?
WD O ;H PO T L
Yes I have. 4;‘;'%!!~ ;f‘. ot :‘,",f'.'*f'.:»l';'
e "'_’ nedart, A ff:?:.;‘."{".litgs?

At one time weféqyoﬁbln‘a d%venddwath Dale Flanagan?

S
- - -~
o I3

#eTs "'-,\ Jarsey oy b('.‘ AR c.':an-._k-i
Yes I have been. ™ fﬁ&ﬂnuﬁvbwm;h

Would you relate what that is?

“A covend is a gatherlng of a few people, five or six, who are linked in a manner
using black.and white magic. Dale was black magic and Randy was white magic and
they were_theAleaders of the covend. The rest of us chose our magic accordingly.

When you sé§hRand§, are you referring to Randy Moore?

Randy Moore or Randy Smith. I know him by .four or five names. The last one was
Moore. '

Do you have any knowledge where Randy Smith lives at?

Randy lives out off of I-15 off of Decatur. The last house off Decatur. They moved
to 13th Street.

WITNESS : | SIGNED: [ /pho A (o T
/7

WITNESS ; % @ ,
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PAGE ~—3- | o DR # 84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF;

WAYNE ERIC ALAN WITTIG

When is the last time you seen or talked to Dale Flanagan? M’CR
OF!
d

I talked to Dale Flanagan the night before last or day before last. He caf E)
We were thinking of getting our shed business back together again and we were going
over some prices.

After the homicide of Mr. and Mrs. Carl Gordon, did you and Dale Flanagan get
together?

I had called Mr. Dale in reference to what had happened. Mr. Dale was in a way
looking for somebody to talk to. We had talked on different occasions about
different things. He came over after I talked to him on the phone and we sat down
in my room and we talked for probably an hour and a half.

Is this the day after the Gordon's were found?

Yes it is. I had tried to contact him that night and there was no answer on his
phone. He got hold of me the next day. He had somebedy bring him over and we talked
about it a little bit.

When you say we talked about it a little bit, what did you discuss in reference
to the homicide of the Gordon's?

He was very troubled about it. I had to beat it out of him you might say, but not
physically. There had been some talk about him having problems with the grand-
parents and how he would get rid of them so to speak. He admitted to me that he
was part of the hom1c1de.‘

,\_,,v K ,'-.,! o taddt snlnah ke *?
Would you %o,iqto detalls Qf exaétly what he said occurred the night before the
homicide. ~pmy.ptg,ws-u,~-*w i@f
He had told mQ*th5E3uhere Was-a patty over at Randy's house and that it moved over
to Dale' s”trafﬁerrand’Randy had- Brought up kind of in a way, "lets see what we could
do about his grandpareﬂtbﬂ wiApparéntly they had come up with the weapons sometime
during the party and it was essentially Randy's idea to go over and have the
grandparents removed. He said they had gone through the window and there was at
least five or six of them. He came through the window next to the fire place.
Mr. Gordon heard noise. He said the guns came through the window first. Mr.
Gordon was exiting the bedroom toward the window that was broken and was shot.
He said everything happened so fast. Somebody was trigger happy and that was
why Mr. Gordon got shot so fast. Originally it was an idea to scare them.
Somebody was trigger happy and got Mr. Gordon thinking he was going to get
them. They finished coming through the window. The door, from what I under-
stand, was open. They came through the window and turned to the right to go
through the door.

Are you referring to the downstairs bedroom door?

: Yes. Dale used to live in that bedroom. Mrs. Gordon had chest problems and could

not make it up the stairs so they moved into the lower bedroom. Mr. Gordon was
lying on the floor and Mrs. Gordon was on the bed. From what I have been told,

WITNESS : | | _. ___ SIGNED: KPP (TTF
WITNESS : ﬁ 5 4@ D,
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"PAGE -4~ DR #

84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF;
WAYNE ERIC ALAN WITTIG

she never had a chance to move. She was got on the bed. Awhile ago Dale brought
me into the house where it happened and showed me the different bullet holes where

it happened. There was a bullet in the corner behind the door.

I was trying to

figure out where that came from. There was another shot in the wall above

the bed. I was trying to put together what he was telling miv"crﬁ?

WITNESS: w

LVMPD INV. SD 31 {1-80}

C}g:!:,“ &.E}

Did Dale tell you who actually entered the house?

:  The only person he said who actually entered the house was him and ﬁandy, but he
said there was more. Dale does not have it in him to do something like that
himself. '

Did he say who shot his grandmother?
: No. He did not give specifics as to who pulled the‘trigger, but he did say that
he didn't himself. I don't find that hard to believe.
Did Dale Flanagan state that Tom Akers was at the residence?
No, but I have been told that they think he was there and Tom is the kind of
person that hangs out with Dale and Randy and would go just to be with them.
Does the name Mike Welsh mean anything to you?
I was questlonéd'abouf'%ﬁat ‘edrlfer:and I am still trying to remember. I have
heard it soﬁewhefe, butsi ?ave never‘seen him.
" O GINE T ¥ :
Lo IV i
Do you know a Qlack juvenlle by the ‘name of Johnny Ray?
ARl e, " %o ‘__." T <,
No. Me x.;ﬂ - F":‘ N ‘—H: ‘:, 3 *:Ll:‘ f_"-f‘:: :‘j
R ORI IZGTY 2l aah :
When you refer to Dale Flanagan as Mr. Dale, why do you call him Mr. Dale?
Mr. Dale and I were friends when we were working in the shed company. He had
called me Mr. Wayne one day and it kind of stuck. Both of us know people in this
town and it was a way to keep other people away from us because they thought we
had muscle behind us.
Did Dale ever tell you where they got the guns from reference the homicide?
No. The only thing he mentioned about the guns was that they were personal
property of someone else and would never be found.
Did he way what caliber they were?
One of them was a .22 rifle and the other was supposedly a .44.
Did he say what occurred in the house after his grandmother and grandfather were
murdered?
WITNESS:: . SIGNED: £} gﬁ—m

1\/’
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PAGE -5- | DR # 84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:

WAYNE ERIC ALAN WITTIG

"A: To make it look like a robbery they had went into the closet and had disturbed
some things in the cormer of the closet. They heard some noise outside, got
scared and exited the premises, not giving them enough time to make it look

like an actual robbery.
Mlcﬁ

A: He did not state that they removed anything. He said there was a box that they
moved in the cornmer. I don't know if they took anything out of it.

Q: Did Dale state to you what they removed from the house? rknd
'"cxg&nid'

Q: Did he mention about taking his‘grandmother's ID from her purse?

A: No.

Q: Did he ﬁention anything about his grandmother's $2 bill collection?
A: No.

Q: Did he mention anything about his grandfather's attache case?

A: I knew there was some important papers in it, but I did not know he took anything
out of it. |

Q: You .say his grandfather had some important papers in the attache case?

Fitp !.-.,.!

A: The attache case I knoﬁ oi i have never seen it, but there was some talk between
Mr. and, Mrss Go;don 1n the months previous that there were some mortgage papers
on the house and , some‘deeds and ‘some papers on assets that he had kept.

Q: Did Dale ever‘mEntion t0 you 1f hls grandfather had a will?

H} _.J “:‘1 ’E._-vr-._-.-_ ‘..."__\.‘_,:_ ,.,-'_5—(':_ f‘ ' "__ & A“‘

A: No. They were wonderrﬁg‘wheré it was after the murder, but he did not mention
specifically that he or they were looking for it.

Q: What did Dale tell you in reference te his inheritance if his grandmother and
grandfather were dead?

A: His inheritance meant nothing to him. The only thing he would get was a place to
- stay. He thought he might get some of the house, but he said it did not make a

difference to him anyway.

Q: Wayne, you are telling me that Dale stated to you that there was five or six
that went into the house?

A: Yes.
Q: But the only one that he specifically mentioned was Randy Smith or AKA: Randy Moore?
A: Yes.

Q: How well do you know Randy Moore?

WITNESS: . SIGNED: _%,é A’f?
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WAYNE ERIC ALAN WITTIG

PAGE -6-

A: Two years ago he was living in an apartment a few apartment buildings down from
where I was living., His wife, who was having problems with the way Randy was
sleeping with everybody, and I got to be pretty good friends and one night he
pulled a double 12 gauge on me thinking I was sleeping with his wife. On a
number of occasions he has gone after me to bodily harm me. One night he was
driving his truck and I was chased for a good 20 miles and if it was not for the fact that
I knew how to drive, I probably would have been shot because he had a rifle.

Q: Do you know if Mr., and Mrs. Gordon told Dale to stay away from Randy Moore?

A: They had expressed the opinion that Randy was not allowed on the prémises. One
evening I pulled up in a truck that looked like Randy's and Mr. Gordon came out
and thought I was Randy and was going to remove my body from the premises.

Q: Did Dale ever tell you if the guns were returned to the original owners after the
homicide?

A: 1 assume that they were. He said that they were not to be found, that they were
personal items of somebody.

Q: Wayne, I am showing you a knife that we had located on the outside of the residence
at 5851 Washburn on 11/6/84., Do you recognize that knife?

A: Yes I do. The knife was bought before I left for Phoenix because the previous
knife he owned similar to that had been stolen. The knife looks like Mr., Dale's.
Something that also leads me to believe it is his 1is it has been burmned, which
would be from a covend.

b

Q: When you are referrlng to it belng burned, are you referring to the discoloration
on the tip of the knife?

A: Yes.

Q: And an excessive amount of heat given to the tip of the knife?
- AT o Tt A AL woearnt ) | :
A3 Def&nlk Hﬁb e v pe AR TR
4(’1!&_ h&J r‘ﬁ‘ 0"‘* x.-t ﬂ‘y L ";-.‘ IR
Q: Did DaLeﬁqqggggelLGyuuuwho.cut the screen on the outside of the window?

f\‘\. t;_
A
A: I was an“Tb%dgkb belleye Ehere was a screen.
v ‘.xncunls-v~ IS

Q: Did Dale tell yo&W"ﬁné Vvi‘r dow got busted?

A: The window got busted by the .22 rifle that went into the window first. It made the
initial impact.

Q: Did Dale indicate to you that his grandfather was coming down the stairs to see what
was going on when the window was busted? ‘

A: Mr. and Mrs. Gordon were in the bedroom and Mr. Gordon was coming alongside the
bed toward the door.

WITNESS: SIGNED: _4%44 £ Qﬁf(\
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Statement concluded at 1100 hours.

PAGE -7-

DR # ~ 84~85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:

WAYNE ERIC ALAN WITTIG

When Dale was showing you the house after the hom1c1de, did you observe any blood

or anything on the walls?

No. The holes had recently been patched.
discoloration where they had just been patched.

on the rug next to the bed,

The Spackle on the walls showed
There was a large blood stain

Did Dale say where he and Randy Moore went to after the homicide?

No. He said nothing.

Is there anything else you want to add to this statement?

Mr. Dale, in my opinion, does not have the conscious capabilities of taking
someone's life. Randy Moore, on the other hand, would not think twice about it.

He almost did me in a couple of times.

fbv"“rtj s ir 4 'm:*":‘"' Ne
.‘H\ “hﬁ”': ot ;',,-..""" p i Y -
A'e'-' - \" u ' J #i‘fif‘t'—.’ i
- i : -“AK T

WITNESS:

Same persons present.

HITNESS:/éEEEf \_a,{fz;é;;;;;:-:)
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

iy | | 84~85217
VOLUNTARY STATEMENT DR NO.
TYPE CRIME_DOUBLE HOMICIDE 4]/09
- DATE OCCURRED 11/6/84 LOCATION OF 5851 WASHBURN ROAD /(,gls
TIME OCCURRED AFPP. 1645 HRS. OCCURRENCE ___ LAS VEGAS, NEVADA o}
| ANGELA MARIE SALDANA  (DOB: 12/4/64)  ,m __ 20 years of age, 577-0801

home phone

4308 SNEAD, LAS VEGAS, NEVADA

and my address is A bus. phone

This is a statement under DR# 84-85217. Subject is Homicide: Date and time occurred:

11/6/84 at approximately 1645 hours; Place of occurrence: 5851 Washburn Road. (1) Victim:

CARL RICHARD GORDON, (2) Victim: COLLEEN KATHRINE GORDON. This is a statement from ANGELA

MARIE SALDANA, WFA, 20-years, 4308 Snead Avenue, Las Vegas, Nevada, Phone: 877-9891. Present

also at this interview is OFFICER RAYMOND BERNI, P#1488, and STENOGRAPHER PEGGY McGINNIS,

P#610, and DETECTIVE B. LEVOS, P#l44, Metro Homicide. Today's date is 12/6/84. Time is

2320 hours.

Q: ANGIE, are you familiar with a white male adult by the name of DALE FLANAGAN?

A: Yes.

Q: How did you come to know DALE FLANAGAN?

A: I met him in a night club with a girlfriend.

4..

Q: When did ¢hi% occdt}

Aoy iy N"' :'»,-.-‘,J Ty ol 7 e b ¥

A Approxlmateiy e mqnth

}4-! I' \..

Q: Which n1gh£ cluB dld i‘d“

A: Bogies. T

| have read this statement consrstmg of ,Z_Q.page (s) and | affirm to the truth and accuracy of the facts
contained herein. :

LVMPD DETECTIVE BUREAU

This statement was completed at (location)

on the _7TH __ day of at12:20 A.M. (AM/PM), 19 g4 . -l

wiTnss Cugale T Dl
ﬁ | - Signatute of person giving voluntary statement
WITNESS _{ /Q ( @4@"/’/ o
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PAGE __ 2 - I . DR ¥ _ 84-85217 .
' ' - | | | VOLUNTARY STATEMENT OF:

ANGELA MARIE SALDANA

- R
Q: Where is Bbgies'located at? : ,t:$?{3};Z£
A: At the end of the Strip. . ;"GD
Q: Are you faﬁiliaf with MR. and MRS. CARL GORDON, DALE's grandma and grandpa?
A: Yes but I nevef mét'phem.
Q: Are you awére that MR. and MRS. CARL GORDON are victims of a homici&e?
A: Yeé I am.
'Q:- Are you.also.aware that DALE FLANAGAN 1is thé grandson of MR.‘and MRS. CARL GORDON?
A:. Yes I am.
Q:  Since the homicide of MR. and MRS. CARL GORDON, which occurred.on 11/6/84, have you
had any iﬁformatién in reference as to how~tHey were killed?’
A: Yes I do. _ A | : -
Q: .Whét information do you have in feference and how they met their.death?
A: Well, DALE FLANAGAN had informed me thét-he.had doneAif himself‘alwong with his
| brothers, RANDY and.JOHNNY RAY. |
Q: DALE FLANAGAN told you-that he had killed his grandma and grandpa?
A:'JYes. | |
Q: When did he tell you this?
A: Last nightu.

Q %ﬁlbafﬁupuld be 12/5/849

By ‘- ~ ¢ Tt »
-\h_’ » *y "‘-‘a’f? A
Zai ey v=.‘. :_“,,“ ) Q"F.h‘..
A: ,Y%s:vﬁrsq“*?f. \ﬂhk
T Ty e TN . ’(‘» ’; f‘{.’
-..;-,, Yoage v i

i%ﬁpﬁ Where dld'hé}te}l ybu,thls at°
. __.‘» & N Fr

,,,,,,

y it ‘
A: In hfé trallequﬁ tif grandparents property.

‘h*""lu i 2

Q: Is that at 535& Washburn Road?
A: Yes.

Q: ANGIE; are you at this time living with DALE FLANAGAN?

- A: Yes I am. , ' | | | 'g' —
WITNESS: S S _ SIGNED: (/L@ﬁéz& C lare

WITNESS:
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DR # 84-85217

"'CH@F;LMED VOLUNTARY STATEMENT OF:

ANGELA MARIE SALDANA

How long have you been living with DALE FLANAGAN in his tréiler?
Since the day after the murder, for approximately a mongh,

ANGIE, are you familiar with a subject by the name of RANDY MOORE?
Yes.

How did you get to know RANDY MOORE?

DALE introduced me to him as his brother.

. Have you ever been over to RANDY MOORE's residence on North 13th Street?

Yes I have.

Are you also familiaf/with a white male adult by the name of MIKE WELCH?
Yes I am.

Where did you meet MIKE WELCH at?

At the same address.as RANDY.

On North 13th Street?

Yes.

Are you also familiar with a white male adult by the name of TOM AKERS?
Yes I am.

Is TOM,AKEﬁS a friend of DALE FLANAGAN?

ﬁe; he is.

{‘1 ' ‘\.;‘\.} Ht X ‘r }." -
QtixiDo, yo&‘ ﬂmauas%'ﬁfﬁ hlnﬂ, of car TOM AKERS has?

A:

“fa g

WITNESS:

WITNESS [&/ %&//}kf )77

J.**-M .

Vv- ) :"ni_ ’F‘L 1'! 1-

‘A yeITBWMEL-CamiHOcm“
:,'-i .

'-‘h

4 ‘)"fl’.)\ '

Q: tAne~yDu als@ faq%l S; with a black male adult by the name of JOHNNY RAY?

R T
Yes I dﬁ?*vuu“j S
b ¥~

Where did you meef“JOHNNY RAY?
Approximately three years ago in a trailer court.

Does JOHNﬁ& RAY associate with RANDY MOORE, TOM AKERS and DALE FLANAGAN?

Yes he does.

SIGNED: C‘/"‘(L@ek / o
Appendix 141 .
001249



PAGE

DR # _ __ 84-85217
VOLUNTARY STATEMENT OF:

M’CR QFgL ?ﬁEDANGELA MARIE SALDANA

Does he also live or associate with those subjects at Nortﬁ 13th Street?

Yes he does.

Did DALE FLANAGAN ever discuss'the homicide of MR. and MRS. GORDON to you in the
last several weeks? |

Not very much..

ANGIE, when you say not very much, did he discuss the homicide of his grandparents
to you in any way?

Yes he did.

What did he say fo you?

After he got done speaking with the Officers, he sqid that they had found something
of his that shouldn't have been there, and I asked what was it, and he said ''my knife".
Did he tell you where the police had said they found the knife?
By the window.

Did he tell you that, that was his knife?

?es he did.

After he had told you about finding the knife, did he have conversation with you

in the trailer in reference to another knife?
Hl'.‘ P

L;;‘

A: nXe%,ﬁe%dad d%prﬂﬁlmately a week after.

Q:

Az

WITNESS:

?" J i’:“\

Whet Was, thé’eonqers&t;gp What happened?

iy

= --Jﬂﬂwfﬁ~ﬂw‘!cq¢~f Emd | )
AT WéII‘{EE*?&%le? out“fhe;knlfe, a second knife. He said "Look, I found my knife"

R E NS
. T - _‘L", oy 'J.'\_’\. . 2 ’ 1 d !
and it lohkgﬁ;;&ej?gﬁa to the other knife, the first one. I said '"That doesn't
look like the other %nlfe. That one looks new'. He said "Yeah, but nobody else

would know that. Now the cops don't have anything on me'.
ANGIE, I'm showing you a knife. This is the knife we found at the residence outside

a cut screen. Does this look like the knife DALE ahs now?

Yes it does. , /;i;? _,,,
- | SIGNED: CW@ZL ) '”;j, f i_:!_ ey

‘Appendix 142
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PAGE

Q: ANGIE, after DALE FLANAGAN had shown you this knife in the trailer; did you make

contact with a Las Vegas Metropdlitan Police Officer?

A: Yes I did.

Qﬁ And which Police Officer did you make contact with? ﬁ.”
A: OFFICER RAY BERNI. /2:%?4§
. | Ly
Q: Did you know him previously? | L.

A: Yes I did.
Q: ANGIE, did you; in fact, meet with OFFICER BERNI in reference to some information
on the homicide of MR. and MRS. CARL GORDON?
A: Yes T did,
’Q: Would you go into detail of how you'met OFFICER BERNI and what you had with you
at the time you met OFFICER BERNIé
A: I had called RAY BERNI the previous night. We set up an appointment to meet at
a certain place and certain time. I had to show him a knife that DALE had bought
and told him what DALE had told me, that he had bought it, that he was giving everyone
the impression that he had found his old knife and that the cops didn't have anything

on him now.

Q: Prev*gggeﬁﬁQL;[5/84 did DALE FLANAGAN ever mention to yvou of anybody that he believed
-*‘} 1 _ }

had kﬁlied hls,g;andm@ gnﬂ’grandpa’

""u:r;;‘
] ‘r"..)h..
quhéﬁke@iy sala}oﬁé t&mﬁ-fo a girlfriend of mine that he knew who did it, how it was

.Q‘ )
done and fhé’ ‘Q& ‘*t\ﬁpuch him.
P"‘v’:t’, ?c"v’?a
Q: 'Who is the glrlfrleﬁathat you're referring to?

A: KIM GRIGGS.
Q: On 12/5/84, did DALE FLANAGAN talk to you about the homicide of his grandma and
grandpa?

A: We had gotten into an argument approximately 10:30 last night, December Sth, over an

"

' SIGNED: Crrg ol C7§ o lom
WITNESS: | _ e
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PAGE

old boyfriend‘and he told me he did not care what I did any more. He didn't care
about anything. He was tired of running. He just didn't care. Then he stopped
and he said, "I know wha;.happened, who did it, how it was done, and why it was
messed up'". He said, "How do you like this? I did it. I killed my grandparents”.
Then he went into a description of how it was done.

Q: How did ﬁe say it was doné?

A: He said that he planned it as it would look like a robbéry and that himself, TOM,
{OHNNY RAY, RANDY and MIKE were all there.

Q: When you say TOM, JOHNNY RAY, MIKE‘and RANDY, are you referring to TOM AKERS, RANDY
MOORE, JOHNNY RAY and MIKE WELCH? |

A: Yes.

Q: Did he go into detail what oécurred?'

A: Yes he did.

Q: Would you go into detail of what he told you?

A: He said that he gave RANDY the knife to cut open the screen and that it wasn't working
good and RANDY threﬁ it down on the ground. Then DALE broke the window, got in the
house, wrestled his grandmother to the bed, put his hand over her mouth. Then he shot
her;;:gs ﬁﬁ&%‘u%s;h%pp :&%%, he didn't say if RANDY or MIKE or JOHﬁNY RAY had gotten

o 28,5 g ~~"s r,

into.: the houéé“BhUui{;paglﬁe that they did. . As he was doing that, his grandfather was

2{une
!,gomlng ﬂown\the Q;alrg J‘JOHNNY RAY and RANDY were throwing shots at him.

. ¥
\ ’k' Raed ) - *-“"""'---_ Kk"
Q: Did DALE saynhgy many‘umqps 'he shot his grandmother?
“~ 20303

A: He said once in the head.

Q: Did DALE tell you what type of gun he used to shoot his grandmother?
A: No he didn't.

Q: Did DALE say who shot his grandpa? Was it JOHNNY RAY or RANDY?

A: It was both. S ' e ] e

WITNESS: o '~ SIGNED: _42@§££Z;b jizzsé(ﬁ/u,fv.

Cﬁ Appendix 144
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ﬁ@

A

Q: Did he say what type of gun they had? W»

q;,

A: No he didn't.

Q: Did DALE ever mention what hapéened to the guns that they used in the homicide?

A: No he didn't.

Q: You étated that DALE had told you that while‘he was killing his grandma, that RANDY
and JOHNNY RAY were throwing shots at his grandpa while he was coming down the stairs.
Is that correct?

A: Yes.

Q: Did DALE say if MIKE WELCH come into the hous?

-

A: No, but he did say that he was with RANDY and JOHNN? RAY.

Q: What did DALE tell yoquhat he did‘in the house after he had killed his grandma?

A: He said that he went into-the living room closet and took her purse so that it would
look like a robbery.

Q: What did he say he did with the purse?

A: He didn't say he did anyfhing with the purse.

Q: Did he indicate to you if he removed any of his grandma's identification out of the

i L a8
pursge: ;ﬂﬂqé‘;::;:, 1"“““3{*11 évj 7k
oA U\ Bas f "I"; f‘l"-s.- » 1 ":: J‘,‘.“‘”;: ) ””:"
A: No ha: dldn Ex v q”?:,é:":;::i e
. v' - \ HEPE RS ALY g 'S L‘t

Q: “Dld_ha evér say anythlng about a $2 bill collection that his grandma had?
s N Qu,:‘: I o -

A: No he ‘didn’ tﬁ~UL¢Jg<g;:;:‘

Q: Did he ever say thap he got any large amount of money out of the house?

A: No he didn't.

Q: Did he indicaﬁe-ﬁo ydy.ifﬁhe had gone in any'other part of the house or attempt to
ransack or take anything out of the house?

A: No he didn't.

Q: ANGIE, did DALE tell you why he killed his grandma and grandpa? -
WITNESS: SIGNED: eﬂj@Zk ,4{/ thzu}’

» | | | Appendix 145
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PAGE 8 MICQ@F | VOLUNTARY STATEMENT OF:
AR LA 8 ED ANGELA MARIE SALDANA

A: It was rumored to him that half of the property would go to him and half would go
to his uncle or all of it would go to DALE. |

Q: ANGIE, when you say half the property, did DALE indicate to you there was any large
amount of insurance mbnéy or money in thé bank or money he would receive upoﬁ their
deatﬁ?

| A: He did say something about an insurance policy th t was for all the grandkids.

Q: Did he have any knowledge how big this insurance pdlice was?

A; I think he said it was $200,000.00.

Q: Did he ever indicate to you that he had possibly removed his grandpa's attache case
out of his grandpa's trunk? : -

A: No.

Q: Did he go into detail of what he and his accomplices did after they ahd murdered MR.
and MRS. GORDON?

A: He only said that they went back to RANDY's house on 13th Street and that DALE was
supposed to come Back and find his grandparenté but he didn't get a ride in time
enough and someone else had found them beforé he did.

Q: When you say someone élse, was he referring to LISA, his old girlfriend?

IRy '

A: 'féqmb% w@,’\;ﬁ PGS et i
LepeV . it o S Lraving b i

Q: ANGIE, dld DAEE %Eéfzfie;to you how many shots RANDY and JOHNNY RAY had flred at

ﬁnfhis\%rii?f?fﬁ fomtf 3’3;; |

A: He said thammthgy E@ﬁﬁg?k they had hit him seven or eight times.

Q: ANGIE, you stated before that you had seen the gun that MIKE WELCH carried. What
type of gun is that?

A: It is an automatic chrome gun.

Q: Is it a small gun?

A:

Yes it is.

| ' R
WITNESS: _ o ~ SIGNED: &’M"’ 2(&@_5%

Appendix 146

WITNESS : @O“/Q/‘:Mfl-/ﬁ | 001254




9 | | | DR # __84-85217
PAGE _____ ' o VOLUNTARY STATEMENT OF:
| ANGELA MARIE SALDANA

Q: Is it a .22 caliber?

A: I think it is. - o !£:?9§\

Q: How large a gun is it? e 4%

A: It's aboﬁt palm length.

Q: ANGIE, have you seen MIKE with his guﬁ after the homicide of MR. and MRS. GORDON?

A; Yes I have. | | |

Q: Where did you see it?

A: In MICHAEL's. room.

Q: And where is that at?

A: It's at RANDY MOORE's apartment on North 13th.

Q: When is the last time you seen this gun?

A: About two weeks ago.

Q: ANGIE, is there anytﬁing élse you can add to this statemenﬁ?

A: There's nothing‘else'to my knowledge.

STATEMENT CONCLUDED ON 12/7/84 AT 0020 HOURS, SAME PERSONS PRESENT===—ce—m———m e
(This is a continuation.of the above statement taken on 12/7/84 at 0040 hours from
ANGELA MARIE SALDANA and DETECTIVE B. LEVOS by STENOGRAPHERVP. McGINNIS.)

Q: Did ygg ﬂ&fteroimaeasap@,xg VLQ%'k ,1:0 TOM AKERS about the homicide?

. c:vyn,nﬁyt,ym ot

2L i
A: YeS. < § Ja; _,._, :*‘f‘l Y ,P” 173 ‘U’*‘j l-.”"“
ANecar.g
‘ u‘- 0 “'\L’ n ?‘0‘.{"‘ 'k;

):  When dldu \naik \to% TOM S?
Q “¥Qu _‘ *“jﬁqi

. -.n....
i ,.,,__

) oL bis M e
A: Approx1matei "ﬁ WEeks ago. s n
aﬁ&'..[} w'-J-Jw

Q: What did he relate to you in reference to the homicide of the GORDONS?
A: Wéll, I asked him if DALE hé& in any way, shape or form, have anything to do with
the murder and he said he couldn't talk about it but he could tell me this much; that

it was dangerous for me to stay there with DALE and I asked him if he was a victim

of circumstance or if he knew what was going on and he said victim of circumstance.

WITNESS: SIGNED: _ @w/@zﬁhﬁ Aa.ﬂ_*

Appendix 147
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Q: On 12/5/84 when DALE FLANAGAN was relating to yoﬁ how he was involved in the murder
of his grandma and grandpa, what did he say how TOM AKERS was involved in it?

A: He just said that he was the driver. He didn't come near the house. He was just
parked on the road. TOM had said to me when he said he was the victim of circumstance
that he thought they were just going to rip off the GORDON's house as a burglary. .

Q: Did you havé conversation with TOM later in reference to the homicide? Did he say
to you that he heard the shots while he was at the residence?

A: Yeah, he told me he heard the sho£s and he knéw everything was wrong.

Q: 1Is there anything else you can add?

A: That was the only thing. |

STATEMENT CONCLUDED AT 0045 HOURS, 12/7/84, PERSONS PRESENT BEING ANGELA MARIE SALDANA,
DETECTIVE B. LEVOS AND STENOGRAPHER PEGGY McGINNIS——=~-eeeorcrmr—om oo

WITNESS:

SIGNED: _({gole. g LJJZV»’:?

WITNESS: Q/ %@:{E" Vo 7
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VOLUNTARY STATEMENT

ID/DR 84-85217
DATE 12/7/84 TIME 1410 hrs. PLACE --L.V,M.P.D. DETECTIVE BUREAU
1, THOMAS LEWIS AKERS . AM __ 17 YEARS OF AGE,
AND MY ADDREéS IS | 6613 Pearblossom }Eﬁ;:”\ »
Phone: 645-4034 ﬁfx-'b,.
: ~Fry

A
WARNING: BEFORE YOU ARE ASKED ANY QUESTIONS, YOU MUST UNDERSTAND YOUR mcﬁn@
| am _ DET. B. LEVOS of the Las Vegas Metropolitan Police Department, and inform you that:

(1) YOU HAVE THE RIGHT TO REMAIN SILENT.

(2) IF YOU GIVE UP THAT RIGHT TO REMAIN SILENT ANYTHING YOU SAY CAN AND MAY BE USED
AGAINST YOU IN A COURT OF LAW. _

(3) YOU HAVE THE RIGHT TO SPEAK TO AN ATTORNEY BEFORE ANSWERING ANY QUESTIONS, AND
TO HAVE AN ATTORNEY PRESENT WITH YOU WHILE YOU ANSWER ANY QUESTIONS.

(4) IF YOU CANNOT AFFORD AN ATTORNEY, AN ATTORNEY WILL BE APPOINTED FOR YOU BY THE
COURT AT NO COST TO YOU, AND YOU NEED NOT ANSWER ANY QUESTIONS UNTIL THAT ATTOR-
NEY HAS BEEN APPOINTED FOR YOU.

(5) IF YOU DECIDE TO ANSWER QUESTIONS NOW, YOU MAY STOP AT ANY TIME AND ASK TO TALK
TO AN ATTORNEY BEFORE ANY QUESTIONING CONTINUES.

(6) IF YOU DECIDE TO STOP ANSWERING QUESTIONS ONCE YOU HAVE BEGUN, ALL QUESTIONING
WILL STOP.

WAIVER: ! HAVE READ THIS STATEMENT OF MY RIGHTS AND { UNDERSTAND WHAT MY RIGHTS ARE. | AM
WILLING TO MAKE A STATEMENT AND WAIVE THESE RIGHTS. 1 DO NOT WANT A LAWYER PRESENT
WITH ME DURING THE MAKING OF THIS STATEMENT. | KNOW THAT I MAY REVOKE THIS WAIVER -
AT ANY TIME DURING THE QUESTIONING AND ASK THAT AN ATTORNEY BE PRESENT. NO PROMISES
OR THREATS HAVE BEEN MADE TO ME, AND NO PRESSURE OR COERCION OF ANY KIND HAS BEEN
USED AGAINST ME.

This statement is being taken in reference to the homicide of CARL R. GORDON

2. and COLLEEN K. GORDON which occurred on 11/6/84. Persons present in the interview

3. ‘are MR. AKERS, DETECTIVE B. LEVOS and stenographer LYNN DUNLOP.

a Q: Thomas Akers, were you advised of your rights per the Miranda Decision by
5 Detectlééﬁls —
: ".'&’G"
6 A: Yes. _ 7 LA
’. Q: D1d«latlff‘t:'.t‘...“:m ﬁevbs haﬁ&wyoﬁ’ﬁhrlohts of person arrested card and you read it
N *Poter L Ten, AN
8 out loud in the pgggg%ce 0L B@tectlve Jordan and Detective B. Levos?
da:

A: Yes, but Detective Jordan left about half way through.

10 Q: Did Detective Jordan advise you of your rights previous to Detective Levos?

1 A: Yes.

| HAVE READ THIS STATEMENT CONSISTING OF S PAGE(S) AND | AFFIRM TO THE TRUTH AND ACCURACY
OF THE FACTS CONTAINED THEREIN, |

THIS STATEMENT WAS COMPLETED AT _2:50 PM.oNTHE 7th  pay oF__ December .19 84

WITNESS: I s ‘ //Am %%“’7’_’)

SIGNATURE OF PERSON GIVING VOLUNTARY STATEMENT.
WITNESS:
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VOLUNTARY STATEMENT OF:
THOMAS LEWIS AKERS

-

]?tf d SO Jo Tl
A: Yes. I signed it and put the time down.

Q: After reading the card, did you sign the card? M!C

- ‘ "}-’v
Q: Tom, have you talked to Detective Levos previous to today in refef;Zce to
the homicide of Mr. and Mrs. Gordon?

A: Yes, once and I talked to Officer Knudsen once.

Q: At the time you talked to Detective Levos, did you advise Detective Levos that
you had contacted attorney Bucky Buchanan?

A: 1 asked him a couple questions.
Q: Have you obtained Mr. Buchanan as your attorney in reference to this case?’
A: HNo.

Q: Are you willing to give us a statement as to the knowledge you have of the homicide
of Mr. and Mrs. Gordon without the presence of an attorney?

A: Yes.

Q: Tom, are you . acquainted with a white male adult by the name of Dale Flanagan?
A: Yes.

Q: Where does Dale Flanagan live?

A: In a trailer next to the house in question.

Q: 1Is that 5851 Washburn Road?

..
.y - DA x‘f-'

A: Thete ig:a dlffarénb address for the trailer.

'-""-.- 1’ "fe_‘

Lo . o M.
L} - - ey

Q: But that 1s next to tﬁe Gordon residence?
A

T fPln oA CT R e,
v, Bl ‘-..‘ LS AL P
Yes.,, tm»4=«*‘¢_ﬂx .
' — H Y
t ’ J
* 1'. "“ ‘e
;1 € .

Q: 'Are you alsd'famlllar witﬁ;a subject by the name of Randy Smith?
RN T

A: Yes, alias Moore and one other name I don't know.

Q: Are you also familiar with a subject by the name of Johnny Ray?

A: Yes, I don't know his 1ast name.

Q: 1Is he a black male?

A: Yes. He is a minor, age 17.

_QITNESS: . | smngp;/_‘/)a’h A /é‘«_ﬂ

WITNESS:

Appendlx 150
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A

Q:

LY,

VOLUNTARY STATEMENT OF:
THOMAS LEWIS AKERS

Where does he live at?

%,

On 13th Street with Randy.
_ .- "\
B

Are you familiar with a subject by the name of Mike Welch?

{ uf\‘df‘/ ‘/ L ~
Yes. He is a ranaway and is 17 years old and he lived at the house on 13th

Street.

I am showing you a Metropolltan Police Dept. color mug photo #637160. Who is
that photograph of?

That is Mike Welch.

Are you also familiar with a subject by the name of Roy McDowell?

Yes.

I am showing you a Metropolitan Police Dept. colof mug photo #634731. Who is
that photograph of?

That is Roy.

How long have you known Dale Flanagan?
About five or six months.

Since you have known Dale Flanagan, have you been over to the Washburn residence
numerous times?

About three times. I have been in the house one time prior to the homicide.

At the time you were in the house, did you meet Mr. and Mrs. Carl Gordon?
. I~ M TLA
Yes. 1 met them before &hat, but-had-never gone into the house.

To your knowledge, has Dale Flanagan ever mentioned that if his grandmother

léﬁdlgnﬂ94£@pg r’%%gfﬂ%o die that he would inherit a lot of money?
:33! b""

)% g“i—l"d‘%ﬁid"hemag ig) tflé w1ll and they do have quite a bit of money.

- e

Uac
A

Q:

._ hl' "‘QL’ B{"ﬂof, 1 TR .*

Qﬁggyr d:gmwlr.ledge,-gild he ever attempt to contact anybody to kill his grandmother
"%tn&*gran athe't“’j_ :;a Ny

\.}. M R Y *W‘R}
The peopfe iﬁ'qdﬂS&iﬂn and the two others that know about it. -

'Did Dale Flanagan offer these people money to kill his grandmother and
grandfather?

No. Uo7 THaT T Kesw YAV

WITNESS: . | _ » __ . SIGNED:ﬁmX./A@,

WITNESS:
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M!Cﬁﬁ f— VOLUNTBRRY STATEMENT OF:
| w il J%’?EQ THOMAS LEWIS AKERS

Q: Going back to 11/5/84, were you at the residence of Randy Smith, AKA:
Randy Moore on North 13th Street? :

IS

A That was the night that it happened.

Q: Monday night is 11/5/84. The Gordon's were found on 11/6/84 at approximately
1700 hours.

Q: Yes. I was there. We were at the residence at approximately 1:00 AM.
Q: On 11/6/84?
A: Right.

Q: Tom, would you go into details of what occurred on 11/5/84 in the late evening
hours when you were in the company of Dale Flanagan, Randy Smith and other
subjects that you will mention?

A: I picked Dale up at I don't know exactly what time. We went to Wendy People's
‘house to visit Dale's girlfriend, Angie. Then from there we left and went
down to the house on 13th Street rented by Randy Moore, AKA: Smith. We
sat around there for awhile. They showed me some guns. I still didn't
think it actually would happen. I didn't think anybody in their right
mind would kill their grandparents. Then we went to Circle K or 7-Eleven
off 13th. You go down and get on the freeway. Then we put some gas in my
tank., From there....

Q: You said when you left Randy Smith's apartment on North 13th, that there was some
guns put in yews—erwnk? ;7. 3.4 oy =z ST e K FT 4

A: Three. A pistol, what make I don't know. I think it was a Smith & Wesson. It
was old and ragged, six shot.
Q: Who had that one7
. ,
A: Dale Flanagan All three were in the back when we left. There was a sawed
off rifle, 51ngle shot, bolt action.

ms?

Q: Do ?bmiqipﬁ*tﬁehg ?%e of it?
! -"!'-n
TI%

A: No. Therévnaé axseE é&mtppatlc rifle. I think it was a regular shot .22.

And Randy\MoorEwwas §G§p®sed to be using that. Johnny Ray was supposed to be

Hué“ng LHE sawed fo."“ ATV

ST N “' \
Q: When you wefe at the re81aence on North 13th Street, did Randy Moore, Dale
Flanagan and Poy Mchwgrﬂ Johnny Ray and Mike Welch talk about killing the

Gordon's?
A: Yes.

Q: What was actually said?

WITNESS: | - SIGNED /‘/)m X
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P VOLUNTARY STATEMENT OF:
h CRe FILRAED THOMAS LEWIS AKERS

A: They said that we go down there. I thought they were joking. I could go get
the tapes from the trailer house and they would go in and do what needed to
be done. From there I would come back out to the car and take them home.

I thought they were pulling a little joke on me. When I went to the trailer,
they were still at the car.

Q: Tom, when you left the residence of Randy Smith on North 13th Street, did you
have knowledge that the subjects you mentioned were going to the Gordon
residence to commit a burglary?

A: That is what they told me. Dale told me before they were making it look like
a burglary.

Q: To you knowledge, did you know they were going to kill the Gordon's?
A: That is what they were implying. I thought it was a joke.

Q: You stated you stopped at a gas station and put gas in your truck, Where did you
proceed to then?

A: Up that road and got on the freeway and we went to Craig Road. From there we
went down Jones and all the way out Jones to a mile past where it is paved.
Randy shot the semi-automatic rifle.

Q: Did anybody else shoot any guns out there?

A: No. |

Q: At this time did Dale Flanagan have the .22 revolver that you described?
A: Not in the front. It was still in the béck of the car.

Q: Who had thelsawed off .22 rifle?

A: That was in the back too.

Qawifﬁa.r,, andy Smith had shot the gun out there in the desert, where did you
Lo X hi‘dﬁ&e qté?‘ a(.-e___
g, s KX ?\1,; Yo
S A T
A To“fhe addfekaﬁ,gEP SBSL Washburn.
‘ o &yqﬂg k)bu
:_‘,..?.-s-..r“ Tomng D 5
*Q: WhatNOEEurrhd theTe when you got in front of the residence?

-:. h'QJ...“ : —JQ\"\ "\‘

A: They stnagg atvthgwégr talking. I went directly to the trailer house inside
and started™ puﬂt&ng‘the tapes in order arranging them. I heard a dull thud
twice and then heard a wihdow break. From there I started to wonder what
was going on and was ajglttle naive. I just wanted the hell out of there.

I started walking dﬁ& the door. I heard some shots and heard a man yell. I
stood at the door. I did not here anything else so I walked out the door to the
car and dropped the tape case twice. I tried to start my car and it would

not start. I lifted the hood and by that time, everybody was at the car and

WITNESS : - SIGNED: \'7§zang/€¢2am,
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"l ‘

in their seats., I banged on the battery post and there was a wire that
was messed up. I got in the car and it started. Then I went down Washburn
and made a right and went down two streets, turned on my lights on the second
street. Went up .that street some more and then I went straight up Lone
Mountain half between the freeway and the mountain. They ran out in the
~desert and I sat there. Two cars passed. They threw the bullets out. They
were going to hide the guns and decided it was not a good move and they kept
them. I said I didn't want the guns near me and they said just take us to
Randy's house. Fromthere I proceeded to the address on 13th Street, Randy
Moore's house. They had about a case of beer. We played quarters. The
beer was gone and Randy orrowed my car to take Johnny home. From there, I
sat down GE-the ¢ ‘and Dale Flanagan passsed out in Randy's bedroom,
Everyone was asleep and I sat on the chair. I kept waking up. Randy came
home and we talked a little bit and then I got in my car and went home.

Q: What time did you get to the Gordon residence?

A: Between 12:30 and 1:30 AM on 11/6.

Q: Do you know who actually entered the houae at the Gordon residence?
A: To my knowledge, everyone entered; ST e ;L4

Q:. Do you know or did anyone tell you who did the shooting?

A: I was told that the revolver was Dale Flanagan's. The automatic was for Randy
Moore to use and the sawed off was for Johnny Ray to use.

Q: 1Is that the way they were used in the murder?

/
A: I can not say for certaln, but in my mind that is howy,” mﬁ?@ﬂvaCJ &
Q: Did Dale Flanagan say he killed his grandmother?

A: Da%e Flanagan said he emptied the gun.

. ]E'“ .
Fo oy d .‘\ny-

2 5
Q: #+ JhEQ] TS wn{ﬁ%ﬁww,
. )
ad o e it 4 - SEH . ‘
A: Hé Just sa&d he emptted the gun. I think it was both.
"‘-‘-—.-4. \j 4.";\"\ 'Ju "‘.‘-‘.‘.i:'
e N hot?
: D\id Kar,{‘fl‘ﬁf:%m?‘-th ~at \any time say to you who he shot?

A: No. He sﬁf&*he;saw agﬁeone coming down the steps or he was standing there and
Johnny Ray shot at “thé same time that Randy shot.

Q: Did Johnny Ray ever make a statement to you that he did some shooting?
A: No, not directly to me. I heard him talking to Randy when we got back to the

house. He shot the sawed off. He did not think he hit him. He reloaded and
by that time everything was over.

WITNESS: | : ___ SIGNED: t/\;\m X e,
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Q: He made that statement to Randy?

A: He made that statement to the people that were there.

Q: Did Dale Flanagan have anything in his possession when he came out of his
grandfather's residence?

A: No. When we got back to Randy's house, they had the grandmother's billfold or
pocket book out of the purse with the credit cards and everything.

Q: Do you have any knowledge what happened to the wallet and credit cards of Mrs.
Gordon?

A: I was told they were burned.
Q: To your knowledge, did anybody use any of the credit cards?

A: No. Dale said no one was to use the credit cards because that was the worst
thing they could do at that time.

'Q: Did Dale mention to you that he had gone into that closet or disturbed anything
in the house?

A: I think they mentioned the lower closet was opened and the grandmother's
purse was dumped. I think the couch was moved.

Q: Why did they do this?

A: I think they were looking for something, some money or something. I guess they
were trying to make it look like a robbery.

Q: 1deal%jE}anagan ever mention to you about his grandmother's $2 bill collection?
at .N rLG’_ e
- ‘,i FF < "Qf _Z

A: ﬂementhpeﬁﬁtnz 'ﬁ%bcause we went to 7-Eleven once and they-ﬁ%ﬁguﬁim a $2 bill.
Dale“had gr&Vzded,evé%y;%Q bill in that collection. About a week later when ‘
‘ the;@ouge was*re&ggSEd’mhe and his mom looked for that collection and it was
- 2 got em»'Theﬁﬁdldn t knowxhhat happened to it.
B ‘5-%~L f“uﬁgﬁﬂha;w
Q: Did Dale E&@&agaﬁ:eygrwmentlon his grandfather s attache case?

A: No. o
Q: Tom, did ﬁiké Welch ever admi; to you his part in the homicide?
A: He broke the window.

Did he ever admit to you that he did any of the shooting?

L

A: He said to me before we left when I thought it was a joke that he would not
shoot and kill anybody.

WITNESS: | _ SIGNED: ;vaz | VZ Z Cig
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Q: Did Roy McDowell admit to you at any time his participation in the homicide?

A: No.

Q: But he, in fact, was there?

A: Yes.
Q: Did he admit going into the house?
A: He said he was in there when everything went down.

Q: Tom, at the crime scene as previously told to you, we located a knife outside
on the ground of the residence by the broken window. I previously showed you
this knife. 1Is that Dale Flanagan's knife?

A: Yes it is and he, in fact, did admit that it was his knife to me angtg in
fact, did buy a new knife in my presence. He went to McDonald's an ought
a knife that was the exact same. Cost $32.00, double edge. It was bought
at Cutlery World in the Meadows Mall on a Friday when he got paid.

Q: Tom, why are you telling us this as of this time, and in fact, you would not
give any information to Detective Levos previous to this interview?

A: I, in fact, thought that someone would hurt my mother and I would rather go to
jail or I would rather be shot than have anyone hurt my mom. The reason I
am telling now is I am sick of the whole mess and I just want to get it out
in the open.

Q: Tom, has Dale Flanagan ever stated anything to you that if he is arrested what

woulg,, t}‘ap‘i)em" r T

‘e I“;J b + r"!‘-?'),

' nh;_.,-_v "‘w)ﬂ‘fr '\‘i‘*“!
A: Randy Maore would, éﬁocf ‘and;:kill him if he went to jail.
D3 n.. Lx‘)\i"w‘?"'“r—;

Q: Are,you“aaxlqémthat if PaTe:Flanagan was arrested for the murder of his
: grandmétheg-and“ﬁrandﬁa@her\ Randy Moore would attempt to kill him?

V&J-y, v

-
—
"y q‘a "“*—-

A: Yes and that goé@“visa.verSa for Randy if Randy went to jail, Dale would shoot
him.

Q: Tom, you stated that there was another subject at the house that did not go to
the Gordon residence with you. Is that subject Johnny Lucas?

A: Yes.

Q:‘ Upon returning to Randy'Smith's residence on North 13th, was Johnny Lucas still
at the residence?

A: Yes, he was asleep.. He answered the door.

WITNESS: ‘ | SIGNED: _ S o e
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& s

u__)__i

Q: After returning from the Gordon re51dence to“the residence on North 13th
Street, did all of you describe the homicide in the presence of Johnny
Lucas?

A: Yes.

Q: And he has some knowledge of what occurred at the Gordon residence?

A: Yes.

Q: When you got back to the North 13th Street residence of Randy Smith, what
happened to the guns?

A: As far as I know, the sawed off was kept because you can not get ballistics off
of it. The revolver I have no idea what happened to that. Roy braught that
revolver that Dale Flanagan used to the North 13th address.

Q: Was that revolver turned over to Roy McDowell again?

A: Yes and he was supposed to have disposed of it.

Q: Do you know what happened to the .22 semi automatic rifle that Randy Smith had?

A: I have no idea.

Q: You stated that when you heard the window break at the Gordon residence and heard
shots, you heard a man screaming or crying for help? ‘

A: He was moresar, éess yelling like if someone gets punched or shot.

’r..!!;e._.,.) fM‘g: oo
Q: Was it a §CrEam° “°kmnbu Voo
2 P .Jx‘ g * o E“ uullg ..,‘._‘:n’
Vr-‘q.\‘_)mﬂ.
A It ,was_a real deep yelinmwrv‘ *
T e e e e LY
e v &' w»;"ia g‘ o 4

Qe Prev1ous to thl&mxn;erviE%'*i Detective Levos make any promises to you in
~ reference to thlShs;aEementﬁ“}

o -y “ _ v,‘-ﬂ’“a‘g

C A’ No, but ; thlnk thlS is the best thing for the whole situation and the best way
to help myself out.-

| Q: Is there anything else you want to add to this statement?

" A: Not that I know of.

Statement concluded at 1450 hours. Same persons present.

WITNESS: _ | SIGNEDﬂ/;:::Qtﬁk K o .
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
84-85217

VOLUNTARY STATEMENT _ DR NO.
TYPE CRIME__DOUBLE MURDER

ﬂf”"’ ;"‘- ’fﬂ:? y
11-5-84 1900 hrs. | ocATION OF M {‘?"'D

to
TIME OCCURRED _11-6-84 1620 hrs_ OCCURRENCE 5851 WASHBURN ROAD, LAS VEGAS, NV.

DATE OCCURRED

' : 18
I, JOHN MICHAEL LUCAS TII11 . , am years of age, 643-6388
DOB: 9-2-66 : | home phone
and my address is 3204 Bassler, North Las Vegas, Nevada
‘ bus. phone

This is the transcription of a taped interview by DETECTIVE MIKE GEARY. The following

voices are heard:

This is a Voluntary Statement under D.R. Number 84-85217, type of crime is Double Murder,

date occurred between 10-5-84, at 1900 hours to 10-6-84, 1620 hours, time of discovery.

Location of occurrence, 5851 Washburn Road, Las Vegas, Nevada. This statement is béing

obtained from JOHN MICHAEL LUCAS, described above.

Q. OK, JOHN, this statement is in regard to an on-going investigation in reference to a

Double Homicide, which occurred on 11-6-84, the victims in this matter were CARL and

COLLEEN GORDON, who resided at 5851 Washburn Road. Are you aware of this on-going

Homicide, anastjgat1on7

¥

ﬂ?~ $W*HHWﬂWT‘*h.

“ 8
g;”?“'_‘.v"(’“:‘,, Ik

Q; I, myse?fhfﬁggngiDETECIIVEQMLKE;GEARY had previously spoken to you on November 29, 1984,

A. Yes, [ am

-y
5 'c., -‘4

is that correet? v ™ .t 2T

A. Yes sir.

Q. And at that time, I obtained a statement from you regarding possible knowledge of this

| have read this statement consisting of __g__page (s) and | affirm to the truth and accuracy of the facts
contained herein. . o

) i i i Burea
This statement was completed at (location) Las Vegas Metropolitan Police Department Detective Sureau

onthe 10th _ gay o _December ;1630 Zm/pm), 1682
WITNESS A 4

ignature of persbn giving voluntary statement
WITNESS

LVMPD 85 (12-76)
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A. Yes.

Q. And you, at thaf tiﬁe, gave me this statement, and did not tell the whole truth in
that statement is that correct? |

A. Yes sir.

Q. Having that in mind, are you willing to give myself and DETECTIVE LEVOS a statement |
regarding your knowledge of the events which occurred on that date?

A. Yes sir.

Q. Do you have any knowledge whatsoever regarding the Homicide of CARL and COLLEEN GORDON? |

A. Yes I do. @

Q. Where were you on 11{%184?

A. At RANDY's house.

Q. That is RANDY who?

A. RANDY MOORE.

Q. And the address? Is that 337 North 13th Street? Las Vegas, Nevada?

A. Yes it is.

Q. When did you.aff1ve at that addfess?

s W s Ak NGO YOe s |

A. About Eﬁgﬁ;p:@Tﬁdwﬁff*“ﬂ s o

Q. In them;Q€h1ng? . 'ig"’é =

A. That gven1£g‘”bﬁj*£f§f£;2{5l§§é;

Q. And what 0ccurred7hﬁhﬂ%d:ﬁﬁﬂ£tﬁ4

A. Just waited around, just sat around and drunk a little bit. Then DALE and TOM showed
up, and everybody was a1ready there. And, drugs, that....

Q. OK, was there,é party going on?

A. Yes, there wasn't very many of us, but e,

Q. OK, you indicated that DALE..... is that DALE FLANAGAN?

PAGE Two o | _ DR #

84-85217

VOLUNTARY STATEMENT OF:
N JOHN MICHAEL LUCAS III

. . . 'mh‘"o
Homicide? Fﬁ: s 17 ’\ _”""f_' A9
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PAGE Three , DR #

VOLUNTARY STATEMENT OF:
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Yes it is.
And TOM AKERS? M,C
. Yes it is. Ag%:?ﬁr
v ' 5§ij??
And who else was at this party? RS 3
ROY McDOWELL, JOHN LUCKETT...: [ quess that is his last name.....

JOHN RAY LUCKETT?

Yes. MIKE WALSH......

[s that WELSH?

Yes, and RANDY MOORE, and me, and TOM. Ne Just éat.around, drunk a little while,

and they were talking about it.

Q. What were they talking about?

A. Talking about his grandmother and grandfather.

Q. Who was ta]king?

A. DALE, and RANDY.

Q. What was the conversation that came about?

A. They were19ﬂ33f35151n%;gb6ut;3heamust have had some problems with his grandmother and
grandfatheﬁ I gﬁeSs, and,f;éﬁwhebgrought up the money s1tuat1on, and then he was
ta1k1ng a?gg} k}l#1ng sthem.. :53?3

Q. Did he aé£ﬁa11y say théé Hé:;;;iggﬁng to kill them, or wanted to kill them?

A. Yes.

Q. Approximately what time did this 6ccurr? What time range are we talking about?

A. Must have been around 9:30 or so. |

Q. Who else was present when this conversat1on was going on?

A. ROY McDOWELL, JOHN RAY LUCKETT, MIKE WALSH, and TOM, I don't know his last t1me

Q. Would that be TOM AKERS?

A. Yes, and DALE and RANDY

M <

WITNESS:
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Q. Can you recall, to the best of your knowledge, at this time, what was actually said?

A. Not really. I was really drunk, buzzed so, I can't remember the exact words. AI] I
know, he was talking about his grandmother and grandfather, telling RANDY about what
they had, you know, had in their house, things like that, because before all the .....
he started talking about murdering his grandparents, he talked about robbing their
house, to RANDY, about robbing their house, and they started talking about that and
then he got into what they had in the house. That they had problems, you know, with
his grandmother and his grandfather and he had an argument or something, and they

started talking about it. That is about all I can remember.

Did they have any weapons when they were talking about this?
Yes, they did. |
What type of weapons did they have?
A 22 handgun.....
Was this a Revolver or an automatic?
Revolver. They had a sawed-off 22, and they had a 22 Rifle.
Did the 1eave the,premises then?

y m,f'ﬂf?“’V””%%*
No, not r1ght there at that t1me | 5~*‘
Did you see thenlﬂeave? fgxlh;:?}iiffim

TR R sy

No, I didn' t. \§v~-mum e ukﬁ\ﬁﬂj

EH & ch.d aseil
Did you overhear them stating that they were going over to 5851 Washburn Road?

O O o O o o PP o O

That evening? Lo

A. Yes, I.did.

Q. And that consisted of..... who was going over there?

A. Well, I didn't know exactly who was going to go over there. They said....he said he
had to go over there to talk to his grandmother about something, and I passed out, and

they come back_and then they told me about it. And everybody else went instegd of me.
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Appendix 161
001269

LVMPD INV SD 31 {1-80)



T O O O > O O O P OO P O

po:’:o

Iz

pace Five | u'CP A~ DR # 84-85217
- ig =8 = pg- VOLUNTARY STATEMENT OF:

i LY JOHN MICHAEL LUCAS 111

Now, what time did they come back?

I don't know, around 12:00 o'clock or so, I guess. It was pretty late.

Tell me who came baek to the residence?

RANDY, TOM, DALE, ROY, JOHN RAY, and MIKE.

What conversation did they have regarding the murder of DALE's grandparents?

They just started talking about it, and they told me about it, and they sat down....
Who was actually talking? | |

DALE and RANDY.

Did they tell you what happened?

They told me everything that happened.

Would you tell me at this time, what they told you?

Yes, they said they pulled up, and they goo\out of the car. TOM did not even go 1in
" the house.

Who's car did they go over in?

T B MUY e

TOM's E1 Camino theaye}1ow El Eaﬁ?ﬁd And MIKE broke the window, broke the side

J\(q
;.4-.ci,

window. He had he broke 1t w1th a white,just a wh1tec1oset po]e, and he couldn't

\ W,

break 1t,g§o-BALE-Just put h1s f1st through it, and went through it. He said he went
\,:} e
in where his grandmother was at -eovered her mouth up, and shot her in the head, and

then his grandfather was coming down the stairs, RANDY shot at him with a 22 Rifle,

te 'lz:.‘ =

and I can't remember how many t1mes he ‘said, he hit him, and they wasn't sure he was
dead or not, so RANDY wen;;upeand_ﬁhot him in the head, once. And that is what they
told me about that. e

Did they take anything out of the house?

They took his grandmother's wallet.

Did they take anything else?

No they didn't.

WITNESS : ﬁ M ___ SIGNED: %
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. Did they make any other statement regarding the residence itself?

. They said the dogs, they talked about the dogs, and stuff like that. Not really, just

lTittle things.

. Did they indicate that they ransacked the residenté, in any way?

. Yes. They said they went through the closet, throwing the closet out, because that s

where DALE said that his grandmother kept her puhse, and they went to the closet and were

throwing things all out.

. JOHN, when you were at the houée there, did they show you the wallet?
. Yes, they did.

. Was there any money in the wallet?

. Yes, there was.

. th much money? |

. Around $8.00 or $10.00. There wasn't very much.

. Was there credit cards in there, too?

. Yes, there was. -

. Did they say anything abqyt the cred1t cards?

mninita oy ;h-..m :

. Not rea]]y, they dxdn“azsay much Qt anyth1ng about them. They asked what they were

!H'f—'-.

going to do with theme and RANDY sa1d ”Tet s burn them." So, they burned them.

j .

— -.--w-....._.,,,___ e s — =

t-vl..d,

r&%', ,J L"J“

. Yes, they did. | |

. Did they éver mention anything. about a $2500 bill collection?
. Yes, not the collection, but they did have a $2.00 bill.

. In the purse?

. It was in the purse.

. Just one $2.00 bill1?

. Yes, that was it.

WITNESS:
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. Did DALE ever mention about the $2.00 bill collection that his grandmother had?
. No, he didn't. |

. You said that RANDY shot CARL GORDON?

. Yes, he did.

. Who else shot at CARL GORDON?

. I think MIKE WALSH shot the other guy.

. Did MIKE WELSH have the sawed-off 227

. Yes he did.

. Did MIKE WELCH tell you, in fact, that he did some of the shooting?

. He shot at him, but he missed.

. Is that what MIKE fold you?

. Yes, that is exactly what he told me.

. So, what you are telling us, is RANDY said that he, in fact, killed CARL GORDON?
. Yes, he did. | |

. MIKE WELCH shot at MR. GORDON, but missed h1m, and DALE FLANAGAN killed his grandmother?

t L
; E‘HJ; ".gﬂ* r!—'-a" “uti\'—‘ ! :
LI .2-:?%:

. Yes. guto @
rigito 8 ta NOTU AT

. Do you know where’ﬂhbse‘weapons are at .this time?

e e
. Yes, I do. NI st
. Would you re?&%e 1¥4at th}g't1me?'* 5
. What wasfhat? |
. Where are the guns? |
. They are out at Théﬁ011ffs, about 30 feet out.....

. From Lake Mead?

. Yes.

. And could you point out this spot to us, where the guns are?

. Yes, I can. - _
WITNESS: Zg hﬁéz SIGNED: ot .él-"j’
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. How many guns are off The Cliffs?

. Two. A sawed-off 22, and the 22 Rifle. e

. And what about the other? The handgun? |

. My friend sold it to another one of my friends, and he ditched it at a Roadside Park
'f believe, on the way to New Mexico.

. JOHN, do you think that we could locate this weapon?

. I would have to talk to one of my friends, and he could probably get..... [ would have
to see if he would do it for me.

. OK, you mentioned that ROY McDOWELL went out to 5851 Washburn, and also returned with

these individuals, we are talking about, is that correct?

- Yes. "u‘ladammmmusmwm
. Did he do any ta1k1ﬁ§l‘ éﬂ"h%*re%urheq.as far as his participation?
. He told me he did not gp 1nto the" housé .
. Where was he when sti§ shéot1h§kwent down_,.:t
. He told me he was outside. Staho1no'oo¥§}3e* That's all I know.
Did JOHNNY RAY LUCKETT have any part in the shootings?
Not that I know of. He did not fel]fme anything about it. And, neither did anybody else.

Fan P~ O x> O x> Fan I

So, our main shooters in this th1ng, that you overheard, are first, DALE FLANAGAN,
* .

shooting his grandmother

. Yes, sir. i
. RANDY MOORE shooting the old man, coming down the stairs....
. Yes, sir, |
And the third shooter was this MIKE WELCH....who shot and stated that he missed?
. Yes.
And that statements were made to you in your presence, at the house when they retorned

o » O TP OO O

L
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PAGE Nine DR 4 or892l
M’C VOLUNTARY STATEMENT OF:
RM,,_ MED JOHN MICHAEL LUCAS III

A. Yes.

Q. The weapons that were thrown into Lake Mead, at The Cliffs, were you present when they

threw them in?

A. Yes, I was.

Q. And again, you can point eut the location of where these weapons are?

A. Yes. |

Q. In the water?

A. (No response heard)

Q. Are you willing to do that?

A. Yes. |

Q. Do you wish to add anything .further to this statement? |

A. No. |

Q. JOHNNY, why is it that you changed your stetement from the first time that I talked to

you?
A. Because I worried about my kid, and my girlfriend and my sister, and her kid, and my
family. | |
. Have they made threats to your family and/or yourself?
No, they haven't, but I know the type of people they are.

. And who are you referring to, in this matter?

. MOSfty, ﬁRNBY DALE, and TOM. ‘Because I haven't known them very long, and I have seen

Lﬂ"“ L’

(“
how they act around me,”&nd they have acted like they will do most anyth1ng
‘.ﬁ;

Qn«Bo~ xou wﬁsh to add*anx}h&ng further?

= O = O

e n ‘
‘\ b{.), ‘f". - .‘ “p \ ~ A
Skl . RN b £ ¥
A NO S-Ir ":—'\:._- "_‘-,_:‘i"':‘.\)\_\-
fp\ LRI - :'

Statement conc]uded 12-10;&4,_at 1630 hours Same persons present.

RMJ

WITNESS:
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PAGE -10- M’CRO' , R # 84-85217
| o F!LME&LUNW STATEMENT OF:
- JOHN MICHAEL LUCAS III

(CONTINUATION OF STATEMENT) 12-11-84 1145 hours

Q: John, you indicated that the guns were thrown into Lake Mead off the Cliffs.
Approximately what date were the guns thrown into the lake?

A: About a week and a half ago. I can not remember the exact date. It was shortly
after Randy Moore was arrested on a warrant at his residence.

Q: Did you go out to the lake with them when they threw the guns into the water?
A: Yes.

Q: Will you tell me who went to the lake?

A: Me, Randy, Connie and John Ray.

Q: Who threw the weapons into the lake?

A: Randy.

Q: Who is Connie?

A: One of Randy's girlfriénds.

Q: Would you relate again as to what weapons were thrown into the lake?
A: A .22 sawed off rifle and a .22 rifle.

Q: Was that bolt action?

VA: The sawed off was bolt action.
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DISTR.

INDEX ‘ LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
- STATS -
: OFFICER’S REPORT
D.R.No....82783217 ..
_____________________ RECOVERED EVIDENCE
- Gy

Division Reporting................ T:8:Dm certeneesenssterensaeanasanes Division of Occurrence.................. U e S D e

Date and Time Occurred......} /2083 i eeemeeneresa: Locgw pgﬁ;ﬁ nce.......... CLARK COUNTY D.A.'S OFFICE

DETAILS:

M!C!?@e T

On 1/2/85 at approximately 1500 hrs. DET. M. GEARY was contacted by Deputy
District Attorney DAN SEATON in regards to evidence in the CARL & COLEEN
GORDON murder investigation.

He advised that he had an individual in his office by the name of ANGELA

" MARIE SALDANA, a witness in the murder investigation of CARL & COLEEN GORDON.

He further related that ANGELA SALDANA had brought to his office a 2' X 1%"
wooden pole which was wrapped in electrical tape which she indicated was
possibly the weapon used in order to break the window at 5851 Washburn Road,
the crime scene of CARL & COLEEN GORDON's homicide.

That DET. GEARY proceeded to the Clark County District Attorney's Office and
contacted Deputy District Attorney DAN SEATON. He at that time surrendered
the wooden pole which was 1mpounded under DR# 84-85217 for further proce551ng
of possible glass pgrtlcles contalned sin the item.
o m' g J_; . '

Deputy District Attmrney DAN SEATON further related that SALDANA indicated to
him that -she. rece&ved a: telephone call on or about 12/25/84 from THOMAS AKERS,
a. suspectimy the~muf&&;-bf~CARL & COLEEN GORDON who was presently incarcerated
in the Clark County F4il: =She’ telated that he told her that the wooden pole
was in DALE FLANAGAN s trhllerrab¢§§5r Washburn Road. He advised her to
retrieve the: 1tem and h1de it. She at that time went to the trailer to pick
up her clothlng and . removed the wooden pole from the trailer. She knew that
she had to contact Deputy Dlstrlct Attorney DAN SEATON on 1/2/85 for a pre-
trial conference, at which time she brought the item to the District’ Attorney's
Office and surrendered it.

Further investigation continuing.

MG/gc
Trans: 1/3/85, 8:50 AM .

DET. M. GEARY | 312
O IR ..eveeeeeereirrrssscscsasssasssosssancnsanssaare Per. No

------------------------------

L1 § {1 SO OU U ORI PP

SIGNATURE.Z 2L
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FOUND PROPERTY: Property that is not obviously identifiable, not connected with a previously reported incident and whose owner cannot be identified, may
be released to the finder after 80 days, if a written demand has been made not more than 90 days from the date of this receipt. If no claim is made within 90
days from receipt of the property, the property will be disposed of. All correspondence regarding found bicycles should be directed to Juvenile Bureau, Las
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SUPPLEMENTAL

, DR. NO.
LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT 84-85217
CRIMINALISTICS BUREAU DATE
REPORT OF LABORATORY EXAMINATION 1-7-85
SUBJECTS: ' SUBMITTING AGENCY
| LVMPD
GORDON, Carl . OTHER AGENCY DR,
GORDON, Colleen
SUBMITTING OFFICER(S)
| Geary
INCIDENT REQUESTING OFFICER(S)
HOMICIDE Geary

EXAMINATION REQUESTED

Glass Exam

One wooden stick wrapped in black tape was submitted by Geary. The stick
was examined for the presence of glass shards; none were noted.
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DECLARATION OF AMY HANLEY-PEOPLES

I, Amy Hanlcy-Pcoples, declare as follows:

1. I was born in November 1976. My mother is Wendy C. Mazaros (formerly
Pcoples). My biological father was Tom Hanley. 1 was raised primarily by my step-father,
Robert Peoples.

2 In 1984, I lived with my mother and Robert Pcoples at 4308 Sncad Drive in Las
Vegas. That year my mother’s nicce, Angie Saldana, came to live with us, along with her baby
boy Myles. Angic did not carc for that baby and sold him for $5,000.00 to Robert Pcoples’
brother Ronnice.

3. Angic was a stripper. My mother went to strip clubs with me in the car to try to
talk Angic into coming back to the housc and stop stripping.

4, In 1984, Angic spent time with Dale Flanagan at his trailer but never lived there
with him. After his grandparents were killed and before Dale Flanagan’s first trial, I went with
Robert Pcoples and Angic to Dale Flanagan’s trailer when Dale was not there. Robert Peoples
pointed to a picture and said to Angic that it was a picturc of the devil and told Angie that she had
to testify against Dale Flanagan and say that Dale Flanagan was a devil worshiper. Robert
Pcoples instructed Angic how to testify and rehearsed her testimony.

5. Before Dale Flanagan’s second trial in 1989, I was living with my aunt. Robert
Pcoples was staying in a one bedroom apartment near the Maryland Parkway and Swenson area.
He was not paying rent. The rent was just being “taken care of.”

6. Robert Pcoples often picked me up at my aunt’s house and took me to the
apartment. There were boxes of paperwork in his room with the name “Flanagan” on papers in

the boxes. Robert Peoples caught me looking through these files, became very angry, and yelled

1
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“get the £*** out of the room.”

7. During my visits to the apartment, I heard Robert Peoples talking to Angie on the
telephone for hours at a time. Robert Peoples constantly talked to Angie about what was
contained in the reports from the Flanagan boxes. He also told Angie over and over how she had
testified at the first trial and that she had to do so again. Robert Peoples threatened her over and
over. He said “You have to do this. You got paid, if you don’t do it you’re going to fry. They
will put you in the electric chair.” Robert Peoples said “that dirty little wh***is not doing what
she 1s supposed to be doing.”

8. Robert Peoples had Angie hidden during this time at the Blue Angel Hotel on
Fremont and Charleston. He had an investigator constantly watching Angie there.

9. During that same time period, Beecher Avants and Robert Peoples frequently met
and discussed the Flanagan case. [ went to the Gold Coast Casino with Robert Peoples and we got
free dinners and Robert Peoples got free rooms. We met there many times with Beecher Avants
and police officer Bob Hilliard and had dinner. Awvants, Hilliard, and Robert Peoples talked about
the case against Dale Flanagan. During one of the dinners, Avants told Robert “you better get that
little b**** under control” referring to Angie.

10. Several years after Dale Flanagan’s third trial, Angie telephoned me and asked for
$500.00. Itold her I did not have that kind of money available. Six months later she showed up
at my house and asked where Robert Peoples was. Angie said that he owed her a lot of money for
the work that she did on the Flanagan case. 1 made her leave.

11.  Robert Peoples told me many things about his criminal activities and connections.
He said he worked for the Drug Enforcement Administration in Las Vegas. He said that Judge

Zenoff was a good friend of his and loved him, as did Paul Laxalt. He said if he ever needed help

2
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ﬁﬂmthﬁﬂﬂ]]hEhﬂd t0 dﬂ Wﬁﬁ{,ﬁ” ﬂ‘IE‘Tﬂ bacausethey --h3d hl‘? back.” Hf: Sald that hﬁ‘ had tany

attorneys and never bad to pay any of them. It was just taken care of, He was always breaking

the law. T remember he took vehicles out of state to hide assets. He used at least two different

social security numbers, His parole officer told me that Robert Peoples “had organized crime in

his jacket.”

12.  Robert Peoples also testified against defendants in court. He was addicted to

drugs and alcohol. Once I saw him drink a fifth of whiskey in the courthouse parking lot before

he went i to testify.  He oould not walk into a courthouse without heing loaded. His testifying
agalnst people and being a sniteh sometimes got him into trouble. For example, when he would

g0 to prison for parole violations or now offenscs, he had problems with other inmates for being a

rat and & snitch and had to be put in a safety zone. When he went to Pfis"-‘zl for stabbing Larry
known sniteh..

[ declare under penalty of perjury under the laws of the United States of America that the
foregoing is true and correct. Executed on February 2011,

\"{ f‘ ";w " . jr ! 'qj

. ESRAN 5’ l T ,z,,m';! u“&rj/i%":
‘*"AMY - ANL E’x ILOE‘LE,Q |
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DECLARATION OF WENDY C. MAZAROS

I, Wendy C. Mazaros, declarce as follows:

1. I was born in 1955 in Las Vegas, Nevada. My maiden name is Watson.
In the mid-1970's, I was involved with Tom Hanley with whom I had a daughter, Amy.

2. In 1977, Tom became a suspect in the murder of Al Bramlet. It was
during the investigation of this murder that | first met Beecher Avants. He was the head
of homicide at Las Vegas Metro Police. He came to my house harassing me about the
Bramlet murder and looking for Tom Hanley, but I would not let him in.

3. It was also in connection with the Bramlet murder that I met Robert
Pcoples. I believed that he was working as an investigator for my husband. It was not
until later that I learned that Robert was working undercover for the police. Tom
instructed me to take Robert out to Pahrump, Nevada and show him a tree where stuff
connected to the Bramlet killing was buried. Together, we went to a motel in Pahrump,
Nevada, where Robert seduced me. 1 later realized that Robert started a relationship with
me in an attempt to get additional information from me that would further implicate Tom.
Tom cventually pled guilty to the Bramlet murder and was sentenced to life without
possibility of parole.

4, Before we met, Robert had also been sentenced to life without parole.
Robert had killed a girlfriend during a fight in Beatty, Nevada. According to Robert, the
girlfriend had been angry with Robert because he’d taken her baby boy and given the
baby to his sister, Mary. Robert told me that at the time of the murder he had been
working for the mob running money for them and traveling between California, Nevada,

and New York. He was in Beatty with mob money from New York to start a casino there

1
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to launder money.

5. While Robert was in prison, he became friends with Gramby Hanley, Tom
Hanley’s son. Gramby was also convicted of the murder of Al Bramlet. It was through
Gramby that Robert met Tom Hanley.

6. Although Robert was sentenced to life without parole for killing his
girlfriend, he managed to get paroled in 1975. He explained to me that he was able to get
out because he started working undercover in the prison on gambling and drug operations
for the Governor’s Office. He bragged that he had made a leather briefcase for former
Governor Paul Laxalt that the Governor carried around.

7. Robert and I got married in 1978. We were married twice because the
first time we married he was still married to Jo Ann Blakenship. The main reason I
married him was that he had me convinced that I could somehow get in trouble for things
Tom Hanley had done unless I married him.. I felt under his control, and he told me that
he was the only one who could save me.

8. After we were married, Robert constantly was trying to get on the good
side of law enforcement, and he worked with the cops as a snitch. Before Robert was
released from prison for murder, his sister Marlena had dated Beecher Avants. After I
began my relationship with Robert, Beecher Avants and his then-wife Gisela became
friends of ours, and we socialized with them frequently. When Beecher ran for sheriff in
1982, Robert and I worked on his campaign.

9. In 1984, Robert and I were living at 4308 Snead Drive in Las Vegas, along
with Amy, who turned eight years old in November 1984,

10. I have a half-sister named Caren, who had several children, including a

2
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daughter, Angela Saldana. She went by Angie. Angie’s father was involved with the
Gents motorcycle gang in Las Vegas. Angie was a very troubled, mixed up girl. She had
at least once run away from home, and she spent time in juvenile facilities. I felt sorry
for Angie and so I let her come live with us when she was about 20 years old.

11.  When Angie was living with us, she had a baby boy named Myles. His
name was later changed to Mike. She did not take care of him. I was very fond of
Angie’s baby boy and bonded with him. Because of Robert and my past histories I did
not think social services would allow me to adopt the baby. I was surprised when they
said that I could and I met with an attorney about the adoption. Before I could proceed
with the adoption, and without saying anything to me, Robert took the baby and gave him
to his brother. When I learned what he had done, we had a terrible fight that landed us
both in jail for an eight hour cooling off period. I never saw the baby again. Angie
received $5,000 for giving up the baby.

12.  Angie was a very manipulative person and would do almost anything to
get her way. Because she was very attractive she would use her looks to get boys and
men to do what she wanted. She was not a very good person. She also worked as a
prostitute. When she got into trouble she would get help from Las Vegas Metro police
officers. She had sex with several of them.

13. Angie was also stripping with some of her friends at a club in North
Vegas. I went there sometimes to try to get her to stop, but she kept going back. 1
remember Blake Watson and some of his girls that Angie hung out with. He was no good.
He basically ran a prostitution ring that included Angie and girls named Debbie, Lisa and

Michelle.
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14.  Angie had been seecing Dale Flanagan several weeks before his
grandparents were murdered. | had met Dale and saw him on various occasions when he
came to the house to visit Angie. Dale seemed very young and innocent, like a kid. He
was clean-cut. Angie sometimes stayed with Dale at his trailer. 1 went over there a
couple of times to pick her up. Angie, Dale, and his friends fooled around with Satanic
type stuff but not seriously.

15.  Either the morning before or the morning after the Gordons were
murdered, Dale came to my house looking for Angie. He wore a black jacket and was
smoking a cigarette. He seemed scared when he came to the gate. He appeared upset and
was shaking and crying. He said he needed to talk to Angie. I felt sorry for him when he
showed up at the house but I did not let him in because Angie was not there.

16. The day after the Gordons were killed, Robert, Amy and I drove up to Mt.
Charleston Lodge. Shortly after we arrived Angie called me and asked us to come home
because Dale’s grandparents had been killed. We returned right away. Angie was very
upset. She was scared and crying.

17.  Very soon after this, Robert let Beecher Avants know that Angiec was
Dale’s girlfriend. Beecher had left Las Vegas Metro police and was Chief Investigator
for the Las Vegas District Attorney’s office. Within a day, Beecher came over to our
house. Beecher had already made up his mind that Dale was involved in the killings. He
told us that statistics showed that 90% of the time these homicides are done by a family
member. Robert realized that this case posed an opportunity to keep in good standing
with the authorities and hatched a plan with Beecher to have Angie “solve” the case.

Robert always took every opportunity to cooperate with law enforcement because it paid
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off for him. He set about manipulating and controlling Angie just as he did me when he
was secretly working with the police in the Bramlet case. Robert told Angie that if she
did not cooperate with him and Beecher, Angie could be charged with conspiracy and be
executed.

18.  After the murders Angie continued to spend time with Dale at his trailer,
sometimes staying overnight. She never lived there. She continued to live at my house.

19.  Beecher came to the house 2-3 times to talk about the investigation with
Robert. Sometimes the two of them would sit in the house at the red counter top island
bar to talk, sometimes they would go outside to talk and other times they would meet
elsewhere or talk by telephone. Beecher told Robert that we needed to find the gun and
to get a confession.

20.  Robert was provided with all of the police reports about the case and
reviewed them carefully. During the investigation, Robert had long conversations with
Angie. He told Angie exactly what to say to the police and at trial. Robert coerced
Angie to say anything Beecher wanted her to say. Robert would say to Angie, “You're
going to do this Angie,” and then tell her exactly what to say. Robert did what Beecher
told him to do. This is how Beecher operated and used Robert. Beecher was very
arrogant. Once he decided someone was guilty, Beecher was the judge, jury, and
executioner. In those days you did not mess with cops because if you did you got arrested
for something.

21. One time when i1t was known that Dale would not be at the trailer, Robert
took Angie there to get everything straight with her. Amy was also with them. Robert

was looking for stuff in the trailer that Angie could use to support a “confession.” He
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was looking for weapons and signs of devil worship.

22, I got fed up with what Robert was doing and told him he could not coerce
Angie into what to say. He did naot listen and 1 left him shortly after that and moved to
Pahrump on a 5-acre raneh. After that I moved to Reno. Robert and 1 were officially
divorced in 1989,

23,  Before Dale’s third trial Angie showed up in Reno. She said that she was
expecting $10,000 for testifying, Sbe told me that she did not get the $10,000, and I had
to pay to send Angie back to Las Vegas.

24.  For the past decade or so, [ have intentionally made myself difficult, if not
impossible, to locate. | had no interest in involving myself with Angie’s or Robert’s
messes. | was extremely surprised when an investigator for Dale found me in July of last
vear. (iven the passage of time, I decided to finally reveal what I knew about what
Angie, Robert and Beecher Avants did to ensure Dale’s conviction and death sentence.

! declare under penalty of perjury under the laws of the United States of America

that the foregoing is true and correct. Executed on February |, 2011,

(@/&"‘EQM /’\‘\ La,/mw, I

WENDY C. w}.ZAROS

Appendix 180

001288



DECLARATION OF JON FRAPPIER

I, Jon Frappier, declare as follows:

1. I am a private investigator licensed by the State of California (CA
PI15379).

2, In 1999 and carly 2000, I was retained by Dale Flanagan’s counsel, Robert
D. Newell, to investigate factual matters relating to the Petition for Writ of Habeas
Corpus in the Eighth Judicial District Court, Clark County Nevada, Case No. C692650.

3. During that investigation, I was assigned to locate Wendy Peoples who

had beeﬁ married to Robert Peoples.

4. I searchea numerous records in public and proprietary databases in
attempting to locate Wendy Peoples. I also was assisted by Las Vegas investigators and
their sources. During the course of my investigations, [ located various addresses for Ms.
Peoples, but discovered that none of these addresses were current. Despite exhaustive
efforts, I was unable to lncat¢ her.

3. Following his appointment to the case, current counsel for Mr. Flanagan,
Mark Olive, retained me to conduct further investigation, In July 2010, I happened to
locate Wendy Peoples, now Wendy Mazaros, throﬁgh a recent court filing. During my
interview of Ms. Mazaros, 1 discovered she had a daughter, Amy Hanley Peoples.

I declare under penalty of perjury under the laws of the United States of

America that the foregoing is true and correct. Executed 10th day of February, 2011.

-

O

JONFRANPIER
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STEVEN B. WOLFSON

Clark County District Attorney
Nevada Bar #001565

STEVEN S. OWENS

Chief Deputy District Attorney
Nevada Bar #004352

200 Lewis Avenue

Las Vegas, Nevada 89155-2212
(702) 671-2500

Attorney for Plaintiff
DISTRICT COURT
CLARK COUNTY, NEVADA

THE STATE OF NEVADA,

Plaintiff,

-ys- CASE NOC: 85C069269'1

DALE EDWARD FLANAGAN, DEPT NG:  XII
#737065

Defendant.

STATE'S RESPONSE AND MOTION TO DISMISS PETITION
DATE OF HEARING: 3/5/13
TIME OF HEARING: 8:30 AM

COMES NOW, the State of Nevada, by STEVEN B. WOLFSON, Clark County
District Attorney, through STEVEN S. OWENS, Chief Deputy District Attorney, and hereby
submits the attached Points and Authorities in Opposition to Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus (Post-Conviction).

This response and motion to dismiss is made and based upon all the papers and
pleadings on file herein, the attached points and authorities in support hereof, and oral
argument at the time of hearing, if deemed necessary by this Honorable Court.

STATEMENT OF THE CASE

In 1985, Dale Flanagan was convicted of murdering his grandparents and was
sentenced to death. On appeal, by a three-two split, the murder convictions were affirmed,

but the death sentences were vacated and the case was remanded for a new penalty hearing
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due to prosecutorial misconduct. Flanagan v. State, 104 Nev. 105, 754 P.2d 836 (1988)

(Flanagan I). Remittitur issued on June 7, 1988.

A second penalty hearing in 1989 also resulted in death verdicts for Flanagan but was
again reversed on appeal, this time due to unconstitutional admission of satanic worship
evidence. Flanagan v. State, 107 Nev. 243, 810 P.2d 759 (1991) (Flanagan I1); Flanagan v.
State, 109 Nev. 50, 846 P.2d 1053 (1993) (Flanagan IIT). A third and final penalty hearing in

1995 again resulted in death verdicts for Flanagan and this time the death sentences were

affirmed on appeal. Flanagan v. State, 112 Nev. 1409, 930 P.2d 691 (1996) (Flanagan IV).

Remittitur issued on June 3, 1998.

Thereafter, Flanagan filed his first post-conviction petition on May 28, 1998, which
was then supplemented by appointed counsel Robert Newell in association with local
counsel Cal Potter.' After an evidentiary hearing at which third penalty phase counsel
Rebecca Blaskey and Dave Wall both testified, the petition was denied on August 8, 2002.
This denial was affirmed on appeal in an unpublished order dated February 22, 2008. (SC#
40232). Remittitur issued on March 18, 2008, |

Flanagan then proceeded to federal court where he filed a habeas petition on January
13, 2009, in proper person. See Exhibit 1. Appointed counsel then filed an amended habeas
petition in federal court on February 11, 2011, the first claim of which is identical to the
claim now raised in state court. See Exhibit 2. Finally, federal stay and abeyance was
ordered on August 23, 2012, to allow exhaustion in state court. See Exhibit 3. The instant
successive state habeas petition was then filed a month later on September 28, 2012, to
which the State now responds.

STATEMENT OF FACTS

The only trial facts relevant to disposition of the current post-conviction petition are

! This is apparently the same team of attorneys who have returned to state court and have now filed
the instant successive habeas petition fourteen years later on September 28, 2012.

2 The federal petition is 308 pages in length, so in the interests of brevity only the first 48 pages of
which have been reproduced in order to demonstrate the prior availability of this claim to Flanagan.

2 PAWPDOCS\RSPNY 0440468701 doc
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those relating to the claim that Angela Saldana gave false testimony due to financial
inducements and pressure from her uncle and from the District Attorney’s Office to act as an
agent in obtaining evidence against Flanagan. This claim is not new. Flanagan has long
maintained that Saldana’s testimony was false, but he is no closer to establishing that falsity
than he was 27 years ago. |
At a pre-trial evidentiary hearing in 1985, Angela Saldana acknowledged that her aunt
and uncle encouraged her to get information about the murder for the police. Transcript
9/24/85, p. 92. She also admitted that she contacted police officer Ray Berni about a week
or two after the murder, and then Beecher Avants from the District Attorney’s Office and
then the prosecutor on the case, Dan Seaton. Id. at 108-12. She had sex with Flanagan and
promised to marry him as well as co-defendant Tom Akers all in an attempt to get more
information which she could pass along to law enforcement. Id. Saldana told Officer Berni,
her former boyfriend, that she ‘was going to “play along” and find out what more she could
learn, although she was not asked to do so by Officer Berni. Id. at 111, 120.
At the conclusion of the evidentiary hearing 27 years ago, Flanagan’s attorney,

Randy Pike, made the very same “police agent” argument that is being advanced in the

current petition:
One thing )]rour Honor. By this time she [Angela Saldana] would be a police
agent and T think what she was doing was pumping him trying fo get

information for Officer Berni that she could turn over to him or the district
attorney’s office. I think anything beyond the point that she first contacted
Officer Berni and was turned over at which point she became a police agent
and it was acting as an arm of the state should be excluded in consideration
against Mr. Flanagan.

Transcript 9/26/85, p. 58-5. The district court judge who had heard Saldana’s testimony
disagreed:

Concerning the theory of agency, I find the testimony does not substantiate

that. Miss Saldana indicated she was acting on her own volition. The officer

told her to put the knife back and stay out of harm’s way, in essence. The

officer didn’t direct her and she, for whatever reason, decided to follow the
matter up.

Id. at p. 63. At trial, Angela Saldana admitted she expected to be paid $2,000.00 from the

Secret Witness Program for her work and assistance on the case. Trial Transcript, 10/2/85,
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at pp. 877-78, 938. She again testified that she contacted Beecher Avants of the District
Attorney’s Office at the suggestion of her aunt and uncle because Beecher was a friend of
the family. Trial Transcript, 10/2/85, at p. 887-88. When asked by Flanagan’s attorney
whether it was Officer Berni or Beecher Avants who had instructed her to “play along” to
get additional information, she responded it was neither. 1d. at 912. Rather, she testified it
was her uncle who had asked her to do that and she confirmed that her uncle was affiliated
with law enforcement as an attorney. Id. at 912, 925. She also confirmed that if she learned
any more information, she would go right to tell Metro or Officer Berni or Beecher Avants
or even Dan Seaton in the District Attorney’s Office. Id. at 916. Later, when asked whether
Officer Berni had suggested in any way that she become an agent of law enforcement and go
elicit information from Flanagan, she responded no, that it was her idea alone. 1d. at 932-33,
936, 945-6, 948-49. Her motive in voluntarily reporting to the police was her desire for
experience to become a criminal investigator. Id.

In closing argument, defense counsel vehemently attacked Saldana’s character and
credibility both as a stripper and as a police informant for money. She was called a
“performer” and a “phony” and that “she is as willing to dance for money in this courtroom
as she is on the stage at Bogie’s”. Trial Transcript, 10/10/85, p. 1554. Flanagan’s counsel
extensively argued that Saldana could not be trusted and that her memory suspiciously
improved over timne. Id. at 1585-87. He characterized her as a “user” of people who enjoyed
the limelight and who would be paid for her “performance.” Id. at 1588-89. The value and

credibility of Saldana’s testimony was summed up for the jury as follows:

I think she has been characterized appropriatelg, stripper, loose woman, sex
with Tom Akers while she was living with Dale, wanted to be a private
investigator and so she thought this would be a marvelous opportunity to
become an agent on her own. Of course, the fact that she had spoken to her
boyfriend who was a police officer, spoke to Beecher Avants and spoke to
Detective Levos, how much credence can we probably give to the testimony of
that kind of person?

I_d. at 1603 (argument by counsel for Moore).
By the time of the third penalty hearing, Saldana’s testimony against Flanagan was

further impeached with an intervening criminal charge. Transcript 6/20/95, pp. 25-6.
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Saldana acknowledged on cross-examination by Flanagan’s attorney that she had been
arrested on é drug trafficking charge in 1989 for which she was in custody at the time of the
second penalty hearing. Id. After her testimony at the second penalty hearing the drug
trafficking charge was reduced to a misdemeanor trespass and she received just a $200 fine.
Id. This line of questioning by Flanagan’s attorney suggested that the prosecutor had
rewarded Saldana with the charge reduction in exchange for her testimony. But Saldana
clarified that the plea negotiation was separate and not in exchange for her testimony on this
case. Id.at 31.

The issue arose again in the first post-conviction petition proceedings initiated in
1998 by Flanagan’s current counsel, Robert D, Newell, In a supplemental petition, counsel
alleged that Saldana was a known prostitute who, at the behest of law enforcement, engaged
in sexual relations with police officers and with Flanagan in an effort to elicit incriminating
statements and thereby became a police agent. Supplemental Petition filed 11/30/99, at p. 2,
8-9. In exchange for her testimony and cooperation, Saldana escaped prosecution for several
offenses and was paid cash, which: inducements were not disclosed to the defense. Id.
Counsel further argued that the prosecution coached and influenced Saldana to shape her
testimony consistent with that of other witness accounts. Id. In this way, Flanagan alleged
that the State manufactured and elicited false testimony against him. Id. These claims were
deemed procedurally barred without a showing of good cause and prejudice. Findings of
Fact, filed on August 9, 2002. On post-conviction appeal, the Nevada Supreme Court found
that this claim was appropriate for direct appeal but that Flanagan showed neither good cause
for failing to raise the issues earlier nor actual prejudice. Order of Affirmance filed 2/22/08,
p. 19. Therefore the district court did not err in sumnarily dismissing them. Id.

POINTS AND AUTHORITIES
SUMMARY OF ARGUMENT

The current petition is a regurgitation of long-known facts and conspiracy theories
previously raised and rejected more than once in this case over the past 27 years. In the

current petition, Flanagan has alleged five claims for relief, only the first one of which is
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argued to be a new claim not previously raised. Flanagan concedes that the remaining
claims were all presented in the first state habeas proceedings, but presents them again due to
supposedly new factual allegations.

However, Claim 1 alleges the State knowingly presented false testimony by procuring
witness Angela Saldana as a police agent using promises and inducements which were not
disclosed to the defense. This is no different than previously raised Claims 2 and 3 which
allege government misconduct in failing to disclose material impeachment evidence and
witness inducements of several witnesses including Angela Saldana. In reality, there are no
new claims in the current petition. Instead, what Flanagan presents is simply allegations of
new or additional facts in support of previously rejected claims.

To the extent Flanagan’s current petition may contain a few more specific facts than
previously alleged, such facts have been available to the defense and are not timely raised
now in a successive petition. Nor do they constitute good cause because any new facts were
not withheld by the State and are not material as they would not have affected the outcome
of the case. Accordingly, there is no good cause for re-raising Flanagan’s previously
rejected claims of government misconduct in manufacturing Angela Saldana’s allegedly
false testimony against him, and it must again be disinissed as procedurally barred.

Application of State Procedural Bars

The instant petition filed on September 28, 2012, is in violation of the one-year time
limitation of NRS 34.726 which requires post-conviction petitions to be filed within one year
of issuance of Remittitur after direct appeal. The Nevada Supreme Court rejected a habeas
petition that was filed just two days late, pursuant to the clear and unambiguous mandatory
provisions of NRS 34.726. Gonzales v. State, 118 Nev. 590, 53 P.3d 901 (2002). The one
year time bar in NRS 34.726 also applies to successive petitions. Pellegrini v. State, 117

Nev. 860, 875, 34 P.3d 519, 529 (2001). In this case, the instant post-conviction proceedings
were initiated more than 24 years after issuance of Remittitur following direct appeal on
June 7, 1988, and are barred absent a showing of good cause for the delay, ie, that the delay

is not the fault of the petitioner, and that dismissal of the petition as untimely will unduly
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prejudice the petitioner. NRS 34.726(1). Although the initial death sentences were reversed,
it has been more than I4 pears since new death sentences were affirmed on appeal and
Remittitur issued on June 3, 1998,

The State also affirmatively pleads laches under NRS 34.800 because the State is
prejudiced in responding to the petition and in its ability to conduct a retrial of petitioner due
to the long passage of time since the guilt phase of the jury trial in 1985 and the re-do of the
penalty phase in 1995. The instant petition has been filed approximately 27 years and 13
years respectively from the guilt and penalty phase trials and approximately 24 years and 14
years respectively from the decisions on appeal affirming guilt and penalty. Because these
time periods well-exceed five years, the State is entitled to a rebuttable presumption of
prejudice. NRS 34.800(2). This can only be overcome by a showing that the petition is
based upon grounds of which petitioner could not have had knowledge by the exercise of
reasonable diligence before the circumstances prejudicial to the State occurred or by a
demonstration that a fundamental miscarriage of justice has occurred. NRS 34.800(1).

Additionally, the instant petition is subject to dismissal under NRS 34.810(1) if the
grounds for the petition could have been presented to the trial court or raised in a prior
proceeding. The instant petition is Flanagan’s second attempt at post-conviction.> Dismissal
of a successive petition is required if it fails to allege new or different grounds for relief and
the prior determination was on the merits or, if new and different grounds are alleged, the
failure to assert those grounds in a prior petition constitutes an abuse of the writ. NRS
34.810(2). Flanagan has the burden of pleading and proving specific facts that demonstrate
good cause for the failure to present the claim or for presenting the claim again, and actual

prejudice. NRS 34.810(3); see also Evans v. State, 117 Nev. 609, 646-647, 29 P.3d 498, 523

(2001) (“A court must dismiss a habeas petition if it presents claims that either were or could

* Although an earlier post-conviction petition filed in 1995 raised guilt phase issues, it was deemed
to be premature and not a bar to the 1998 petition which was considered as a “first” petition. See
SC# 40232.
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have been presented in an earlier proceeding, unless the court finds both cause for failing to
present the claims earlier or for raising them again and actual prejudice to the petitionef.”).
Additionally, the Nevada Supreme Court has observed that “petitions that are filed
many years after conviction are an unreasonable burden on the criminal justice system. The
necessity for a workable system dictates that there must exist a time when a criminal
conviction is final.” Groesbeck v. Warden, 100 Nev. 259, 261, 679 P.2d 1268, 1269 (1984).
In Lozada, the Nevada Supreme Court stated: “Without such limitations on the availability
of post-conviction remedies, prisoners could petition for relief in perpetuity and thus abuse
post-conviction remedies. In addition, meritless, successive and untimely petitions clog the
court system and undermine the finality of convictions.” Lozada v. State, 110 Nev. 349,

358, 871 P.2d 944, 950 (1994). The Nevada Supreme Court also recognizes that “[u]nlike

initial petitions which certainly require a careful review of the record, successive petitions

may be dismissed based solely on the face of the petition.” Ford v. Warden, 111 Nev. 872,

882, 901 P.2d 123, 129 (1995). If the claim or allegation was previously‘available with
reasonable diligence, it is an abuse of the writ to wait to assert it in a later petition.

McClesky v. Zant, 499 U.S. 467, 497-498 (1991). “Application of the statutory procedural

default rules to post-conviction habeas petitions is mandatory.” State v. District Court

(Riker), 121 Nev. 225, 231, 112 P.3d 1070, 1074 (2005).

In his petition, Flanagan repeatedly argues that the federal district court found he
acted diligently in investigating and presenting his claims as if this somehow settles the state
law question of dcmbnstrating good cause and prejudice. What the federal court decided,
however, was whether there was good cause for Flanagan’s failure to exhaust all his claims.
Good cause for failure to exhaust is not the same thing as good cause to overcome state
procedural bars. Exhibit 3 at p. 3. Application of state procedural bars operates
independently of any federal order for stay and abeyance. State v. District Court (Riker),

121 Nev. 225, 112 P.2d 1070 (2005) (federal stay for exhaustion does not obviate need to
show good cause); see also Pellegrini v. State, 117 Nev. 860, 34 P.3d 519 (2001); Crump v.
Warden, 113 Nev. 293, 934 P.2d 247 (1997); Valerio v. State, 112 Nev. 383, 915 P.2d 874
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(1996).
Claims of Good Cause Are Not Timely Raised

Flanagan aftempts to make several allegations of good cause for his delay but
primarily attributes the fault to the prosecution for concealing information needed to support
his claim. However, Flanagan must show good cause for the entire delay in raising his
claims. An allegation that the government may have been responsible for part of the initial
delay in bringing a claim does not explain or excuse Flanagan’s continued delay once the
basis for the claim became known to him. See Hathaway v. State, 119 Nev. 248, 252-53, 71
P.3d 503, 506 (2003); see also State v. Huebler, 128 Nev. ___, 275 P.3d 91, 96 at in 3

(2012) (“We note that a Brady claim still must be raised within a reasonable time after the
withheld evidence was disclosed to or discovered by the defense.”). Even legitimate Brady
claims are procedurally barred when the basis for the claim was known and it was either not
brought in an earlier proceeding or within an applicable time bar. Hutchison v. Bell, 303

F3d 720, 742-43 (6™ Cir. 2002) (Brady claim barred where no good cause for delay of 11

months between discovery of claim and assertion of claim in state court). Because Flanagan
has failed to provide any explanation that accounts for the entire length of his delay, there is
no good cause and the petition must be dismissed.

Flanagan’s “new” factual allegations primarily arise from declarations from two
witnesses — Amy Hanley-Peoples and Wendy C. Mazéros (formerly Peoples). See
Petitioner’s Appendix (hereinafter “App™) at pp. 172, 175. Wendy is Angela’s aunt and
Amy is Wendy’s daughter. However, by Flanagan’s own admission, he has known about
these witnesses at least since July of 2010 when his Investigator located and interviewed

them. App. 181; see also Petition filed 11/15/12 at p. 3. Thus, the factual basis for the claim

has been available to him since that time. Additionally, newspaper articles and court records
regarding Angela Saldana’s uncle and his history have always been publicly available or
common knowledge. Flanagan fails to allege when he first discovered this history. It is this
delé.y of more than two years, at least from July of 2010 to September of 2012, for which

Flanagan has failed to offer any good cause explanation. There was no impediment external
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to the defense during that time which prevented Flanagan from raising these factual
allegations in state court in July of 2010.

During that two year time period, Flanagan continued to litigate and pursue federal
habeas remedies to the exclusion of his state court remedies. See Exhibit 1. Unfortunately,
pursuit of federal remedies does not constitute good cause to overcome state procedural bars.

Colley v. State, 105 Nev. 235, 773 P.2d 1229 (1989). In Colley, the defendant argued that

he appropriately refrained from filing a state habeas petition during the four years he pursued

a federal writ of habeas corpus. The Nevada Supreme Court disagreed:

Should we allow Colley's post-conviction relief proceeding to go forward, we
would encourage offenders to file groundless petitions for federal habeas
corpus relief, secure in the knowledge that a petition for post-conviction relief
remained indefinitely available to them. This situation would prejudice both
the accused and the State since the interest of both the petitioner and the
government are best served if post-conviction claims are raised while the
evidence is still fresh.

Id. The state procedural rules simply do not afford a petitioner the luxury of federal counsel
and an investigation before being required to bring state claims. Accordingly, no matter how
diligent and expansive the federal investigation may have been, it does not constitute good
cause as a matter of law.

Once discovered, it still took Flanagan seven months to raise and allege the new
factual allegations in a federal court pleading on February 11, 2011. See Exhibit 2. But
instead of filing the new factual allegations in federal court, he could have filed them in state
court at that time. Significantly, Claim 1 of the instant state habeas petition is identical to
Claim 1 of the federal petition filed a year and a half earlier. See Exhibit 2. Such an election
of forums and failure to return timely to state court to allege the new factual allegations once
they became available to him are purely the fault of the petitioner and cannot be attributed to

any impediment external to the defense.

Failure to Show Good Cause
Even if this current petition had been timely filed once the new facts were discovered
or became available, they still fail to demonstrate good cause for re-raising claims of

government misconduct in procuring allegedly false testimony from Angela Saldana. Her
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testimony was already impeached and discredited at trial and anything new the defense has
discovered fails to materially alter the state of evidence in the case. Nor do the new facts
conflict with Saldana’s testimony or demonstrate it was false.

A petitioner has the burden of pleading and proving facts to demonstrate good cause

to excuse the delay. State v. Haberstroh, 119 Nev. 173, 181, 69 P.3d 676, 681 (2003). “In

order to demonstrate good cause, a petitioner must show that an impediment external to the
defense prevented him or her from complying with the state procedural default rules.”
Hathaway v. State, 119 Nev. 248, 252, 71 P.3d 503, 506 (2003), citing Lozada v. State, 110
Nev. 349, 353, 871 P.2d 944, 946 (1994). “An impediment external to the defense may be

demonstrated by a showing ‘that the factual or legal basis for a claim was not reasonably
available to counsel, or that some interference by officials, made compliance impracticable.’

” 1d., quoting Murray v. Carrier, 477 U.S. 478, 488 (1986).

It is established that a conviction obtained by the knowing use of perjured testimony
is fundamentally unfair and must be set aside if there is any reasonable likelihood that the
false testimony could have affected the judgment of the jury. Riley v. State, 93 Nev. 461,
462, 567 P.2d 475, 475 (1977), citing Giglio v. United States, 405 U.S. 150, 92 S.Ct. 763
(1972) and Napue v. Illinois, 360 U.S. 264, 79 S.Ct. 1173 (1959). Under Napue, a
prosecutor’s failure to correct testimony which he knows to be false is a denial of due
process, even if the false testimony goes only to the credibility of a witness. However, such
a claim requires proof that certain testimony is false, that its falsity was known to the
prosecutor and not corrected, and that the false testimony may have affected the outcome of
the trial. Id. Similarly, Brady and its progeny require a prosecutor to disclose evidence
favorable to the defense when that evidence is material either to guilt or to punishment.

Brady v. Maryland, 373 U.S. 83, 83 S.Ct. 1194 (1963). To prove a Brady violation, a

petitioner must show; 1) The evidence is favorable to the accused, either because it is
exculpatory or impeaching, 2) The State withheld the evidence, either intentionally or
inadvertently, and 3) That the evidence was material. Id.

When a Brady claim is raised in an untimely post-conviction petition for a writ of
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habeas corpus, the petitioner has the burden of pleading and proving specific facts that
demonstrate both components of the good-cause showing required by NRS 34.726(1),
namely “[t]hat the delay is not the fault of the petitioner” and that the petitioner will be

“unduly prejudicefd]” if the petition is dismissed as untimely. State v. Huebler, 128 Nev.
_»275P.3d 91 (2012). Those components parallel the second and third prongs of a Brady
violation: establishing that the State withheld the evidence demonstrates that the delay was
caused by an impediment external to the defense, and establishing that the evidence was
material generally demonstrates that the petitioner would be unduly prejudiced if the petition

is dismissed as untimely. Id., citing State v. Bennett, 119 Nev. 589, 81 P.3d 1 (2003).

However, “a Brady violation does not result if the defendant, exercising reasonable
diligence, could have obtained the information.” Rippo v. State, 113 Nev. 1239, 1257, 946
P.2d 1017, 1028 (1997).

Throughout the current petition, Flanagan’s counsel fails to allege exactly which facts

are “new” and previously unavailable to the defense and which facts were known and
previously presented. That burden of sorting through the facts is left to the court and the
prosecution. Because Flanagan has the burden, not the State, his petition could be denied on
that basis alone. Nonetheless, from the Statement of Facts above, the vast majority of
Flanagan’s factual theory regarding Saldana’s testimony has long been known and was in
fact presented to the jury and raised in prior post-conviction claims.

None of Flanagan’s allegations constitute material exculpatory evidence withheld
from the defense. Angela Saldana’s “uncle,” Robert Peoples, was apparently a high-profile
character in Las Vegas at the time whose history was documented in old newspaper articles
Flanagan has included in his appendix. App. 55-66. According to the newspaper, Peoples
was a convicted murderer who subsequently worked as an Investigator in the Public
Defender’s Office and then as an informant in the Bramlet murder case in cooperation with
then homicide detective, Beecher Avants. Id. Robert Peoples ended up marrying Wendy
Hanley (now Mazaros), the 21-year old wife of Tom Hanley, the man he betrayed and
helped convict of the Bramlet murder. Both Wendy Mazaros and Amy Hanley-Peoples have
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strong motive against Robert Peoples and Beecher Avants as the men who betrayed and
helped convict their husband and father, T